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MIASTO W SKRÓCIE

Czystość i zieleń drożej 
o 100 tysięcy
w  budżecie zaplanowano na 
konserwację zieleni, utrzymanie 
czystości oraz porządku na terenie 
Oleśnicy w 2019 roku - 900.000 zł. 
W przetargu ofertę złożył jedynie 
Zakład Zieleni Wiesława Niedziel
skiego z Oleśnicy, który od kilkuna
stu lat zajmuje się tą działalnością 
Zaproponował kwotę 999.960  
zł, czyli o 100 tysięcy wyższą niż 
zakładano Mimo to władze miasta 
zdecydowały się ofertę przyjąć.

Akadem ia Rodzica

Biblioteka i Forum Kultury oraz 
Urząd Miasta zapraszają rodziców 
do udziału w bezpłatnych comie
sięcznych spotkaniach poświę
conych wychowaniu i rozwojowi 
dzieci, które będą się odbywały 
w ramach Akademii Rodzica 
Wszystkie spotkania odbywają się 
w sali konferencyjnej BiFK przy 
ulicy Reja 10. Wstęp jest wolny. 
Najbliższe spotkanie - 20 lutego o 
godz. 18.

Giganci tańczą
W  Namysłowie odbył się „I 
Noworoczny Turniej Tańca Ferst 
Step Dance Comepetition”, w 
którym brali udział uczestnicy kół 
tanecznych w PCEiK prowadzo
nych przez instruktorów: Karolinę 
Kalcowską i Weronikę Panfil. Na 
podium stawały formacje Giganci, 
Giganciki, No Rules, Ryzykanci, 
duety - Maria Adamaszek i Mar
tyna Zaborska, Filip Strągowski i 
Zofia Szymecka, Amelia Pawelec i 
Maja Wieczorek, Wiktoria Wzgar
da i Alicja Szczepaniak, Łukasz 
Skorupski i Małgorzata Karczyń- 
ska, Andżelika Król i Dominika 
Panfil, Weronika Panfil i Patrycja 
Król oraz Maja Wieczorek.

Kto Sokolim Okiem?
Centrum Kształcenia i Wychowania 
wraz z SP 7 zaprasza do udziału w 
Miejskich i Powiatowych Zawo
dach Strzeleckich Młodzieży Szkół 
Podstawowych dla klas IV-VIII i 
III gimnazjum o Puchar Dyrektora 
Centrum Kształcenia i Wychowania 
OHP w Oleśnicy Zawody odbę
dą się 25 stycznia o godz. 9 na 
strzelnicy w Zamku Książęcym w 
Oleśnicy.

Turniej tańca przełożony
Nastąpiła zmiana terminu XXI 
Turnieju Tańca o Puchar Starosty 
Oleśnickiego. Odbędzie się on 23 
lutego o godz. 9 w hali Atola. Jedną 
z jurorek będzie Joanna Rudnicka 
(na zdjęciu), absolwentka fizjotera
pii w Akademii Wychowania Fizycz
nego we Wrocławiu oraz Akademii 
Osteopatii w Poznaniu.

t jest kapitanem i bramkarzem 
drużyny powiatowych rajców.

Kulig mówił o zasadach zawo
dów i sukcesach radnych z nasze
go powiatu. W pewnym momen
cie, w dość swobodnej wymianie 
uwag pomiędzy radnym a prze
wodniczącym poruszono kwestię, 
że może w drużynie grać dwóch 
zawodników spoza Rady. Kulig 
rzucił wtedy z uśmiechem, że „oni 
nie zwracają na to dokładnie uwa
gi"

- Panie radny, pan nawołuje do 
oszukaństwa?! - zareagował dość 
niespodziewanie starosta. Po czym 
poprosił o głos. - Protestuję bardzo 
ostro przeciwko temu, do czego

nakłania nas pan radny Kulig, 
przewodniczący Rady V kadencji. 
Do oszukaństwa, aby oszukiwać 
innych uczestników, że my mamy 
tylko dwóch spoza Rady. Jestem 
przeciwny temu i proszę, żeby tak 
nie postępować! - akcentował bar
dzo stanowczo Jan Dżugaj.

Atmosfera błyskaw icznie się 
zmroziła...

- Bardzo dużo pan sobie pozwa
la, panie starosto... Nikogo do ni
czego nie namawiam. Przesadza 
pan. Co roku jeździmy i reprezen
tujemy powiat, a nie radnego Kuli
ga - ripostował mocno zaskoczony 
reakcją starosty radny.

(ror)

Działki poszły jak woda
Na B e lg ijsk ie j ru sz ą  bu dow y d o 
m ów  je d n o ro d z in n y ch .

W czwartek odbył się pierwszy 
przetarg na cztery działki budow
lane przy ulicy Belgijskiej, w ob
rębie Lucień. Przetarg prowadziła 
czteroosobowa komisja pod prze
wodnictwem naczelnika Wydziału 
Geodezji Adama Helińskiego.

Miasto wystawiło cztery działki 
o zbliżonej powierzchni około 1000 
mkw., zlokalizowane przy ulicy o 
nawierzchni szutrowej z dostępem 
do wszystkich mediów.

Na pierwszą z działek (1.116 
mkw.) ustalono cenę wywoław
czą 125 tysięcy złotych, postąpie
nie tradycyjnie wynosiło 1 proc. 
wartości działki. Wadium wpła
ciło czterech oferentów: Krzysz
tof Zadka, Paweł Onyśko Biuro 
Budowlane, Mateusz Szczepaniak 
Rzeczoznawstwo Samochodowe 
oraz Wojciech Węgrzyn. Najwyż
szą kwotę -142.500 złotych - zaofe
rował Paweł Onyśko i on wygrał 
przetarg.

Drugą w kolejności licytowano 
działkę o powierzchni 1.069 mkw., 
z ceną wywoławczą 120.000 zł. 
Wadium wpłacili: Krzysztof Zad
ka, Artur i Sylwia Grzyb, Paweł 
Onyśko i Mateusz Szczepaniak.

Ten teren zapełnia się szybko

Najwyższa kwotę - 160.000 zło
tych - wylicytowali Artur i Sylwia 
Grzyb.

Trzecia pod młotek poszła dział
ka o powierzchni 919 mkw. i cenie 
wywoławczej 100.000 zł. Wadium 
wpłacili Krzysztof Zadka, Artur i 
Sylwia Grzyb i Mateusz Szczepa
niak. Ponownie najwyższą kwotę - 
tym razem 135.000 złotych - zapro
ponowali, wygrywając przetarg, 
Artur i Sylwia Grzyb.

Ostatnią licytowaną była dział
ka o mająca 1.081 mkw. Wycenio

no ją na 120.000 złotych. Wadium 
wpłacili Krzysztof Zadka, Paweł 
Onyśko, Wojciech Węgrzyn i Ma
teusz Szczepaniak. Ten grunt, za 
141.000 zł, wylicytował Mateusz 
Szczepaniak Rzeczoznawstwo Sa
mochodowe.

Do wylicytowanych kwot bę
dzie doliczony VAT w wysokości 
23 proc., a dodatkowo nabywca 
pokrywa wszystkie koszty, w tym 
sądowe, związane z nabyciem nie
ruchomości.

(hag)

Sportowe dotacje
R o z strz y g n ię to  p ie rw sz ą  c z ę ś ć  
k o n k u rsó w  na k u ltu rę  f iz y c z n ą  
i sp o rt .

Poznaliśm y w yn ik i o tw ar
tych konkursów w zakresie upo
wszechniania kultury fizycznej 
i sportu. Na prowadzenie zajęć z 
modelarstwa kartonowego oraz 
zorganizowanie wystawy mode
larskiej w Oleśnicy Klub Modelar
ski dostanie 13.000 zł.

Na zorganizowanie pozaszkol
nych zajęć sportowych dla dzieci i 
młodzieży środki otrzymają: MKP 
Atol - 50.000 zł. Klub Pływacki Tor
peda - 40.000 zł, KS Hikari - 20.000 
zł. Judo Tigers - 25.000 zł, WKS 
©leśniczanka - 70.000 zł. Stowa
rzyszenie „Rozwinąć Skrzydła" 
- 6.500 zł, Fighters Factory -10.000 
zł. Fundacja Tomek i Tola -10.000 
zł. Stowarzyszenie Tenisowe Ten- 
tenis -15.500 zł.

W  restauracji Aroma Stone w ■ 
Sycowie w piątek odbywał się 
bal studniówkowy I Liceum 
Ogólnokształcącego w Oleśni
cy. Tuż przed jego rozpoczę
ciem wybuchł pożar w jednym  
z aut stojących na parkingu 
przed lokalem. Pojazd ugasiła 
straż pożarna. Balowicze mieli 
dodatkową „atrakcję”.

(OAI)

Na prowadzenie działalności 
edukacyjnej w zakresie rozwiązy
wania problemów alkoholowych w 
formie pozalekcyjnych zajęć spor
towych pieniądze dostaną: PIKS 
Orzeł - 30.000 zł. Akademia Pił
karska Oleśnica - 70.000 zł, MIKS 
Junior - 63.000 zł.

A na zorganizowanie imprez 
lekkoatletycznych na stadionie 
przy Brzozowej 5.000 zł trafi do 
MIKS Junior.

Miasto rozdzilei jeszcze pienią
dze na tzw. sport kwalifikowany.

(ror)

Z PCEiK-u 
do ZOS-u

Tak, to  G raży n a  
D łu b ak o w sk a  

j z o s t a n i e  
d y r e k to r k ą  

t Z e s p o ł u  
I  O ś w i a t y  

S a m o r z ą 
d o w ej.

Do 10 
s t y c z 
nia zło

żono tylko jedną ofertę na stano
wisko dyrektora Zespołu Oświaty 
Samorządowej. Zostanie nim Gra
żyna Dłubakowska, dotychczaso
wa dyrektorka PCEiK-u.

Zarządzeniem burmistrz Ole
śnicy Jan Bronś powołał skład ko
misji do przeprowadzenia naboru 
na stanowisko dyrektora Zespołu 
Oświaty Samorządowej w Oleśni
cy. Komisje utworzą: Edytę Ma- 
łys-Niczypor (przewodnicząca), 
Joannę Jarosiewicz i Dorota Bro
żek (członkini), Elżbieta Pustelnik 
(sekretarz).

Przypomnijmy, że wakat po
wstał, kiedy Danuta Leśniewska 
po w yborach sam orządow ych 
złożyła wniosek o rozwiązanie 
umowy o pracę za porozumieniem 
stron. Szefowała ona ZOS-owi od 
września 2016.

Kto zostanie dyrektorem Po
wiatowego Centrum Edukacji i 
Kultury? Na giełdzie nazwisk wy
mieniana jest często Lidia Sikora, 
sycowianka, logopeda/pedagog, 
pracująca w Zespole Poradni Psy
chologiczno-Pedagogicznych w 
Oleśnicy.

(ror)

MIASTO W  SKRÓCIE

A nad rzeką  ży ją  bobry...

„Bóbr obgryza drzewa przy korycie 
rzeki Oleśnica. Wiele osób tam 
spaceruje i robiąc te zdjęcia nasłu
chałem się opowieści. Jedna pani 
„często widywała zimorodka”. Inna 
osoba: „Był tu taki jeden z aparatem, 
fotografował żurawie jak tu chodziły, 
były przelotem”. Ktoś inny: „W nocy 
tu jest pełno lisów, przychodzą polo
wać na kaczki lub szczury ?”. Jak to 
możliwe? Przecież to miasto, a ten 
fragment rzeki co trochę regulowany 
jest koparką?”. Takimi refleksjami, 
zilustrowanymi zdjęciami, podzielił 
się Wiesław Mazurkiewicz, fotograf, 
miłośnik (niefylko) historii Oleśnicy.

Kuba buduje rak ie tę
Jakub Flaczyk, uczeń II LO w 
Oleśnicy, został członkiem koła 
naukowego studentów Politechniki 
Wrocławskiej, tworzących rakietę, 
która ma wystartować na zawodach 
Intercollegiate Rocket Engineering 
Competition (IREC) organizowa
nych przez Experimental Sounding 
Rocket Association w czerwcu 2019 
roku w Nowym Meksyku. „Przy
gotowuję „System Ratunkowy" na 
potrzeby rakiety, która wystartuje na 
największym na świecie konkursie 
i pokazie rozwiązań rakietowych w 
USA” - napisał Jakub.

2

Ależ spięcie!
Z a c z ę ło  s ię  n iew in n ie  - oći IrtfóP- 
m a c ji o  p iłk arsk im  tu rn ie ju  ra d 
n y ch . S k o ń c z y ło  na n ie p rz y je m 
n e j w y m ia n ie  z d a ń  p o m ię d z y  
s ta r o s tą  i radnym .

Kiedy w ostatnim punkcie sesji 
- „Komunikaty" - przewodniczą
cy Kady Powiatu Adam Horbacz 
poinformował, że otrzymał pismo 
od Starostwa Powiatowego w Śro
dzie Śląskiej o odbywających się w 
lutym Halowych Mistrzostwach 
Radnych Dolnego Śląska, atmos
fera w sali obrad była już mniej 
oficjalna. Szef Rady poprosił o 
kilka słów w piłkarskim temacie 
radnego Alojzego Kuliga, który od

Pożar auta przed studniówką

http://www.olesnica24.com
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OGŁOSZENIE
Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zacisze” w Oleśnicy 

ogłasza przetarg nieograniczony ofertowy na:

I. Malowanie klatek schodowych w wybranych budynkach mieszkalnych w zasobach SM „Zacisze” 
w Oleśnicy.
II. Malowanie piwnic i pomieszczeń wspólnych w wybranych budynkach mieszkalnych w zasobach 
SM „Zacisze” w Oleśnicy i Bierutowie.
III. Remont chodników na terenach SM „Zacisze” w Oleśnicy i Bierutowie.
IV. Wymiana okien piwnicznych w wybranych budynkach mieszkalnych w zasobach SM „Zacisze” 
w Oleśnicy.
Sposób przygotowania ofert:
1. Szczegółowy opis zamówienia i sposób przygotowania oferty znajduje się w specyfikacji przetargowej do
stępnej na stronie internetowej Spółdzielni lub do nabycia od dnia 24stycznia br, w siedzibie Spółdzielni przy ul. 
Kochanowskiego 5, pokój 101 za kwotę 10 zł/szt.
2. Szczegółowy tryb przetargu określony jest w „Regulaminie przeprowadzania przetargów na roboty, dostawy 
oraz usługi na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej „Zacisze” w Oleśnicy”.
3. Pisemne oferty, zawierające podane powyżej informacje należy składać w siedzibie Spółdzielni przy ul. Ko
chanowskiego 5; w pok. 103 do dnia 6 lutego 2019 r. do aodz. 9.30. Otwarcie ofert nastąpi w dniu 06.02.2019r. o 
godz. 10.00, w siedzibie SM „Zacisze”, w małej sali widowiskowej (I piętro), ul. Kochanowskiego 5 w Oleśnicy.
4. Bliższych informacji udziela Dział Techniczny, pok. 101, tel. 71 798 20 29, 71 798 20 37-38
5. Obecność oferentów przy otwarciu ofert nie jest obowiązkowa.
6. Spółdzielnia zastrzega sobie prawo swobodnego wyboru oferenta oraz unieważnienia przetargu bez podania 
przyczyn.

...............................................................................................................   ati------------------------- ----------------
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Dlaczego starosta był przeciw?
Interpretacji tej zaskakującej decyzji było wiele. A jak wyjaśnia to sam Jan Dżugaj?

M inutą ciszy Rada Powiatu 
przed rozpoczęciem obrad uczciła 
pamięć zamordowanego prezy
denta Gdańska. Potem zajęto się 
główną kwestią sesji - projektem 
budżetu na rok 2019.

NiespcKlzianek nie przewidywa
no. Budżet został przygotowany 
przez poprzednie władze powiatu, 
którym rządził PiS. Obecnie spra
wująca władze koalicja Platformy 
i Ruchu Samorządowego wniosła 
do projektu tylko dwie niewielkie 
autopoprawki. Było więc jasne, że 
i władza, i opozycja budżet poprą.

Budżet przewiduje dochody w 
kwocie 112.314.289 zł i wydatki w 
wysokości 110.641.622 zł. Nadwyż
kę budżetową -1. 672.667 zł - prze
znaczono na spłatę raty kredytu 
długoterminowego zaciągniętego 
w Getin Noble Bank. Wieloletnia 
prognoza finansowa przewiduje, 
że przy zrealizowaniu planowa
nych dochodów i i wydatków pod 
koniec 2019 roku zadłużenie po
wiatu zmniejszy się do 46,82 min 
zi, a wskaźnik zadłużenia wynie
sie 41,7 proc.

Klub Radnych Prawa i Spra
wiedliwości w oświadczeniu (od
czytała je Zdzisław a Jakim iec) 
stwierdził, że „priorytetem Zarzą
du i Rady Powiatu poprzedniej V 
kadencji oprócz realizacji wielu 
inwestycji byto także sukcesywne

Jeden błąd spowodował falę komentarzy 

zmniejszanie zadłużenia powiatu. 
Przekazaliśmy finanse powiatu w 
dobrej kondycji. Należy kontynu
ować wprowadzane zmiany orga
nizacyjne, kontrolę i nadzór nad 
wydatkami oraz podejmować nie
popularne decyzje o wstrzymaniu 
wszelkich nieobligatoryjnych wy
datków w Starostwie i podległych 
jednostkach, konsekwentnie reali
zować program oszczędnościowy 
co pozwoli na kontynuow anie 
zmniejszania zadłużenia".

Tomasz Kołaciński, przewod
niczący Komisji Budżetu Rady, 
powiedział, że komisja jednogło
śnie pozytywnie oceniła i projekt 
budżetu, i wieloletniej prognozy 
finansowej.

- Konstrukcja kalendarza wy
borczego w RP charakteryzuje 
się tym , że w ybory odbyw ają 
się z końcem roku. Demokracja 
nakazuje, aby nie odnosić się do 
projektów  organów  dem okra
tycznych poprzedniej kadencji. 
Zarząd Powiatu VI kadencji nie 
będzie opiniował projektu budże
tu Zarządu V kadencji - mówił z 
kolei starosta. - Pierwszą czynno
ścią [nowych władz] było cofnięcie 
bardzo dyskusyjnego zarządzenia 
poprzedniego starosty o maksy
malnych stawkach wynagrodzeń 
dla wybranej grupy pracowników 
sam orządow ych - pow ied ział 
Jan  Dżugaj. I poinformował, że 
„propozycje odnośnie budżetu

Jest, ale go nie ma?
- To plan kuriozalny - m ówi rad 
na o po zyc ji. - N ie u w ażam , że  
jes t kuriozalny - odpowiada szef 
komisji.

- Plan pracy Komisji Budżetu i 
Rozwoju Powiatu Rady Powiatu 
Oleśnickiego na rok 2019 jest, ale 
go nie ma - oceniła Renata Woj
ciechowska (PiS). - Te dwa zdania 
mnie zdumiały i zaskoczyły. Nijak 
się one mają do przedstawienia 
tematyki posiedzeń. To plan ku
riozalny. Nie znalazłam podobne
go planu - podsumowała radna, 
chwaląc przy tym plany pracy, któ
re przygotowywał w poprzedniej 
kadencji ówczesny szef Komisji 
Budżetu Czesław Teleszko (PSL).

- Jest pan nowym radnym - mó
wiła do obecnego przewodniczą

cego komisji Zdzisława Jakim iec 
(PiS). - Trzeba było panu pomóc
- dodała. Sugerowała też, że po
trzebne są posiedzenia w sprawie 
budżetu obywatelskiego i promocji 
powiatu.

Obie radne postulowały odesła
nie planu „do przepracowania" i 
nie uchwalanie go na sesji.

Jak wygląda plan pracy przygo
towany przez Tomasza Kołaciń- 
skiego (KO), szefa komisji?

„Tematyka posiedzeń styczeń
- grudzień: Spotkanie Komisji Bu
dżetu i Rozwoju Powiatu odbywa
ły się będą cyklicznie, raz w mie
siącu przed sesjami Rady Powiatu. 
W zależności od potrzeb przewi
dziane są dodatkowe posiedzenia".

Jak ocenił on uwagi radnych 
opozycji?

przedstawimy w najbliższych ty
godniach".

Zaskoczóń miało więc nie być, 
ale było. Jedno. I to duże.

W głosowaniu 22 radnych po
parło uchwałę budżetową. Ale 
jeden był przeciwny. To... starosta 
Jan Dżugaj.

Skąd taki krok starosty? Tego na 
sesji nie wyjaśniał. Spekulacji nie 
brakowało. Czy był to gest prze
ciwko temu, iż nowe władze samo
rządowe są praktycznie „skazane" 
na budżety swoich poprzedni
ków? - Jak mógł być przeciw, skoro 
podobno na komisji, o ile taka w 
ogóle była, wszyscy byli „za", a on 
jest członkiem komisji? - dziwił się 
jeden z radnych opozycji.

A co mówi sam za in tereso 
wany? Zadzwoniliśmy do niego 
dzień po sesji.

- Wybrałem niewłaściwy przy
cisk - powiedział Panoramie Jan  
D żugaj. Starosta nie chciał nam 
tego jednoznacznie potwierdzić, 
ale wiele wskazuje na to, że miał 
zamiar wstrzymać się od głosu.

Na zakończenie obrad M aria 
Susidko poinformowała, że po
w stał w sam orządzie pow iato
wym Klub Radnych Ruchu Sa
morządowego, a ona została jego 
przewodniczącą.

R om an  R y bak

- Nie uważam, że plan jest ku
riozalny. Przekazano radnym har
monogram - powiedział Tomasz 
Kołaciński. Dodał, że dziękuje za 
uwagi o kwestii promocji i obiecał 
je do planu „dorzucić".

- To nie jest harmonogram pracy. 
Na tle innych planów pracy komi
sji wyróżniał się - nie dawała za 
wygraną Wojciechowska.

- Przewodniczący miał prawo do 
takiego planu. Jest otwarty na spra
wy, które będą się pojawiać - ripo
stował jej Jarosław Polański (PO).

- Czy ktoś z radnych zgłaszał 
wniosek do planu pracy tej komi
sji, który nie został ujęty? - pytał 
starosta Jan Dżugaj. - Żadne wnio
ski nie padły - wyjaśniał Adam 
H orbacz (RS). - Ale na dwóch 
komisjach projektów planów nie

Btómg^elSir i skupieniu

Tomasz Kołaciński przygotował dość 
lakoniczny plan

było! - ripostowała Wojciechowska. 
- Były w materiałach na sesję - od
powiedział jej szef Rady.

Ostatecznie za odesłaniem pla
nu pracy Komisji Budżetu było 9 
rajców, 14 było przeciw. Plan został 
przyjęty.

(ror)

N a w ie c u  m ie s z k a ń c y  O le ś n i
cy  ż e g n a li p re z y d e n ta  G d a ń 
s k a . W y b r z m ia ła  p io s e n k a  
„ D ź w ię k  c is z y ”.

„Gdy moje oczy przeszył błysk 
(...) światła / które rozdarło noc i 
dotknęło dźwięku ciszy /(...) uj
rzałem (...) ludzi, którzy rozma
wiali nie mówiąc / ludzi, którzy 
słyszeli nie słuchając / (...) I nikt 
nie ośmielił się / zakłócić dźwię
ku ciszy (...)/  A ludzie kłaniali 
się i m o d lili / do neonow ego 
bożka, którego sami stworzyli / 
Znak rozbłysnął swym ostrzeże
niem / w słowach, z których się 
składał / Głosił, że słowa proro
ków są zapisane na (...) klatkach 
kamienic / i szepcą w dźwiękach 
ciszy".

To fragment przekładu słynnej 
amerykańskiej piosenki „Dźwięk 
c isz y "  („The Sound of S ilen - 
ce") Paula Siomona, powstałej z 
górą pół wieku temu. W języku

To musi 
być 

stadion 
Mira!

s ta d io n  na B rzozo w ej był jego  
drugim  dom em . M am y szansę, 
aby śp. M iro s ław a  M u la rczyka  
godnie upamiętnić.

- Był wspaniałym, twardym, nie
ustępliwym zawodnikiem. Takim go 
zapamiętamy. Mirek zasługuje, aby 
upamiętnić go na wszelkie możliwe 
sposoby - mówi Panoramie Michał 
Krej, prezes Pogoni Oleśnica, który 
pozytywnie odniósł się do propo- 
zyqi.

Razem z portalem olesnica24.com 
rzuciliśmy ją w piątek.

„Brzozowa to był jego drugi dom. 
W Pogoni przeszedł wszystkie szcze
ble kariery - od trampkarza, przez se
niora, po oldboja. Reprezentował kil
kanaście lat jej barwy. Reprezentował 
godnie. Nigdy za jego postawę nie 
musieliśmy się wstydzić. 01esnica24. 
com i Panorama Oleśnicka proponują: 
Nadajmy stadionowi na Brzozowej 
imię Mirosława Mularczyka! Zasłu
żył na to, jak mato kto".

- Pogoń poprze to całym sercem. 
Zrobię wszystko, będę namawiał lu
dzi, aby tak uczcić Mirka - mówi nam 
z entuzjazmem Zenon Olewiński, 
wieloletni kierownik klubu..

- Mocno popieram ten świetny po
mysł - słyszymy od Mirosława Pał
ki, kibica i działacza.

- To bardzo dobry pomysł. Stadion 
nie ma nazwy, a Mirek spędził tam 
wiele, wiele minut. Będę ten pomysł 
mocno popierał - mówi trener Adam 
Maciejewski, kolega Mira z drużyny.

- Świetny pomysł. Jestem „za", 
bezgranicznie. Pomogę w realiza
cji tej idei - słyszymy od Tomasza 
Idziorka, kolejnego piłkarza, który z 
Mularczykiem spędził w jednej dru
żynie kilkanaście sezonów...

- Przedni pomysł! Pomogę w jego 
realizacji. Musimy też ten stadion 
zapełnić - mówi Marek Kamaszyło, 
radny, przyjaciel Mirka.

•
Po ostatnim pożegnaniu Mirosława 

Mularczyka przygotujemy petycję do 
władz Oleśnicy o nadanie stadionowi 
jego imienia. O możliwości jej podpi
sania będziemy informowali w Panora
mie i na portalu olesnica24.com.

Rom an Rybak

angielskim  w ybrzm iała ona, z 
głośnika, na oleśnickim  w iecu 
milczenia poświęconym pamię
ci Pawła Adamowicza, brutalnie 
zamordowanego, na oczach se
tek ludzi, prezydenta Gdańska. 
Wiec odbył się w zeszły wtorek 
na Rynku, pod pomnikiem Nike. 
Trw ał on ponad p ó ł godziny. 
P rzyszło  w sum ie n ie jn a l 150 
oleśniczan. Wielu trzym ało za
palone znicze. Płonęły one rów
nież u podnóża pomnika, przed 
fotografią Adamowicza.

Panowało całkowite milczenie 
i skupienie. Nie było żadnych 
transparentów . W śród uczest
ników  w iecu znaleźli się m.in. 
burm istrz Jan Bronś, przewod
niczący Rady Miasta Aleksander 
Chrzanowski i przewodniczący 
Rady Powiatu Adam Horbacz. 
O rganizatorem  wiecu był klub 
radnych Bronsia.

A ndrzej P a w eł S zachn ow ski
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ProtesorMiro
-M irek to człowiek- 
-skała - mówi Adam 
Maciejewski. Ale 
serce tej skały nagle 
stanęło...

z  kolegami na walnym zebraniu

- Ciężko to zaakceptow ać... - 
wzdycha Adam Maciejewski, tre
ner Pogoni, były piłkarz, który z 
Mirkiem Mularczykiem spędził na 
boisku wiele sezonów. - Mirek to 
człowiek-skała. Twardziel, jakich 
mało. No i - wydawało się - okaz 
zdrowia. Prowadził sportowy tryb 
życia. Zdrowo się odżywiał, stoso
wał fajne diety. Był bardzo koleżeń
ski, miły, pomocny. Zawsze miał 
wielkie zamiłowanie do sportu. A 
swoją wiedzę w tej dziedzinie chęt
nie przekazywał młodym ludziom. 
Robił to z pasją. Mirek we wszystko, 
co robił, wkładał swoje serce. Dzisiaj 
się ono zatrzymało... Nikt w to nie 
może uwierzyć... - dodaje szkolenio
wiec zespołu dziewcząt MKS-u.

Na boisko wchodzi 
długowłosy blondynek...

Kibice Pogoni Oleśnica, kiedy Mi
rosław Mularczyk w 1993 roku zade
biutował w drużynie seniorów w III 
lidze (a nie było wtedy Ekstraklasy!), 
jeszcze nie wiedzieli, że na boisko 
wchodzi człowiek-skała. Widzie
li drobnego blondynka, z długimi 
lokami zawiązanymi w kitkę. A ci, 
którzy znali go spoza boiska, mówi
li, że jest nieśmiały, bardzo skromny, 
trochę wycofany. O tym, jaki to bo
iskowy walczak, wiedzieU tylko jego 
trenerzy z młodszych grup w klubie. 
Bo popularny Miro przeszedł w nim 
wszystkie szczeble...

- Znałem Mirka od dziecka. Pa
miętam go z długimi, kręconymi 
blond włosami. Mówili, że wygląda 
jak dziewczyna... - przypomina Ze
non Olewiński, kibic, a potem od lat 
działacz Pogoni, kierownik klubu. - 
Szybko poznano się na jego talencie. 
Mógł grać w wyższych ligach. Pa
miętam, jak prezes Miedzi Legnica 
Zenek Hołówka zabiegał o niego. Ale 
Mirek powiedział jasno: „Nie, moim 
klubem jest Pogoń Oleśnica". Nie 
mogę zrozumieć, jak to się stało. Ja 
jestem po dwóch zawałach, są ludzie, 
którzy żyją po sześciu, a on, o wiele 
młodszy, zawsze prowadzący wzo
rowy, sportowy tryb życia... Ciężko 
o Mirku mówić w czasie przeszłym...

Już po pierwszych meczach 16-la- 
tek, absolwent Szkoły Podstawo-' 
wej nr 1, zaskarbił sobie sympatię 
kibiców. Zaczynał jako klasyczny 
„plaster". Przed meczem miał jedno 
zadanie - pilnować najgroźniejszego 
zawodnika przeciwników. Był, jak w 
tym powiedzeniu, że „dobry stoper 
jest jak plaster. Kiedy rywal idzie do 
kibla, idziesz za nim".Starzy wyjada
cze Ul-ligowych boisk po pierwszym 
gwizdku sędziego z lekceważącym 
uśmiechem patrzyli na długowłose
go blondynka, który nie odstępował

Był współautorem awansu klubu Miro I koledzy dziękują kibicom po meczu

ich na krok. Potem z każdą minutą 
uśmiech schodził im z twarzy. Miro 
wyłączał z gry kolejnych asów dol
nośląskich boisk. A Pogoń odpra
wiała z kwitkiem kolejnych rywali, 
awansując w efekcie do II ligi.

Mularczyk miał też od początku 
wielką boiskową odwagę. O An
drzeju Szarmachu, legendarnym 
polskim napastniku, pseudonim 
Diabeł, mówiono, że wkłada głowę 
tam, gdzie inni baliby się ł^ożyć 
nogę. Mularczyk to był ten sam bo
iskowy charakter....

- Znałem Mirka od wielu lat, jako 
zawodnika, nauczyciela i w życiu 
prywatnym. Wszędzie i zawsze 
był zaangażowany w to, co robi, 
całkowicie i do końca. Na boisku 
nie odstawiał i nogi, i głowy, a w 
sercu miał zawsze naszą Pogoń. Był 
jej wierny na zawsze. Żegnam go z 
bólem serca... - słyszymy od Miro
sława Pałki, byłego radnego, kibicu
jącego Pogoni i działającego w klubie 
od wielu, wielu lat.

Miro dojrzewa: 
libero, nauczyciel, ta to

Kolejne lata kształtowały Mular
czyka i jako piłkarza, i człowieka. 
Coraz częściej nie tylko uprzykrzał 
życie rywalom, ale rozgrywał, 
strzelał karne, stawał się klasycz
nym libero. To na boisku. A poza 
nim skończył szkołę średnią, potem 
studia na AWF-ie. Jako magister wy
chowania fizycznego wrócił do swo
jej Alma Mater - do Jedynki.

Tak jak ze szkołą, tak z Pogo
nią związał się na dobre i złe. Tego 
dobrego było wiele. Wspomniany 
awans do II ligi, potem niebywały, 
historyczny, sukces w Pucharze Pol
ski, w którym Pogoń doszła do pół
finału. Były i trudne chwile - spadek 
do IV ligi. Ale zaraz po sezonie na
stąpił błyskawiczny awans.

- Był moim uczniem od IV do VIII 
klasy szkoły podstawowej. Potem 
wrócił do Jedynki jako nauczyciel i 
został moim kolegą z pracy - opo
wiada nam Adam Kwaczyński, 
wieloletni nauczyciel WF w Szkole 
Podstawowej nr 1. - Przyjaźniliśmy 
się. Był dobrym przyjacielem, nie
zwykle uczynnym człowiekiem, 
zawsze, kiedy była potrzeba, służył 
pomocą. Jako sportowiec wyróżniał 
się wspaniałym charakterem - był 
twardy, nieustępliwy, waleczny. Na 
boisku - mówiliśmy - nie do przej
ścia... Był świetnym ojcem, troskli
wym synem, opiekował się swoim 
ojcem. Obie jego córki odziedziczy
ły po nim sportowy talent. Jeszcze 
dwa tygodnie temu graliśmy razem 
z Mirkiem w kosza. Nie mogę uwie
rzyć w to, co się stało...

Na boisko wchodzi „człowiek - skała” z 
włosami splecionymi w kitkę

Lata mijały, a Miro był wciąż fi
larem zespołu. Od Idziorka, Ma
ciejewskiego i Mularczyka kolejni 
trenerzy zaczynali ustalanie składu 
Pogoni. Dzięki niezłomnej postawie 
na boisku był jednym z ulubieńców 
prezesa...

- Przed chwilą otrzymałem od 
syna niewiarygodną wprost wiado
mość o śmierci Mirka... Ciężko mi z 
tym, nie chce mi się wierzyć, że w 
takim wieku umiera człowiek. Mi
rek od trampkarza do seniora był 
zawodnikiem Pogoni. W każdej dru
żynie, w której grał, zawsze był pod
stawowym zawodnikiem. Cecho
wały go skromność, ambicja i duże 
zaangażowanie w to, co robił. Już w 
wieku 16 lat reprezentował Pogoń w 
II lidze, był podstawowym zawod
nikiem drużyny. W wieku juniora 
miał propozycję grania w I lidze 
[ówczesnej Ekstraklasie - red.]. Wie
lokrotnie zwracał się do mnie trener 
Wiesław Wojno. Propozycję odrzucił, 
uważał, że jego miejsce jest w Pogoni
- wspomina Tadeusz Salik, wielolet
ni prezes Pogoni. - Mirku, na zawsze 
zostaniesz w mojej pamięci. Składam 
wyrazy żalu i współczucia dla two
jej rodziny. Żegnam, pogrążony w 
smutku i żalu. Spoczywaj w spoko
ju... - mówi nam ze łzami w oczach.

Pogoń była jego sportową mi
łością, choć nie zapominamy, że
- krótko - spróbował sił w klubie 
za m iedzy - Gaw inie Królew 
ska Wola. Był tam łubiany przez 
wszystkich, ale tak dobrze jak w 
Pogoni na boisku mu nie szło. Bo 
Miro był jak Gerard Cieślik - dobrze 
mógł grać tylko w jednym klubie...
- Spędziliśmy razem bodajże dwa

lata w Gawinie Królewska Wola - 
przypomina Grzegorz Rosiek, pił
karz Pogoni Syców i Gawina, obecnie 
prezes sycowskiego klubu. - Bardzo 
pozytywnie go wspominam. Był 
osobą niekonfliktową, ciepłą, otwar
tą, no i piłkarsko bardzo dobrą. Poza 
tym spotykaliśmy się na różnych bo
iskach, bo teraz Mirek był trenerem 
w Stradomi, bo braliśmy udział w 
przeróżnych turniejach, memoria
łach, np. Irka Maciasia, czy zawo
dach organizowanych przez Roberta 
Szczota. Cały czas kontakt mieliśmy. 
To bardzo smutna wiadomość...

W niedzielę on pomagał, 
w  piątek nie zdołano 
mu pomóc...

„Profesor Miro" - tak mówili o 
nim kibice Pogoni, kiedy po epi
zodzie w Gawinie wrócił na swoje 
boisko przy Brzozowej. Był ostoją 
defensywy i autorytetem dla kolej
nych pokoleń oleśnickiej piłkarskiej 
młodzieży. Rozegrał w oleśnickim 
MKS-ie kilkaset spotkań.

Obie jego córki odziedziczyły 
sportowe pasje i talenty po tacie. 
Jedna z dużym powodzeniem gra 
w piłkę nożna, druga w siatkówkę. 
Tata obu mocno kibicował. Kiedy za
wiesił buty na kołu, właśnie młodym 
ludziom przekazywał swoją wiedzę. 
Zawsze chciał być sportowym wzo
rem dla nich. Dlatego dbał o formę, 
chętnie uczestniczył w turniejach, 
wciąż aktywnie uprawiał różne dys
cypliny, ćwiczył na siłowni.

Właśnie na nią wybrał się w piąt
kowy, 17 stycznia, poranek. Zasłabł. 
Dwa tygodnie wcześniej skarżył się 
na problemy z sercem. Był nawet 
w tej sprawie u lekarza. Kardiolog 
zalecił mu ograniczenie wysiłku fi
zycznego. - Rozmawiałem z panem z 
siłowni. Przez telefon był instruowa
ny, jak reanimować Mirka. Cały czas, 
do momentu przyjazdu pogotowia, 
„pompowali". Służby medyczne ro
biły, co mogły, aby przywrócić akcję 
serca. Niestety, zawał był tak rozle
gły, że nie udało się - tak opowiada 
o tych dramatycznych chwilach 
jego przyjaciel Marek Kamszyło. 
Na miejscu był prokurator. - Udział 
osób trzecich jest wykluczony, przy
czyna śmierci ustalana. Ciało zostało 
skierowane na sekcję zwłok - mówi 
Panoramie zastępca prokuratora rejo
nowego Iwona Krzyżewska-Zazula.

Tragiczna informacja o śmierci 
Mularczyka lotem błyskawicy obie
gła Oleśnicę, ale i szerzej powiat, 
wzbudzając niedowierzanie i ogrom
ny smutek. 42-latek był powszechnie 
łubiany i szanowany. Udzielał się 
społecznie, brał udział w akcjach 
charytatywnych. Jeszcze w niedzie

lę kolejny raz z charakterystycznym 
uśmiechem nalewał z kotła zupę, po
magając Olsensium w ramach WOŚP. 
Bo on nigdy pomocy nie odmawiał.

- Nie mogę się otrząsnąć... Wła
śnie odbieram jego samochód, który 
został pod siłownią - mówi niezwy
kle przejęty Marek Kamaszyło, 
oleśnicki radny, prezes Olsensium, 
sąsiad Mularczyka. - To byt wspa
niały człowiek. Mój sąsiad, znamy 
się od zawsze. Świetny kolega, nie
samowity sportowiec... Tylko czy to 
nie sport go doprowadził do tego?... 
Miał ostatnio problemy, byt w trak
cie rozwodu, ale dalej trenował, pra
cował, nie oszczędzał się. Jeszcze w 
niedzielę byliśmy razem na WOŚP 
na placu Zwycięstwa jako stowa
rzyszenie. Mirek był naszym sym
patykiem. Chętnie pomagał. Nigdy 
nie było tak, żeby odmówił nam po
mocy. Skromny, uśmiechnięty. Mógł 
rozegrać jeszcze wiele meczy... Musi
my go najpierw godnie pożegnać, a 
potem zrobić wszystko, żeby pamięć 
o nim nie zginęła - dodaje rajca. Byli 
piłkarze, działacze, trenerzy, prezes 
Dolnośląskiego ZPN Andrzej Pa
dewski, dzwonili do nas w piątkowe 
przedpołudnie z dwoma pytaniami: 
Czy to prawda? Jak to się stało? ...

- Był wspaniałym człowiekiem, 
ojcem, nauczycielem, trenerem, 
sportowcem. Otwartym na ludzi, 
pomocnym, szczerym. Jedynym w 
swoim rodzaju. Słowa nie są w sta
nie oddać bólu, jaki czujemy po tym 
ciosie, który nas spotkał. To nie tak 
miało być... Żegnaj drogi przyjacielu, 
zawsze będziesz w naszych sercach. 
Moja pamięć o nim będzie wieczna - 
mówi wzruszony Tomasz Idziorek, 
jego wieloletni kolega z boiska i spo
za niego.

Na przeprosiny za późno, 
ale możemy go 
upamiętnić...

Trzy tygodnie temu spotkałem 
Mirka w sklepie. Długo rozmawia
liśmy. O Pogoni rzecz jasna. Miro 
wciąż jej gorąco kibicował, ale nie 
ukrywał, że nosi w sercu zadrę z 
2013 roku, kiedy za prezesury Ma
riusza Kartochy jego i kilku innych 
zasłużonych piłkarzy z klubu wy
rzucono.

Tego już nie naprawimy, na prze
prosiny jest za późno.

Cóż nam pozostaje? Najpierw po
żegnać Mira - w sobotę o 11 na mszy 
w kościele MNP, a o 12 na cmentarzu 
przy Wojska Polskiego. A potem?

A potem nazwać stadion na ulicy 
Brzozowej imieniem Mirosława Mu
larczyka. „Miro" jest naszym lokal
nym sportowym bohaterem.

Rom an R ybak

http://www.olesnica24.com
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Patent na fejsbuka
Odkryliśmy sposób, jaki wymyślili burmistrz Jan Bronś i koordynator jego niedawnej kampanii wyborczej Andrzej Sowa na 
finansowe usatysfakcjonowanie tego drugiego pieniędzmi z Urzędu Miasta.

Andrzej Sowa, koordynator 
kampanii wyborczej Jana Bronsia, 
nie jest nikim nowym w oleśnickiej 
polityce. W przeszłości pełnił funk
cję miejskiego radnego z ramienia 
Platformy Obywatelskiej. Wtedy 
popierał Jana Bronsia. Potem był 
współtwórcą sukcesu Michała Ko- 
łacińskiego, który wysadził z siodła 
Bronsia. Po wyborczym zwycię
stwie Sowa ubiegał się o stanowi
sko dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Kultury i Sportu. Kołaciński nie 
zgodził się na powołanie dyrektora 
bez przeprowadzenia konkursu, a 
przystąpienie do niego wymagało 
wyższego wykształcenia, którym 
Sowa się nie legitym uje. Sowa 
wymyślił w tej sytuacji zarządza
nie MOKiS-em przez... firmę ze
wnętrzną na podstawie kontraktu 
menadżerskiego. Jak można się 
domyślać, chodziło o jego firmę. 
Nikt tego nie przyjął na poważ
nie, ponieważ jest to z formalnego 
punktu widzenia niewykonalne. 
Wszystkie te rozważania na temat 
oczekiwań Sowy były w gruncie 
rzeczy teoretyczne, bo stanowisko 
dyrektora było zajęte i odwołać go 
było trudno.

Kiedy stało się wiadomym, że 
Sowa dyrektorem nie zostanie, 
wymyślił on (wraz z Damianem 
Siedleckim) połączenie MOKiS-u 
i Oleśnickiej Biblioteki Publicznej. 
Ujawnił to niedawno na sesji były 
burmistrz, obecnie radny, Michał 
Kołaciński. Oficjalnie chodziło o 
stworzenie lepszej, bardziej kom
plementarnej, oferty kulturalnej dla 
oleśniczan i oszczędności wynika
jące z połączenia jednostek, ale być 
może bliższy prawdy jest obecny 
radny Henryk Bernacki wypowia
dający do Michała Kołacińskiego 
słowa: „Chciał się pan po prostu 
pozbyć dyrektor Szpiłyk". Jednak 
słowa Bernackiego są na wyrost, bo

Andrzej Sowa puszcza lajfy na fejsbuka i kasuje 2.460 zł za 13 dni

akurat były burmistrz do wymie
niania dyrektorów nie był skory, ale 
na „pozbycie się" mocno kojarzonej 
z Bronsiem dyrektor Szpiłyk silna 
była presja środowiska wyborcze
go Razem dla Oleśnicy. Elementem 
tej presji był też Andrzej Sowa, któ
ry sposób realizacji tego postulatu 
wymyślił.

Andrzej Sowa po wygranych 
wyborach został z niczym. Sami 
pisaliśmy w Panoramie, że jego po
tencjał nie został wykorzystany 
(Gdyby ówczesny burmistrz wsłu
chał się wówczas w naszą suge
stię, być może sprawowałby swoją 
funkcję do dzisiaj...). Czy to był 
powód odwrócenia się od Michała 
Kołacińskiego?... To pytanie zosta
wiamy otwarte. Z czasem okaza
ło się, że przygotowuje kampanię 
walczącemu o powrót Jana Bronsia. 
Dlaczego zapałał miłością do swo
jego niedawnego przeciwnika? Czy 
zdecydowała wyłącznie wspólnota

idei zwalczania PiS-u? To za mało, 
by wykonać taką woltę i tak mocno 
się angażować. Czekaliśmy zatem, 
kiedy po wygranych przez Bronsia 
wyborach Andrzej Sowa objawi się 
w nowej roli i jaka będzie premia 
za zwycięstwo. Widząc jego aktyw
ność w ratuszu i przy medialnej ob
słudze miejskich wydarzeń, od 29 
listopada słaliśmy do burmistrza 
pytania o jej charakter. Nie wierzy
liśmy, że Andrzej Sowa w czynie 
społecznym działa wciąż na rzecz 
Jana Bronsia i jego radnych, bo wy
bory się dawno skończyły i „niko
mu już się nie trzeba podobać".

15 stycznia wszystko stało się 
jasne. Naczelnik Wydziału Organi
zacyjnego Urzędu Miasta Oleśnicy 
Maria Susidko odpowiedziała nam: 
„Gmina Miasto Oleśnica na podsta
wie umowy z dnia 19.12.2018 r. zle
ciła prowadzenie oficjalnego profilu 
Miasta Oleśnicy na stronie facebo- 
ok.com firmie Media Kontent sp. z

0.0. reprezentowanej przez prezesa 
zarządu - Andrzeja Sowę. Media 
Kontent sp. z o.o. w celu realiza
cji zapisów w/w umowy nadano 
uprawnienia redaktora na profilu 
Miasta Oleśnicy".

Spółka z 0.0. Media Kontent (70% 
udziałów ma w niej Sowa, 30% Woj
ciech Matelski) rozpoczęła działal
ność 4 listopada 2015 roku. Czy to 
zbieg okoliczności, że zaledwie 10 
dni wcześniej ugrupowanie jej za
łożyciela wygrało wybory, a Michał 
Kołaciński został burmistrzem? 
Czy Andrzej Sowa dostrzegł w 
tym biznesową szansę dla siebie? 
Sprawy potoczyły się jednak ina
czej. Spółka zleceń w Oleśnicy nie 
otrzymała. W Internecie można 
znaleźć jej promocyjne filmy reali
zowane dla firm i uczelni. Wiado
mo też, że przygotowywała w prze
szłości dodatki do gazet. Jednak jej 
strona internetowa jest pusta - to 
jeden animowany obrazek, bez ja

Początek - i już zgrzyty
Radny opozycji oczekuje swobo
dy w ypow iedzi podczas p os ie 
dzeń Komisji Rewizyjnej.

Na pierw szym  posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej Rady-Miasta 
Oleśnicy w piątek 18 stycznia do
konano wyboru wiceprzewodni
czącego i sekretarza. Przewodni
czący Marek Czarnecki (Komitet 
Radnych Jana Bronsia) zapropono
wał na oba te stanowiska Michała 
Kasprzyszaka (Klub Radnych Jana 
Bronsia). Zaaprobowano tę kandy
daturę jednomyślnie. Dodajmy, że 
w 5-osobowej Komisji jest 1 przed
stawiciel opozycji - Kazimierz Kar- 
pienko.

Kom isja przyjęta plan pra
cy na 1 półrocze bieżącego roku. 
Przedstawia się on następująco:
• luty - Gospodarka-finansowa 
MGK sp. z 0.0. za 2018 rok - reali
zacja zadań planowych w układzie 
rzeczowym i finansowym, dochody 
i straty. Prognoza kosztów zagospo
darowania odpadów komunalnych 
w 2019 roku;
• marzec - Sprawdzenie zasadności 
wydatków na marketing i promocję 
miasta Oleśnicy w latach 2015-2018;
• kwiecień - Kontrola gospodarki

finansowej Biblioteki i Forum Kul
tury w latach 2015 - 2018;
• maj - Sprawozdanie z wykonania 
budżetu Miasta Oleśnicy za 2018 
rok;
• czerwiec - Kontrola realizacji 
uchwały w sprawie przyjęcie Pro
gramu oddłużeniowego dla osób 
korzystających z lokali wchodzą
cych w skład mieszkaniowego za
sobu Miasta Oleśnicy.

Kazim ierz K arpienko (Klub 
Radnych Oleśnica Razem) wyraził 
zadowolenie wobec planu zajęcia 
się działalnością MGK. - Wokół 
MGK powstaje wiele informacji i 
działań, które są kontrowersyjne - 
powiedział. Przywołał temat straty 
700 tysięcy zł na handlu złomem 
pochodzącym z ZNTK. Wspomniał 
o polityce kadrowej i liczbie pra
cowników w kontekście kosztów. 
Skarbnik Joanna Jarosiewicz po
informowała jednak, że Komisja 
Rewizyjna nie ma uprawnień do 
kontrolowania spółki. - To nie jest 
tak, że państwo idą do spółki na 
kontrolę - wyjaśniała. Dodała, że 
spółka ma własny organ kontrolny - 
radę nadzorczą, jednak prezes MGK 
nie ma nic do ukrycia i na pewno 
udzieli oczekiwanych informacji.

Opozycyjny radny mial na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej pod górkę...

Karpienko postulował zbadanie 
przez Komisję finansowych skut
ków reformy oświaty, żeby przeciąć 
spekulacje o jej wysokich kosztach. 
Wnioskował także, by Komisja 
zajęła się analizą prawidłowości 
finansowania organizacji pożytku 
publicznego i fundacji - generalnie 
wszystkich organizacji korzysta
jących z dotacji miasta. Wymienił 
klub Pogoń Oleśnica jako przykład, 
gdzie „z transparentnością było 
nie najlepiej", przy sprzedaży klu

bu była „sytuacja patologiczna" i 
„działania zakulisowe", a „biegły 
prokuratury potwierdził niepra
widłowości". Radny postulował 
też zbadanie Akademii Piłkarskiej 
Oleśnica, która korzysta ze środków 
przeznaczonych na walkę z alko
holizmem. Mówiąc o konieczności 
skontrolowania fundacji, wskazał 
Fundację na Rzecz Profilaktyki i 
Rehabilitacji Dzieci z Wadami Po
stawy i Uszkodzeniami Narządów 
Ruchu. - Środki [z miasta] płyną

kichkolwiek danych do kontaktu, 
o przykładowych osiągnięciach nie 
wspominając.

Tym bardziej zaintrygowała nas 
działalność firmy w kooperacji z 
Urzędem Miasta Oleśnicy. Po ko
lejnym wniosku o udzielenie infor
macji publicznej Urząd udostępnił 
nam zawartą ze spółką umowę. 
Obejmuje okres od 19 do 31 grud
nia 2018 roku.

Spółka Andrzeja Sowy otrzyma
ła 2.460 zł za prowadzenie profilu 
Oleśnicy na Facebooku przez całe 
13 dni. Przyznajemy, nie wpadli
byśmy, że tym legalnym sposobem 
można znaleźć źródło zarobkowa
nia dla koordynatora kampanii Jana 
Bronsia. Ktoś naprawdę ma głowę 
do „patentów". A że to jest mocno 
naciągane? Że miejskiego Facebo- 
oka mógł prowadzić specjalista ds. 
komunikacji Urzędu Miasta Jakub 
Jeżyna. Że burmistrz zapowiedział 
w nowym regulaminie organiza
cyjnym powstanie Sekcji Komuni
kacji Społecznej, która powinna się 
tym zająć? Kto będzie w to wnikał...

Panorama jednak wnika. Czeka
my na kolejne odpowiedzi Urzędu 
Miasta na nasze wnioski o uzyska
nie informacji publicznej. Otrzymu
jemy je zwykle w ostatnim ustawo
wym terminie, musimy dodatkowo 
uzasadniać, bo ktoś w Urzędzie 
m iasta pilnu je, żeby Panorama 
otrzymywała kluczowe informacje 
jak najpóźniej.

Od 31 stycznia - dnia wygaśnię
cia wspomnianej umowy - minęło 
już sporo czasu, a Andrzeja Sowę 
wciąż można spotkać w ratuszo
wych korytarzach. Czuje się, jak
by był tu pracownikiem. Wkrótce 
dowiemy się, czy po 1 stycznia za
warto z nim nową umowę. A jeśli 
tak - to ile będzie nas wszystkich 
kosztował ten „fejsbuk".

Krzysztof Dziedzic

szerokim strumieniem - powie
dział. Podliczył, że przy rocznej 
dotacji w kwocie ponad 200 tysięcy 
przez 25 lat Fundacja otrzymała ok. 
5 milionów złotych. Powołał się na 
opinie członków Rady Społecznej 
SZPZOZ, kfórzy wskazywali, że 
takie dofinansowanie Fundacji jest 
„nieracjonalne i budzi wątpliwo
ści".

- Jest porządek [obrad], a pan opo
wiada plotki - przerwała radnemu 
skarbnik Joanna Jarosiewicz.

- Jeśli miałbym dalej pracować w 
Komisji Rewizyjnej, to chciałbym 
mieć swobodę wypowiedzi pełnej, 
nie tak jak to zrobiła pani... - zare
agował Karpienko. Na to przewod
niczący Czarnecki stwierdził, że 
to on udziela głosu lub odbiera go. 
- Czy pan przewodniczący udzielił 
głosu pani skarbnik? - zapytał reto
rycznie Karpienko.

Marek Czarnecki poinformował 
w trakcie dalszych obrad, że tema
ty „pożytku publicznego" i oświaty 
chce zaproponować na drugie pół
rocze.

Radny Marek Kamaszyło (Klub 
Radnych Jana Bronsia) przestrzegał 
Karpienkę przed przywoływaniem 
prokuratury w kontekście stowa
rzyszeń. - My się strasznie boimy 
cokolwiek zrobić - komentował w 
imieniu osób prowadzących orga
nizacje pozarządowe.

Krzysztof Dziedzic

6

http://www.olesnica24.com


22-28 stycznia 2019 Panorama Oleśnicka nr 3 w w w . o i e s n l c a 2 4 . c o m T Y D Z I E Ń  W  P A N O R A M I E

Miasto wypowiedziało wojnę gołębiom
Co na to oleśniczanie? Są podzieleni...

Na profilu „Czyste Miasto Ole
śnica", prowadzonym przez wła
dze samorządowe Oleśnicy, po
jawił się 2 stycznia apel, o to, aby 
nie dokarmiać gołębi: „Mając na 
uwadze nasze zdrowie, a także 
czysty wygląd miasta prosimy o 
niedokarm ianie gołębi oraz za
bezpieczenie strychów i poddaszy 
przed dostępem dla ptaków, co 
uniemożliwi im bytowanie i ogra
niczy populację. Gołębie mogą być 
nosicielami wielu chorób i żywicie
lami pasożytów. Z powodu gołę
bich zanieczyszczeń cierpi estetyka 
miasta. Czyszczenia elewacji bu
dynków, zabytków i innych obiek
tów generuje koszty, które można 
byłoby przeznaczyć na inne cele".

Wzbudził on kontrowersje.
„No nie wiem.... Człowiek też 

śmieci i powoduje, że miasta są 
zanieczyszczone.. Niszczone ele
wacje ... Zaraża chorobami itp... 
A jakoś nikt nie wpadł na apel" 
- komentuje jeden z internautów. 
„Uważam to za nieludzkie. Trzeba 
pomagać ptakom, szczególnie w 
zimie. My też śmiecimy" - uważa 
pani Krystyna. „Jacy jesteśmy dla 
zwierząt, tym bardziej dla ludzi" - 
ocenia internauta.

Gołębie od dawna.budzą, nie 
tylko w Oleśnicy, mieszane uczu
cia. Wielu narzeka na brud, na 
odchody, niektórym przeszkadza 
poranne gruchanie. Ale są też za
gorzali obrońcy ptaków. Czy np. 
rzeczywiście roznoszą one zaraz
ki?

Dla dodatku Gazety Wyborczej, 
w artykule „Mówimy stanowcze

„NIE" tępieniu gołębi!" w ypo
wiedział się na ten temat Andrzej 
Kruszewicz, naczelny ornitologa 
RP i dyrektora w arszaw skiego 
ZOO. „Wiele osób żyje jednak w 
przekonaniu, że gołąb to roznosi- 
ciel zarazków. Oraz że w ptasich 
odchodach są toksyny, które zatru
wają ludzki organizm... Andrzej 
Kruszewicz obala ten mit" - napi
sał autor tekstu. „Jeżeli człowiek 
po bliskim kontakcie z gołębiem 
wkładał ręce do ust lub zjadł suro
we odchody gołębia, to rzeczywi
ście mógł złapać bakterie coli lub 
zarazić się salmonellą. Przy za
chowaniu normalnej, codziennej 
higieny do niczego, takiego nigdy 
nie dojdzie" uspokaja Kruszewicz. 
Jak podkreśla ornitolog, odchody 
gołębia mogą być toksyczne tylko 
w sytuacji, w której jest się wysta
wionym na długotrwałe działanie 
tych toksyn. - W odchodach go
łębich jest kwas moczowy, który 
drażni płuca, spojówki, jest żrą
cy. Gołębnicy miewają problemy 
z płucam i. Ale oni przebywają 
wśród gołębi po k ilka  godzin 
dziennie - przez całe życie. W co
dziennym kontakcie gołębie nie 
stanow ią żadnego zagrożenia - 
mówi Kruszewicz^

Gorąca dyskusja na temat apelu 
władz miasta rozgorzała na porta
lu olesnica24.com.

Są zwolennicy. Oto kilka ich ar
gumentów:
■ Spokojnie. To jest tylko wojna na 
papierze, bo nie ma straży miej
skiej, która by egzekwowała zakaz 
karmienia gołębi. Swoją drogą ilość

Radiowozy dojechały

Już są gotowe do służby

Now e rad iow ozy ju ż  zas iliły  po 
licyjną flotę.

Jak już informowaliśmy, dolno
śląscy policjanci otrzymali kolejne 
nowe radiowozy oznakowane i nie-

oznakowane. Do Komendy Powiato
wej Policji w Oleśnicy trafi 5 radio
wozów. Cztery auta ople astra będą 
oznakowane, jedno (hyundai) nie. 
Połowę kwoty do zakupu każdego 
dołożyły lokalne samorządy, (wpoi)

„Nie umiera ten, kto trwa w sercach i pamięci naszej”

Głębokie wyrazy współczucia i żalu z powodu 
śmierci

OJCA
Panu Krzysztofowi Dawidziukowi i Rodzinie 

składają 
koleżanki i koledzy 

z Miejskiej Gospodarki Komunalnej 
Sp. z 0.0. w Oleśnicy.

odchodów jaką wytwarzają gołębie 
może być uciążliwa.
■ Mam nadzieję, że wreszcie w 
mieście będzie zakaz hodowli go
łębi i będzie to sprawdzone
■ I bardzo dobrze zrobić w końcu 
porządekź tym dziadostwem!
■ Auta wiecznie obsrane. Chodzą 
te obszarnik! wielkie jak szczury i 
zarazę tylko roznoszą.
■ W Szkole Podstawowej nr 4 mają 
całe poddasze, a mieszkańcy ulicy 
Maczka ich odchody na parapecie, 
balkonie, samochodach, no i na 
głowach.
■ Wszyscy mądrzy, tylko ciekawa 
jestem, jakby wam po dachu cią
gle chodziły i zostawiały odcho
dy. Dopóki nie zamieszkałam na 
ostatnim piętrze, też nie zdawa
łam sobie sprawy z problemu, a 
jest ogromny! Latem człowiek nie 
może okna otworzyć, bo gołębie. 
Zapraszam do centrum i ciekawa 
jestem, ile wytrzyma taki obrońca 
gołębi.

Dominują jednak przeciwnicy 
tego zakazu:
■ Bodajże w XVI w. szczury, które 
pożarły roczne plony owsa, zosta
ły za to pozwane przez rolników 
przed kościelny trybunał w Autun 
we Francji. Proponuję, żeby UM 
wytoczył proces oleśnickim gołę
biom za to, że zanieczyszczają mia
sto. Będzie to ewenement na skalę 
międzynarodową. Można je też 
oskarżyć za nielegalne osiedlenie 
się itp. Kara będzie sroga, zwłasz
cza, że dostaną obrońcę z urzędu.
■ Przeciwnik na miarę nowego 
magistratu, no i rzecz jasna burmi

strza... Poznacie go, po przeciwni
kach jego...
■ Takiego absurdu nie słyszałem 
nigdy.
■ W Krakowie jest pełno gołębi i 
nikogo nie rażą. Tylko u nas takie 
bzdury. Ratusz zwariował.
■ Nie tak dawno jeden radny su
gerował aby wybić dzikie króliki 
w mieście. Teraz gołębie, niedługo 
psy i koty.
■ To się nadaje do kabaretu. Jeżeli 
batalię o porządek w mieście magi
strat zaczyna od walki z gołębiami, 
to gratuluję inwencji....
■ Idą mrozy, a ci mędrcy zakazują 
dokarmiać ptaki, które są do tego 
przyzwyczajone. Brawo.

■ Termin apelu początek zimy wy
jątkowo niefortunny. Kolejna total
na amatorszczyzna.

A Krzysztof A. Kowalski widzi 
to jeszcze inaczej: „Postrzegam tą 
akcję nie jako walkę z gołębiami, 
lecz z ludźmi zaśmiecającymi mia
sto, z tymi, którzy z okien swoich 
mieszkań rzucają kromki chleba na 
trawniki. Widok chleba poniewie
ranego na trawnikach, chodnikach 
nie należy do estetycznych. Docho
dzi do tego, że młodzi kopią krom
kę chleba. Byłem tego świadkiem. 
C. K. Norwid w „Moja piosnka" 
nie napisałby dziś o kraju, gdzie 
szanuje się kromkę chleba".

(ror)

700 tysięcy na kolej
M ia s to  d o ło ż y  d o  p rz e w o z ó w  
p a s a ż e rs k ic h  w  ra m a c h  p ro 
je k tu  K o le i A g lo m era c y jn e J .

Jeśli radni w y ra ż ą  zgodę, to 
samorząd O leśnicy udzieli do

tacji celowej w kwocie 70.000 zł 
województwu dolnośląskiemu, z 
przeznaczeniem na realizację za
dania z zakresu przewozu osób.

Województwo Dolnośląskie w 
ramach realizacji projektu Kolei

Aglom eracyjnej zam ierza uru
chom ić dodatkowe połączenia 
kolejowe (poza obowiązującym 
rozkładem jazdy).

(ror)
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Gołębie polubiły Oleśnicę. Czy z wzajemnością?...
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Etatowy zamykacz dyskusji?
Czy radny Henryk Bernacki zyskał swój przydomek w samorządzie?

Na posiedzeniu Komisji Bu
dżetu i Infrastruktury Rady Mia
sta, jakie odbyło się w ratuszu w 
czwartek 17 stycznia, radny Pa
weł Bielański (Oleśnica Razem) 
wywołał prawną kwestię doty
czącą dyskusji radnych podczas 
sesji. Poinformował, że zwrócił 
się pisemnie do przewodniczą
cego Rady Aleksandra C hrza
nowskiego, by ten uzyskał opinię 
prawną od Sekcji Prawnej Urzędu 
Miasta w przedmiocie dyskusji. 
Radny chciałby wyjaśnienia, czy 
wniosek formalny o zamknięcie 
dyskusji nie stoi w sprzeczności z 
zapisem w statucie, wedle którego 
„przewodniczący zamyka dysku
sję po wyczerpaniu listy mów
ców". Wnioski formalne należy 
głosować niezwłocznie, co może 
powodować, że dyskusja się nie 
odbędzie. Jak poinformował Bie
lański, przewodniczący Chrza
nowski dopiero po 30 dniach (!) 
załatwił go odmownie, ponieważ 
wniosek był ujęty w formę inter
pelacji, a tego rodzaju kwestia 
interpelacji nie podlega. Wobec 
tego radny ponowił go, ale już w 
formie zapytania. Oczekuje teraz 
na odpowiedź, jednak chciał po
dzielić się swoimi wątpliwościami 
z członkami Komisji Budżetu.

- Bez jaj, panowie. Pan był w 
Komisji Statutowej. Nie bardzo 
wierzę, że pan takie pytanie za
dał - zareagował Marek Czarnec
ki (Klub Radnych Jana Bronsia). - 
Panowie, do paranoi dochodzimy. 
Panowie, nie róbcie jaj z pogrze
bu! - rozwinął swoją wypowiedź.

Skarbnik miasta Joanna Jaro
siewicz wyjaśniła, że po otwarciu

Wystarczyły dwie sesje, by wiadomym było, jaką rolę będzie pełnił H. Bernacki przez 5 lat?

dyskusji głos musi zabrać przy
najmniej jeden radny, po czym na 
wniosek formalny o jej zamknię
cie można ją zakończyć. - Nie ma 
wyjścia - wskazała na przewagę 
wniosku formalnego.

- Też zamykaliście dyskusję, za 
waszej kadencji było tak samo - 
zauważył przewodniczący Komi
sji Robert Sarna (Klub Radnych 
Jana Bronsia).

- Problem polega na tym , że 
wy macie etatowego zamykacza 
dyskusji - wyjaśnił radny Michał 
K o ła c iń sk i (O leśnica Razem), 
wskazując Henryka Bernackie
go. Nawiązywał tym samym do 
postawy Bernackiego w trakcie 
dwóch sesji Rady Miasta. Zasły
nął on ną nich zgłaszaniem wnio
sku o zam knięcie dyskusji, co 
spotykało się z protestami opozy
cji. Na sesji 28 grlidnia 2018 roku 
H enryk Bernacki pow iedział: 
„Zgłaszam mój ulubiony wnio-

sek".,Sala zareagowała śmiechem. 
A przewodniczący Chrzanowski 
przyjął tak zgłoszony „wniosek" 
jako spełniający wymogi formal
ne i poddał go pod głosowanie!

Radny Kołaciński zastanawiał 
się na posiedzeniu Kom isji Bu
dżetu, czy w sytu acji dopiero 
rozwijającej się dyskusji na sesji 
wniosek o jej zamknięcie należy 
głosować. Zaproponował dokona
nie zmiany w statucie, by nie było 
to możliwe.

Komisja do żadnych wniosków 
nie doszła i nic nie postanowiła 
w tej kwestii. Robert Sarna tłu
maczył, że bez korespondencji 
pomiędzy Bielańskim  z Chrza
now skim  tru d no spraw ę roz
strzygać.

- Z tym etatowym Bernackim 
trochę pan po bandzie pojechał, 
panie M ichałe - zw rócił się do 
Kołacińskiego Czarnecki.

Krzysztof Dziedzic

Za ile zostaniesz właścicielem?
Jest projekt bonifikat w sprawie przekształcenia użytkowania wieczystego 
we własność. Opozycja będzie chciała wyższych?

Ta sprawa była głośna pod ko
niec ubiegłego roku. W październi
ku, tuż przed wyborami, radni PO 
w Warszawie poparli 98-99-proc. 
bonifikaty zaproponowane przez 
radnych PiS. Po wyborach zmienili 
zdanie i obniżyli bonifikaty do 60 
proc. Spotkało się to z ogromną 
falą krytyki i zarzutów o złamanie 
wyborczej obietnicy. W tej sytuacji 
prezydent stolicy przyznał się do 
błędu i publicznie obiecał wycofa
nie się z obniżek bonifikat.

A jakie bonifikaty będą w Ole
śnicy? Wiele wskazuje, że, niestety, 
nie tak wysokie. Ale po kolei...

Prawo użytkowania wieczy
stego gruntów zabudowanych na 
cele mieszkaniowe (budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi 
i wielorodzinnymi, w których co 
najmniej połowa lokali to lokale 
mieszkalne) przekształca się w 
prawo własności tych gruntów. Po
twierdzeniem faktu przekształce
nia będzie zaświadczenie wydane 
przez burmistrza z urzędu, w cią
gu 12 miesięcy, licząc od 1 stycznia. 
Zaświadczenia będą wydawane 
sukcesywnie i są wolne od opłat.

Właściciel może też złożyć wnio
sek o wydanie zaświadczenia. W 
tym przypadku jest ono jednak 
płatne - 50 zł. Termin na wydanie 
zaświadczenia na wniosek wyno
si 4 miesiące od dnia otrzymania 
wniosku lub 30 dni w przypadku 
konieczności sporządzenia np. no
tarialnej umowy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego.

Zaświadczenia są z urzędu prze
kazywane do Sądu Rejonowego 
w Oleśnicy do Wydziału Ksiąg 
Wieczystych, a także do ewidencji 
gruntów i budynków prowadzonej 
przez Starostwo.

Właściciele budynków miesz
kalnych i lokali mieszkalnych, 
położonych na gruntach będących 
dotychczas w użytkowaniu wie
czystym, nie muszą płacić opłat 
rocznych za użytkowanie wieczy
ste tych gruntów, które dotychczas 
należało regulować do 31 marca 
każdego roku.

Samo przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego jest od
płatne - roczna opłata przekształ- 
ceniowa odpowiada wysokości 
opłaty rocznej za użytkowanie

wieczyste, jaka obowiązywałaby 
w 2019 roku.

Opłatę przekształceniową wnosi 
się przez okres 20 lat. Ale całą opła
tę, liczoną jako suma wszystkich 
opłat, które mamy wnosić przez te 
20 lat, można wpłacić jednorazowo 
po zgłoszeniu zamiaru jej wniesie
nia burmistrzowi. Jeśli dokonamy 
takiej pełnej wpłaty, burmistrz wy
daje z urzędu zaświadczenie. Od 
wniosku o wykreślenie wyżej wy
mienionego wpisu pobiera się są
dową opłatę: 250 zł -  w przypadku 
wniesienia opłaty jednorazowej; 75 
zł -  w pozostałych przypadkach.

W stosunku do gruntów miej
skich oddanych w użytkowanie 
wieczyste decyzję o bonifikacie po
dejmie pod koniec stycznia Rada 
Miasta Oleśnicy. Propozycję władz 
miasta przedstawiamy w ramce.

Taka jest propozycja bonifikat 
przygotowana przez burmistrza. 
Czy opozycja w Radzie Miasta nie 
będzie chciała - np. wzorem War
szawy - aby rabaty były wyższe? 
Przekonamy się na sesji w stycz
niu.

(ror)

60%  - w  przypadku, 
50%  - w  przypadku, 
40%  - w  przypadku, 
30%  - w  przypadku, 
20% - w  przypadku, 
10% -w  przypadku.

BONIFIKATY
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  roku, w  którym nastąpiło przekształcenie 
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  drugim roku po przekształceniu 
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  trzecim roku po przekształceniu 
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  czwartym  roku po przekształceniu 
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  piątym roku po przekształceniu 
gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w  szóstym roku po przekształceniu

Hakerzy zaatakowali 
skrzynki radnych
Autor e-maila informuje, że 
komputer rajcy został zainfeko
wany podczas... oglądania stron 
pornograficznych.

„Patrzyłem na ciebie od mie
sięcy. Faktem jest, że zostałeś za
infekowany złośliwym oprogra
mowaniem podczas odwiedzania 
stron dla dorosłych. Trojan Yirus 
daje mi pełny dostęp i kontrolę 
nad komputerem lub inny urzą
dzeniem. Oznacza to, że włączam 
kamerę i mikrofon, ale nie wiesz 
o tym. Mam również dostęp do 
wszystkich twoich kontaktów " 
- tak zaczyna się e-mail, którego 
na służbowe skrzynki otrzymali

radni Rady Miasta Oleśnicy. Portal 
olesnica24.com, który to ujawnił, 
potwierdził to u trojga rajców.

W iadom ość ma na celu w y
łudzenie pieniędzy. Jej autor in
formuje, że ma film, pokazujący, 
jaki obraz pornograficzny oglądał 
odbiorca wiadomości i co w tym 
czasie robił. I ostrzega, że może go 
wysłać do wszystkich e-maili rad
nego i jego kontaktów w sieciach 
społecznościowych. Aby temu za
pobiec, trzeba zapłacić 255 euro w 
ciągu 48 godzin.

Adres rada@um.olesnica.pl, z 
którego e-mail został wysłany, ma 
domenę miasta.

(ror)

Ktoś, tylko nie ja...
Morderstwo prezydenta Gdań

ska wstrząsnęło opinią publiczną. 
Polacy masowo potępiają ten bar
barzyński czyn. Zwykli obywatele, 
politycy, grupy zawodowe manife
stują swoje oburzenie. Wszyscy za
stanawiają się, jak i dla czego doszło 
do takiej sytuacji i kto jest za to od
powiedzialny. Oczywiście, zgodnie 
ze standardern obowiązującym w 
Polsce odpowiedzialni są ci „inni".

Ale czy na pewno?
Pamiętam wypowiedzi niektó

rych członków Kościoła w sprawie 
lustracji i hejtu - prawda was wy
zwoli. Pamiętam orzeczenia sądów, 
w których dziennikarz obraził pa
nią burmistrz jednego z miast epite
tami dotyczącymi jej wyglądu, a sąd 
stwierdził, że politycy muszą mieć 
grubą skórę i muszą liczyć się z ta
kimi sytuacjami. Pamiętam protest 
dziennikarzy (w tym dziennikarzy 
TVN), w obronie lokalnego dzien
nikarza , który został skazany za 
obrażanie urzędników. Pamiętam 
oświadczenie prokuratury, która 
stwierdziła, że Hakenkreuz nie jest 
symbolem nazistowskim.

Pamiętam również komentarze 
wielu oleśniczan do świetnego ar
tykułu pana Kuby Jeżyny, zamiesz
czonego na stronach Urzędu Miasta 
Oleśnicy (ukazał się, o ile pamiętam, 
w 2012 r.), poświęconego mowie nie
nawiści - „władza się broni, przesa
dza, dziennikarze mają prawo itd". 
Pamiętam też, jak po śmierci Jana 
Pawła II wszystkie środowiska, w 
tym politycy, deklarowali zaprze
stanie słownej i nie tylko słownej 
agresji.

Podstawą narodu jest jego histo
ria, która pozwala na wyciąganie 
wniosków z popełnionych błędów. 
Odnoszę wrażenie, że Polacy trak
tują historię nie jako materiał do 
refleksji i przemyśleń, ale jako zbiór 
faktów, które należy poznać, żeby 
zaliczyć przedmiot w szkole.

Za zamordowanie prezyden
ta Gdańska Pawła Adamowicza i

zamachu na unikalną i tak bardzo 
potrzebną w Polsce akcję pod na
zwą „Wielka Orkiestra Świątecznej 
Pomocy" odpowiedzialność pono
simy My Wszyscy.

Duża część naszego społeczeń
stwa popierała ten hejt, a nawet - 
najczęściej anonimowo brała i bierze 
w nim udział. Pozostała milcząco go 
akceptowała, gdyż konformizm i 
brak odwagi cywilnej jest maksymą 
życiową wielu (zbyt wielu) Polaków.

Do czego prowadzi konformizm, 
szczególnie względem władzy? 
Świetnie przedstawia to książka 
Brunhildę Pomsel (sekretarka Ge- 
belsa) i Thore D. Hansena „Życie 
Niemieckie". Niestety ci, którzy 
powinni tę książkę przeczytać ze 
zrozumieniem, raczej jej nie prze
czytają...

Mimo tak wielu osób milcząco 
lub aktywnie popierających hejt, 
byli też ci, którzy się temu zjawisku 
przeciwstawiali.

Pamiętam, w okresie apogeum 
mowy nienawiści, wystąpienie pro
boszcza ks. Władysława Ozimka, 
który publicznie, w obecności wie
lu osób i dziennikarzy, na święcie 
„Dnia Bibliotekarza", zdecydowanie 
potępił takie zachowania. Oczywi
ście, w krótkim czasie sam stał się 
obiektem ataków. Wiele „ważnych" 
osób miało podobne poglądy, ale 
z ostrożności nie zabierały głosu, 
chociaż jak najbardziej powinny! 
Był to także odpowiedni czas na or
ganizowanie marszów i protestów, 
zabrakło jednak organizatorów i 
chętnych do maszerowania.

Mam jednak nadzieję, że takich 
odważnych osób, jak proboszcz ks. 
Władysław Ozimek będzie w Polsce 
coraz więcej, bo tylko takie postawy 
gwarantują cywilizacyjny postęp 
nas wszystkich.

Każdy z nas, w każdym miejscu, 
w domu, pracy itd. musi nauczyć się 
przepraszać, słuchać i dwa razy po
myśleć, zanim coś powie.

Zbigniew Rybak

DOM PO G RZEBO W Y
CHABER”

Oleśnica, ul. Armii Krajowej 1, www.chaber.eu 
tel. 71314-21-51,601-77-13-69,661-954-167,601-533-166 -

C A ŁO D O B O W Y  
P R Z E W Ó Z  ZMARŁYCH^
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Co tu tak 
brudno?!
„Posprzątamy miasto”, „miasto musi odzyskać 
blask” itp., itd. - dźwięczą nam jeszcze słowa z 
kampanii wyborczej Jana Bronsia. Propagando
wy slogan „Oleśnica jest brudna!” spełnił swoją 
rolę - wybory Bronś wygrał. Brudno nie było, ale 
skoro teraz to dopiero jest czysto, że ho ho, to 
sprawdzamy.

Robotę zrobiła za nas po czę
ści „Brudna Oleśnica" - profil na 
portalu społecznościowym Face- 
book. Zam ieszczane tam regu
larnie zdjęcia pokazują faktyczny 
poziom „czystości" m iasta. Re
dakcja „Panoramy" postanowiła 
sprawdzić jedno z obfotografowa
nych tam miejsc. Zaintrygowała 
nas wąska uliczka łącząca park 
Kopernika z ulicą Oliwkową. To 
przejście zamienione w dzikie wy
sypisko śmieci „Brudna Oleśnica" 
udokumentowała 19 grudnia ubie
głego roku. Kiedy pojechaliśmy 
tak w minionym tygodniu, nic się 
nie zmieniło. My także zrobiliśmy 
serię podobnych ujęć. Jedno z nich 
zamieszczamy tutaj i nie wymaga 
ono komentarza. Ciśnie się jednak 
do głowy pytanie: Jak długo moż
na tolerować taki stan?

Jadąc ulicą Oliwkową do ulicy 
Kopernika, odkryliśmy pozosta
łości po „starożytnym" budynku. 
Nie są fo jednak ruiny rzymskich 
term, a relikt po ubikacyjnej „sze- 
regówce". Byłby to obiekt godny 
zachowania ku pamięci (i prze
strodze) potomnych, gdyby nie 
fakt, że stał się on wysypiskiem 
śmieci. Odpady wysypują się ze 
wsg;ystkich zakam arków  tego 
obiektu budowlanego. Że to wina 
tutejszych lokatorów, to wydaje się 
być oczywiste, "ale dlaczego wła
dze lokalne nic z tym nie robią?

Już przy samej ulicy Kopernika 
w pobliżu jednostki wojskowej 
natrafiliśmy na malowniczo uło-

żone przy słupie energetycznym 
śmieci. Ludzie brudzą - nie no
wina. Ale ktoś obiecał, że będzie 
„naprawdę" czysto.

Udajemy się na ulicę Moniusz
ki. Także stam tąd m ieszkanka 
O leśn icy  p rzesła ła  zd jęcia  na 
„Brudną O leśnicę". Było to 23 
grudnia. Na pewno jest już po
sprzątane - myślimy sobie. Kiedy 
trafiamy na teren leżący przy uli
cy, naprzeciwko Leclerca, łapiemy 
się za głowę. Czegoś takiego jesz
cze w Oleśnicy nie widzieliśmy! 
W ysypisko zdem ontow anych 
okien, potłuczonego szkła. Cały 
zbędny „d ep ozyt" m iejscow ej 
firmy, łącznie z dokum entam i 
pracow niczym i zaw ierającym i 
personalia, pitami itp. Jak to moż
liwe, żeby tak zwalić to wszystko 
w centrum  miasta?! W pobliżu 
funkcjonują firmy, stoją samocho
dy, obok przebiega ulica.

Nieco dalej - wysypisko innej 
prow enieiicji. Z aczyna się od 
ogrodzenia przy ulicy Moniuszki, 
a kończy na torach za przedwojen
nym budynkiem magazynowym. 
Ten wartościowy pod względem 
historycznym obiekt wprost przy
ciąga śmieci. Oleśnicki Kompleks 
Śmieciowy - po prostu.

Od 20 listopada 2018 roku, kie
dy Jan Bronś został zaprzysiężo
ny na burmistrza, m i n ^  już dwa 
miesiące. Przez te dwa miesiące to 
dopiero naśnaiedli...

Krzysztof Dziedzic 
fot. Autor

Wyrzucono nawet dokumenty osobowe

Oleśnicki Kompleks Śmieciowy przy ul. Moniuszki

Ubikacyjna „szeregówka” zamieniona w składowisko odpadów widoczne od ulicy Od parku Kopernika do ul. Oliwkowej prowadzi taki śmieciowy szlak

To dzikie wysypisko śmieci znajduje się w centrum Oleśnicy

Ulica Kopernika, Ludzie brudzą, ale miało być czysto...

http://www.olesnica24.com
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To dzieło Dunikowskiego!
Mare Nienałtowski potwierdził - mamy w Oleśnicy cenną rzeźbę Xawerego Dunikowskiego.

„I’odczas poszukiwań autorów 
murali oleśnickich pojawiła się 
informacja, że w 1969 r. Krystyna 
Ptawska-Jackiewicz miała wyko
nać rzeźbę Marii Sktodowskiej- 
Curie, którą miano usytuować 
przed budynkiem Zespołu Szkół 
Ponadpodstawowych im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Oleśnicy. 
Czyli miała być pełnopostaciowa 
lub stać na wysokim kamiennym 
postumencie. Szukałem tej rzeźby 
na stronie artystki - rzeźbę taką 
wykonała, ale w 1995 r. i stoi ona 
przed Kliniką Onkologii w Gliwi
cach" - tak Marek Nienałtowski, 
ekspert od historii Oleśnicy zaczy
na tę frapującą historię.

Aby sprawdzić, czy istniejące w 
tej szkole popiersie polskiej uczo
nej jest autorstwa wymienionej 
artystki, doktor Nienałtowski wy
konał kilkanaście zdjęć rzeźby i za
czął szukać sygnatury. Widać było 
kilka trudno czytelnych sygnatur 
(znaków, a może zadrapań), ale 
żadna nie pasowała do nazwiska 
(inicjałów) Krystyny Pławskiej- 
-Jackiewicz. W końcu miłośnikowi 
historii udało się odczytać tylko 
jedną - Xawery Dunikowski. Arty
sta umieścił ją na rzeźbie z boku, w 
dolnej części.

Marek Nienałtowski porównał 
sygnaturę z oryginalnym podpi
sem autora na innej rzeźbie. Nie 
było widać znaczącej różnicy mię
dzy obiema. Aby jednak zyskać 
stuprocentową pewność, wysłał 
dwa zdjęcia do Muzeum Rzeźby

im. Xawerego Dunikowskiego z 
zapytaniem o oryginalność ole
śnickiej rzeźby Dunikowskiego. 
Po kilku godzinach dostał odpo
wiedź.

Brzmiała ona tak: „Jest to rzeźba 
Xawerego Dunikowskiego, Głowa 
Marii Skłodowskiej-Curie z II cy
klu Głowy Wawelskie z 1955 roku. 
Powstało kilka odlewów tej pracy 
w brązie. Informację o egzempla
rzu, który jest w szkole, zawarła 
Aleksandra Kodurowa w katalo
gu „Xawery Dunikowski. Rzeźby. 
Obrazy. Rysunki", Warszawa 1975, 
poz. 389, s. 125. Pozdrawiam, Joan
na Torchała".

Z wymienionego katalogu wy
nika, że odlew w brązie wykonał 
Eugeniusz Żarkowski z Warszawy 
w 1955 r., wymiary rzeźby 37 x 32 
X 22 cm, a oprócz Oleśnicy rzeźbę 
umieszczono w Prezydium Rady 
Ministrów w Warszawie, państwo
wych zbiorach w Paryżu, a także 
gmachu Światowej Organizacji 
Zdrowia w Genewie.

Kiedy ten odlew znalazł się w 
szkole, obecnej ZSP?

„Emerytowane szkolne biblio
tekarki poradziły mi przeglądnąć 
dwa tomy najstarszej kroniki szkol
nej. Tam natrafiłem na odręcznie 
napisany małym literkami tekst o 
tym, że 25.10.1967 r. odbyło się od
danie do użytku nowego budynku 
szkolnego i „minister J. Wieczorek 
wręczył popiersie Marii Skłodow
skiej-Curie (dłuta Ksawerego Duni
kowskiego)". Dalszy tekst sugeruje.

Arie, walce, tańce 
i... kowadło

Były kontrowersje, ale i mnóstwo wdzięku

Ju ż ostatni rok dzia ła lności 
Biblioteki i Forum Kultury za
inaugurowała gala ukraińskich 
artystów.

Na rozpoczęcie w O leśnicy 
nowego roku kulturalnego BiFK 
urządzi! Koncert Wiedeński w 
wykonaniu Orkiestry Królewskiej 
„Odessa" oraz solistów i tance
rzy Teatru Narodowego Operetki 
Kijowskiej. Aplauz publiczności 
wywołały przebojowe arie, zaśpie
wane sopranem i tenorem, z takich 
operetek, jak „Zemsta nietoperza" 
i „Baron cygański" Johanna Straus
sa syna czy „Wesoła wdówka" 
Franza Lehara.

Nie zabrakło najsłynniejszych 
walców rodziny Straussów, m.in. 
„Nad pięknym modrym Duna
jem", a także, na finał, wielkiego 
Marsza Radetzky'ego, czyli kom

pozycji Johanna Straussa ojca. 
Niespodziewanie dyrygent orkie
stry Mirosław Krill zaprezentował 
się również jako pocieszny kowal 
-  przy pomocy kowadła i młotków. 
Był to żart. Ale czy w dobrym gu
ście? Widownia miała podzielone 
zdanie. Zgrzyt stanowiły wokalne 
wpadki śpiewaków oraz brudne 
baletki tancerek i sportowe obuwie 
tancerzy.

Koncert bowiem nawiązywał do 
wiedeńskich gali noworocznych, a 
odbyt się w zeszłą niedzielę na sce
nie sali widowiskowej BiFK-u. Na 
widowni był komplet słuchaczy. 
Dodajmy, że upowszechnianie w 
Oleśnicy kultury będzie w tym 
roku instytucjonalnie zreorgani
zowane -  zgodnie z wyborczymi 
i powyborczymi zapowiedziami 
burmistrza.

A ndrzej P atoeł Szachn ow ski

Sygnatura nie pozostawia wątpliwości

że od tego czasu szkoła miała nosić 
jej imię. Ten mały, trudno zauwa
żalny wpis spowodował chyba, że 
większość oleśniczan zapomniała 
o wykonawcy tej rzeźby. Tym bar
dziej że w kronice zabrakło zdjęcia 
rzeźby" - napisał tropiciel oleśnic
kich zagadek.

I konkluduje swoje poszukiwa
nia tak: „Mamy w Oleśnicy rzeź

olesnica/^.com
CODZIENNIE 

NOWE 
INFORM ACJE

bę słynnego polskiego rzeźbiarza 
Xawerego Dunikowskiego. Jest 
to najcenniejsza polska rzeźba w 
Oleśnicy. Nie wiadomo, dlaczego 
w 1969 roku znana już rzeźbiarka 
Krystyna Pławska-Jackiewicz mia
ła wykonać całopostaciową rzeźbę 
M. Skłodowskiej-Curie. Dzisiaj już 
nie ma komu zadać tego pytania"....

(ror)

XAWERY 
DUNIKOWSKI

Polski rzeźbiarz, malarz i pedagog 
(1875 - 1964). Studiował w Szkole 
Sztuk Pięknych w Krakowie. Po stu
diach wyjechał do Warszawy, aby 
objąć stanowisko profesora rzeźby w 
Szkole Sztuk Plastycznych. W 1905 w 
restauracji postrzelił śmiertelnie ataku
jącego go malarza Wacława Pawllsza- 
ka, któremu wcześniej odmówił dania 
satysfakcji. Został zwolniony z aresztu 
za kaucją w wysokości 2 tys. rubli. W 
Warszawie pracował do roku T910, 
po czym wrócił do Krakowa. W 1914 
wyjechał na stypendium do Londynu. 
Kolejne lata spędził w Paryżu, służył w 
Legii Cudzoziemskiej. W 1922 wrócił 
do Polski, aby objąć katedrę rzeźby 
na krakowskiej ASP. W okresie mię
dzywojennym otrzymał wiele prestiżo
wych nagród, wykonał setki realizacji, 
które przyniosły mu międzynarodową 
sławę. Z dzieł z tego okresu można 
wymienić postacie czterech ewange
listów na gmachu Seminarium Ślą
skiego w Krakowie, Głowy Wawelskie 
(można sądzić, że w Oleśnicy istnieje 
odlew z formy gipsowej właśnie Gło
wy Wawelskiej) i pomnik prezydenta 
Krakowa Józefa Dietla. Podczas woj
ny był więźniem niemieckiego obozu 
koncentracyjnego Auschwitz. W latach 
1945-1955 kierował katedrą rzeźby 
na krakowskiej ASP. W 1955 na stałe 
przeniósł się do Warszawy. W 1959 
roku został profesorem i kierownikiem 
katedry rzeźby w Państwowej Szkole 
Sztuk Plastycznych we Wrocławiu. Z 
powojennych realizacji Dunikowskie
go należy wymienić Pomnik Czynu 
Powstańczego na Górze św. Anny. 
Został pochowany w Alei Zasłużo
nych na Cmentarzu Wojskowym na 
Powązkach. Jego imieniem nazwano 
między innymi bulwar we Wrocławiu, 
wiele ulic w miastach Polski, jego imię 
nosi Zespół Szkół w Zawierciu, a w 
warszawskiej Królikarni mieści się 
muzeum artysty.

2 głębokim żalem i smutkiem 
Dyrekcja CKiW OHP w Oleśnicy wraz z wychowankami 

żegnają Pana

Mirosława Mularczyka,
Składamy

wyrazy ogromnego współczucia dla całej rodziny i przyjaciół.

SKUĄD7>PAŁU
węgiel
kamienny
węgiel
brunatny
kostka
orzech
ekogroszek
miał

ZA
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kostka 
czeska 
eko czeski 
pelet

M aria  S k ło d o w s k a  -  je d n a  z  G łó w  O d le w  rze źb y z  oleśnickiej Z S P  
W awelskich
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Bonifikata 60% do 2020?

Robert Sarna prowadził posiedzenie komisji po raz pierwszy

To było pierwsze posiedzenie całkiem nowej komisji oleśnickiego samorządu.

Komisja Budżetu i Infrastruk
tury 17 stycznia wybrała w ice
przewodniczącego i sekretarza.
Obecnego na posiedzeniu Pawła 
Bielańskiego (Oleśnica Razem) 
jako kandydata na zastępcę zapro
ponował Marek Czarnecki (Klub 
Radnych Jana Bronsia). Kiedy oka
zało się, że radny członkiem tej 
Komisji nie jest, Czarnecki zgłosił 
propozycję siedzącego obok Bie
lańskiego Kazimierza Karpienki 
(także O leśnica Razem). Także 
i tym razem radny z Kom itetu 
Bronsia przestrzelił, ponieważ 
Karpienko również nie jest człon
kiem Komisji. Uratował sytuację 
przew odniczący R obert Sarna 
(Klub Radnych Jana Bronsia), któ
ry wskazał na Tadeusza Żółkiew
skiego (OR). Komisja tę kandyda
turę zaakceptowała. Na sekretarza 
wybrano Marka Kamaszyłę.

Czym się  za jm ą  
w  I półroczu?

Komisja przyjęła plan pracy na 
I półrocze. W lutym  w ysłucha 
informacji dyrektora Sekcji Dróg 
M iejskich w sprawie inwestycji 
związanych z remontami i wyko
naniem nawierzchni dróg i chod
ników na terenie miasta od 2015 
roku i planach na rok bieżący. W 
marcu zajmie się m iejskim  mo
nitoringiem i nakładami na jego 
modernizację w latach 2015-2018 
oraz planow anym i inw estycja
mi w ramach rozbudowy na rok 
2019. Na sugestię radnego Pawła 
B ielańskiego (Oleśnica Razem), 
który członkiem Komisji Budżetu 
nie jest, ale jak każdy radny może 
zabierać głos na jej posiedzeniu, 
wprowadzono dodatkowo do pla
nu na marzec opracowanie wy
tycznych do raportu burmistrza 
o stanie gminy. Raport taki jest

wymagany przez nowe regulacje 
dotyczące samorządów. Burmistrz 
musi go złożyć do 31 maja każde
go roku. Zgodnie z ustawą rada 
gminy może określić szczegółowe 
wymogi raportu.

Na kwiecień Komisja zaplano
wała zapoznanie się z informacją 
skarbnika miasta na temat stanu 
zobowiązań finansowych miasta 
wynikających ze spłaty zaciągnię
tych kredytów i wyemitowania 
przez m iasto obligacji. W maju 
zajmie się analizą sprawozdania z 
wykonania budżetu za rok 2018, a 
w czerwcu - informacją dyrektora 
Zakładu Budynków Kom unal
nych w zakresie wynajmu i opłat 
za lokale użytkowe należące do 
miasta, wpływów z tytułu najmu 
i zaległości.

Komisja przyjęła sugestię radne
go Kazimierza Karpienki (Oleśni
ca Razem), aby przed przyszłym 
sezonem  grzew czym  zająć się 
tematem smogu w Oleśnicy. - To

nie może być akcja jednorazowa 
- mówił radnych o walce z zatru
waniem powietrza. Powiedział, że 
otrzymuje od mieszkańców zgło
szenia o takich przypadkach.

- Ja się tak zastanawiam, ile kar 
było nałożonych na osoby palące 
niedozw olonym i śm ieciam i... - 
skomentował radny M ichał Ka- 
sprzyszak (Klub Radnych Jana 
Bronsia). Przypomnijmy, że re
dakcja Panoramy wysłała 9 grudnia 
2018 r. do burmistrza wniosek o 
udostępnienie informacji publicz
nej m.in. właśnie w tym zakresie. 
Zostaliśmy wezwani do wykaza
nia istnienia szczególnie istotnego 
interesu publicznego, aby bur
mistrz miał nam takiej informacji 
udzielić. Spełniliśmy to wezwanie 
i wciąż czekamy na odpowiedź. 
Jak się okazuje, takiej informacji 
oczekuje też radny z ugrupowania 
Jana Bronsia...

W trakcie posiedzenia Komisji 
Budżetu Paweł Bielański pytał.

Pożegnanie, modlitwa•••

Jan Bronś pojechał do Gdańska, radni wzięli udział we mszy w Oleśnicy
B urm istrz był w  G dańsku, radni 
m odiiii s ię  w  bazylice.

Burmistrz Jan Bronś pojechał do 
Gdańska na pożegnanie przez śro
dowisko samorządowe śp. Pawła 
Adamowicza w przeddzień jego 
pogrzebu. W spotkaniu uczestni
czyli prezydenci, burmistrzowie.

wójtowie oraz przedstaw iciele 
województw. Burmistrz Oleśnicy 
uczestniczył też w ostatniej drodze 
prezydenta Gdańska.

W niedzielę wieczorem w ba
zylice św. Jana w O leśnicy od
prawiona została msza w intencji 
zmarłego. Mszę odprawiali ksiądz 
M ariusz Sierhard (oleśniczanin

na stałe mieszkający w USA) oraz 
wikariusz Michał Gaba. Do mszy 
służył radny Tadeusz Żółkiewski. 
W nabożeństw ie uczestniczyli 
m.in. radni Wojciech Bartnik, Jan 
Mandat, Michał Kołaciński, Paweł 
Bielański, byłe radne Bożena Sta
churska i Grażyna Siednienko.

(ror)

dlaczego nie spełniono statutowe
go wymogu przyjęcia planu pracy 
do końca minionego roku. Prze
wodniczący Robert Sarna (Klub 
Radnych Jana Bronsia) tłumaczył, 
że powodem był termin powoła
nia wszystkich komisji.

N ajw iększa  bonifikata  
rok dłużej?

Sarna poinform ow ał, że we
dług w ytycznych przew odni
czącego Rady M iasta kom isje 
będą przygotowywać opinie do 
uchwał wskazanych przez niego 
ze względu na zakres tematycz
ny. Komisja Budżetu została po
proszona o opinie w stosunku do 
dwóch projektów. Pierwszy doty
czył bonifikat od opłat jednora
zowych z tytułu przekształcenia 
prawa użytkowania w ieczyste
go gruntów stanow iących wła
sność Gminy Miasta Oleśnicy w 
prawo własności. Na wskazanie 
przewodniczącego Sarny projekt

opinii odczytał radny Michał Ka- 
sprzyszak, choć logicznym było, 
żeby zrobił to sekretarz, ponieważ 
funkcja lektora nie jest praktyko
wana w samorządzie. Po odczyta
niu uzasadnienia okazało się, że 
dotyczyło ono innej uchwały - w 
sprawie udzielenia pomocy finan
sowej województwu dolnoślą
skiemu na przewóz osób na linii 
kolejowej. Przewodniczący Sarna 
kilkakrotnie przepraszał za swoją 
wpadkę.

Komisja na formalny wniosek 
M arka C zarneckiego przyjęła 
wniosek o przedłużenie trwania 
bonifikaty 60% za przekształce
nie użytkowania wieczystego na 
rok 2020 (burmistrz planował ją 
tylko na rok bieżący). Wcześniej 
bowiem Paweł Bielański postulo
wał to i zwracał uwagę, że miesz
kańcy nie zdążą skorzystać z tej 
bonifikaty w tym roku, bo wa
runkiem jest uzyskanie zaświad
czenia z Urzędu Miasta, a na ich 
wydawanie Urząd zarezerwował 
sobie termin do końca roku. Także 
Marek Kamaszyło zauważył, że 
w przypadku spraw spadkowych 
skorzystanie z tej bonifikaty w 
tym roku byłoby niemożliwe.

Z tokuTiyskusji można było wy
snuć wniosek, że opozycja nie jest 
zadowolona z wysokości bonifi
kat i uważa, że są one za małe. Ka
zimierz Karpienko podkreślił, że 
Rada może zwiększyć bonifikatę.

Komisja w swojej większości - 6 
głosami przeciwko 3 - negatywnie 
odniosła się do projektu uchwały 
Oleśnicy Razem o zmniejszenie 
diet dla dwóch wiceprzewodni
czących o 50%. Decydujące głoso
wanie odbędzie się na sesji, ale już 
widać, że sprawa jest dla opozycji 
przegrana.

Krzysztof Dziedzic

olesnicail.coni
Kalendarz imprez 

- informacje o nadchodzących 
wydarzeniach znajdziesz tutaj!

Nie znajdujemy słów, aby opisać, jak bardzo jesteśmy 
poruszeni tak nagłym odejściem naszego Kolegi

MIRKA MULARCZYKA
Był wspaniałym człowiekiem, pełnym ciepła i empatii. 

Pomagał innym, nie oczekując niczego w zamian.
Jego serdeczny uśmiech zapamiętamy na zawsze.

W  życiu wszystkich, którzy znaii Mirka, pozostanie okrutna pustka 
i niewysłowiony ża l...

W  tym trudnym czasie składamy Rodzinie 
wyrazy głębokiego współczucia.

Koleżanki i Koledzy
ze Szkoły Podstawowej nr 1
im. Książąt Oleśnickich w Oleśnicy
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Połączone chóry daty popis swoich umiejętności
Proboszcz zaprosił na wspóine 
śpiewanie.

- My nie tylko śpiewamy, my 
także przyjaźnimy się ze sobą -  
mówi Zbigniew Zając, chórzysta 
i współinicjator powstania Chóru 
św. Cecylii z parafii Świętych Pio
tra i Pawła w Trzebnicy.

Podobne opinie usłyszeć moż
na było z ust innych chórzystów 
uczestniczących z nieformalnym 
przeglądzie, który z inicjatywy 
proboszcza Z dzisław a Padu- 
cha miał miejsce w niedzielę 13 
stycznia w kościele NMP Matki 
Miłosierdzia. Po południowym 
nabożeństwie wierni mieli oka
zję usłyszeć popularnych i mniej 
znanych kolęd i pastorafbk w wy
konaniu trzech chórów.

Pierwszy wystąpił pełniący rolę 
gospodarzy parafialny chór lunc- 
tus pod dyrekcją Iwony Wróbel. 
Założony na początku lat 90. chór 
występuje w składzie: Iwona Wró

bel, Anna Biała, Arieta Fischer- 
-Król, Anna Gajewska, Angelika 
Jednoróg, Anna Krawczak, Beata 
Pagacz, Janina Perzyna, Aleksan
dra Rudlicka, Joanna Stefańczyk, 
Magdalena Szczygieł, Zuzanna 
Strzała, M ałgorzata Szczerbo, 
Adelina Jarmuszewicz, Katarzy
na Janus, Katarzyna Tomaszew
ska, Paweł Chowański, Wojciech 
Karasek, Dariusz Król, Cyprian 
Strzała, Marcin Wiencierz, Grze
gorz Bińczak, Paweł Jaremków, 
Grzegorz Karasek. Zespół ma na 
swoim koncie sporo dokonań i 
nagród na konkursach i przeglą
dach. W Boże Narodzenie 2015 r. 
wydał płytę z kolędami „Bóg się 
rodzi".

Drugi z w iązanką kolęd wy
stąpił chór z Trzebnicy. Jak się 
okazało, 22 lata temu jednym  
z założycieli był pełn iący  tam 
wtedy kapłańską posługę ksiądz 
Zdzisław Paduch, prywatnie mi
łośnik muzyki chóralnej. Obecnie

chór tworzy 26 osób. - Jesteśmy 
otwarci na kolejnych chętnych, 
którzy mieliby ochotę do nas do
łączyć -  deklaruje Zbigniew Zając, 
który zajmuje się sprawami orgar 
nizacyjnymi chóru.

Jako trzeci zaprezentow ał się 
działający przy Ośrodku Kultury 
Sportu i Rekreacji w Wiszni Małej 
chór Amicorum. Zespół działa od 
2012 roku. 22-osobowym chórem 
dyryguje M ateusz Franczak. W 
stałym  repertuarze mają pieśni 
patriotyczne i religijne oraz kolę
dy, których próbkę mieliśmy oka
zję usłyszeć w Oleśnicy.

Na finał niedzielnego koncer
tu trzy połączone chóry, łącznie 
ok 70 chórzystów, pod dyrekcją 
Iwony Wróbel wykonało jedną z 
najbardziej rozpoznaw alnych i 
łubianych polskich kolęd - Lulajże, 
Jezuniu. Publiczność była zachwy
cona i nagrodziła artystów grom
kimi brawami.

Grzegorz Huk

n lp c n ip a ^  pnm CODZIENNIE NOWE oiesnicac^.Gom  in f o r m a c je  ̂ 0®

3ELCZAŃSKA TO YO TA ROŚNIE
- zatrudniono już 250 osób, a w tym roku rusza produkcja hybryd

Przygotowania do masowej produkcji silników hybrydowych w Toyocie 
w Telczu-Laskowicach idą pełną parą. Przeprowadzono pierwsze testy, 
przebudowano fabrykę, a co więcej zatrudniono już ponad 250 nowych 
pracowników. Powodem dla rozpoczęcia tak dużej produkcji silników 
właśnie w Polsce jest rosnące w Europie zapotrzebowanie 
na samochody z tym innowacyjnym napędem.

P o d  k o n ie c  lis to p a d a  2017 

ro k u  T o y o ta  o g ło siła , że  w  la 

ta c h  2 0 1 9 -2 0 2 0  w  fa b ry c e  

l e l c z u - L a s k o w i c a c h  r o z 

p o c z n ie  p r o d u k c ję  d w ó c h  

s i ln ik ó w  -  d o  n a p ę d ó w  

k o n w e n c jo n a ln y c h  i h y b r y 

d o w y c h . U r u c h o m ie n ie  n o 

w y c h  p ro je k tó w  o z n a c z a ło  

c a łk o w itą  p r z e b u d o w ę  je l-  

c za ń s k ie j fa b ryk i. U ż y w a n y  

d o ty c h c z a s  s p rzę t został 

z a s tą p io n y  z m o d e r n iz o w a 

n y m i m a s z y n a m i.

/ poziom jakości w  naszej 
firmie -  p o w ie d z ia ł  P io tr 

P o d g ó rs k i. A s s is ta n t G e n e 

ral M a n a g e r.

w  NASZE3 FABRYCE 
ZNAJDZIE SIĘ MIEJSCE 

ZARÓWNO DLA 
DOŚWIADCZONYCH, 

JAK I POCZĄTKUJĄCYCH

Obecnie fabryka zakoń
czyła odbiory i instalacje 
maszyn i urządzeń we 
wszystkich swoich strefach. 
Przygotowania do nowej 
produkcji realizowane są 
zgodnie z planem, c o  poka
zuje wysoki standard pracy

Rekrutacja trw a
N o w e  z a d a n ia  w y m a g a ją  

z n a c z n e g o  w z ro s tu  z a t r u d 

n ie n ia . D o  lip c a  2 0 2 0  z a 

k ła d  c h c e  p o d w o ić  lic zb ę  

p r a c o w n ik ó w  i z a t r u d n ić  

o k . 6 5 0  o s ó b . O d  s ty czn ia  

2019 ro k u  ru s zy ł k o le jn y  

e ta p  z a tru d n ie n ia .

-  Obecnie firma szuka głów
nie pracowników utrzyma
nia ruchu -  techników oraz 
pracowników produkcji do 
działów odiewni, obróbki, 
montażu, iogistyki oraz do 
działu Jakości. Od kandyda
tów oczekujemy wykształ
cenia minimum zawodowe
go i zdoiności manuainych. 
Wszystkich umiejętności 
wynikających z zadań da
nego stanowiska nauczamy 
m.in. poprzez organizację 
szkoień. W naszej fabryce 
znajdzie się miejsce zarówno 
dia doświadczonych. Jak i po
czątkujących osób -  mówi 
Magdalena Kaczmarek, Ma
nager Działu Personalnego.

Z pracą w  fabryce wiąże się też 
w iele benefitów, m.in. kan

ty n a  na te re n ie  fabryki, d o 

d a tk o w a  o p ie k a  m e d y c z n a  

dla  w s zy stk ic h  p ra co w n ik ó w , 

ko rzystn e  u b e z p ie c ze n ie  g r u 

p o w e , n a g ro d y  fin a n s o w e , 

intiprezy in te g ra c y jn e  i ś w ią 

te c zn e , a ta k że  d o fin a n s o w a 

ne  d o ja z d y  d o  pracy.

S z c z e g ó ło w e  in fo rm a c je  o  re 

kruta cji na s tro n ie  in te rn e to 

w e j f ir m y  kierunektoyota.pl 
o ra z  p o d  n u m e r e m  te le fon u: 

+ 4 8  5 3 8  8 9 9  0 1 4 . .

w w w .k ie ru n e k to y o ta .p l

http://www.olesnica24.com
http://www.kierunektoyota.pl
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SYCÓW •  40 tegorocznych maturzystów z osobami towarzyszącymi balowało na studniówce w Aroma Stone

Liceum Ogólnokształcące w Sy
cowie tegoroczną studniówkę zor
ganizowało w sali hotelu i restaura
cji Aroma Stone. Bawiło się na niej 
40 uczniów z osobami towarzyszą
cymi. To dwie klasy kończące w

tym roku szkołę - 3a, której wycho
wawcą jest Joanna Zawada, i 3b, z 
wychowawczynią Dorotą Byrką.

Zabawę rozpoczął oczywiście 
polonez, którego piękną choreo
grafię przygotowała Joanna Dolała.

- Absolwenci naszego liceum 
zdobywają świat. Jestem przeko
nany, że i tegoroczni maturzyści 
również w przyszłości będą mieli 
realny wpływ na losy naszej oj

czyzny - mówił dyrektor LO Ro
bert Dziergwa.

List od starosty przeczytał po
wiatowy radny Marek Rubik. Jan 
Dżugaj życzył udanej zabawy i po
wodzenia na maturze.

A potem do białego rana trwała 
zabawa, o której muzyczną oprawę 
zadbał didżej Kwiatek.

(O Al)
fot. Zbigniew Nowak

Za garniturem panny sznurem...

Czerwona podwiązka, czyli element obowiązkowy na studniówce

Gimnastyczny sekstet w akcji Para jak z żurnala

Jakie jesteśmy? Urocze i bardzo sprawne!Matura? Dzisiaj o niej nie myślimy!

http://www.olesnica24.com
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Ćo z Młodzieżową Radą?
G M IN A  O L E Ś N IC A  •  Sztucz
ny tw ó r czy p raw d ziw y  skarb?  
Kilka koncepcji, odm ienne zd a 
nia....

Pomysł powołania Młodzieżo
wej Rady Gminy pojawił się kilka 
lat temu, a w październiku 2018 
roku odbyło się pierwsza spotkanie 
osób Zainteresowanych jej powoła
niem. Inicjatorem przedsięwzięcia 
był kandydujący do samorządu 
mieszkaniec Świerznej Dominik 
Nikody. Wówczas pojawiły się też 
głosy, że jego aktywność związana 
jest z kampanią wyborczą. Rad
nym Nikody nie został.

Podczas sesji Rady Gminy wła
śnie on poprosił o udzielenie mu 
głosu. Wójt Marcin Kasina, wie
dząc, że Dominik Nikody chce 
wygłosić oświadczenie w sprawie 
MłcKlzieżowej Rady Gminy, popro- 
śri najpierw o wypowiedzenie się 
w tej sprawie odpowiedzialnego 
za gminną oświatę Macieja Sytę. 
- Od 3 lat wnikliwie analizujemy 
pomysł utworzenia Młodzieżowej 
Rady Gminy i gmina jest otwarta 
na taką inicjatywę - deklarował 
kierownik Referatu Oświaty i Pro
mocji. Dodał, że po wejściu w ży
cie reformy oświaty i wygaszeniu 
gimnazjów sprawa stała się nie do 
końca jasna. O komentarz w spra
wie pomysłu utworzenia Rady 
wójt poprosił też dyrektora Szko
ły Podstawowej w Sokołowicach 
Artura Mosiaka. - Temat jest nam 
znany, nauczyciele mieli okazję 
rozmawiać na ten temat. Naszym 
zdaniem to sztuczny twór i dublo
wanie istniejącej samorządności 
na szczeblu każdej szkoły. Ale je
steśmy otwarci na inicjatywę - po
wiedział Artur Mosiak.

Głos w tej sprawie zabrała także 
przewodnicząca Komisji Oświaty 
Rady Gminy Marta Barska. Za
częła zaskakująco... - Jestem za
żenowana i jest mi przykro, że w

Dominik Nikody nieustaje w propago
waniu idei MRG

kampanii wyborczej znalazły się 
głosy, rzekomo młodzieży, o spa
lonej wiacie, niekoszonej trawie i 
poniszczonych trybunach na bo
isku w Bystrem. Dominik - zwró
ciła się do Dominika Nikodego - ja 
jesterrTotwarta na inicjatywę mło
dzieży, ale trzeba to zrobić dobrze 
i mądrze. Z kolei sam D om inik 
Nikody odczytał obszerne oświad
czenie na temat planów powołania 
Młodzieżowej Rady Gminy. - Pro
szę, by uszanować obywatelską 
działalność oddolną, gdyż w doj
rzałej demokracji, a w taką wierzę, 
inicjatywa obywatelska jest skar
bem. Zapewniam, że sprawnie 
działający samorząd młodzieży w 
przyszłości ją tylko pomnoży - po
wiedział.

- Panie Nikody, odczytywaniem 
oświadczeń niewiele się zdziała. 
Trzeba zakasać rękawy i brać się 
do roboty. Czekamy na konkrety, 
wtedy piodejmiemy właściwe decy
zje - skomentował to wystąpienie 
wójt Kasina.

W kulurach Rady mówiło się, 
że Dominik Nikody zamierza wy
startować w wyborach na sołtysa 
Świerznej i stąd jego aktywność.

Grzegorz Huk

To pierwsza .elektroniczna" sesja

TSm IN A  O L E Ś N IC A  •  Techni
ka zaw ita ła  do gm innego sam o
rządu.

Podczas czwartkowej sesji Rady 
Gminy zadebiutował obowiązu
jący i wdrożony już w wielu sa
morządach elektroniczny system 
głosowania.

Przed sesją odbyło się specjal
ne szkolenie, a w sali plenarnej 
pojawiły się dwa monitory, ka
mera oraz piloty do głosowania. 
i*?ajbardziej przejęty sytuacją był 
przewodniczący Rady Tadeusz 
Kunaj. Ale jego obawy były nie- 
łteasadnione, bo wszystko poszło 
bez większych komplikacji.

Tylko na początku, przy spraw
dzaniu quorum przed rozpoczę
ciem sesji, mylnie wprowadzono 
dane (zamiast 15 - 16 radnych) i 
komputer w yliczył frekw encję 
na 106 procent. Skończyło się na 
śmiechu, a odpow iedzialny za 
działanie systemu inform atyk 
Piotr Kędziora błyskawicznie zre- 
.setowal dane i ] X )  krótkiej przerwie 
wszystko wróciło do normy.

Radni dobrze przyswoili sobie 
zasady korzystania z elektronicz
nych urządzeń, a głosow anie 
przewidzianych w programie sesji 
uchwał przebiegało dzięki temu 
wyjątkowo szybko i sprawnie.

(hag)

Co kradną? Dostawczaki!
G M IN A  O LE Ś N IC A . Przedstawiciele policji i straży pożarnej omówili 
stan bezpieczeństwa w gminie.

Sesja samorządu poświęcona była 
sprawom bezpieczeństwa na terenie 
gminy Oleśnica.

Zastępca komendanta powiato
wego policji Artur Starmach, wspo
magając się szczegółowymi danymi 
z wyświetlanych statystyk i wykre
sów, zwrócił m.in. uwagę, że maleje 
dynamika przestępstw, przy wzra
stającej wykrywalności. Zwiększa 
się bezpieczeństwo na drogach, choć 
wciąż utrapieniem stróżów prawa są 
nietrzeźwi i nieostrożni kierowcy. 
Mówił, że bardzo pomocna w kwe
stii bezpieczeństwa jest Krajowa 
Mapa Zagrożeń - za pomocą prostej 
aplikacji mieszkańcy mogą sygnali
zować problemy. - Tylko na terenie 
naszego powiatu z 62 potwierdzo
nych zgłoszeń aż 48 udało się sku
tecznie wyeliminować - 'akcentował 
Artur Starmach.

Temat bezpieczeństwa przeciw
pożarowego w skondensowanej for
mie omówił zastępca komendanta 
powiatowego Państwowej Straży 
Pożarnej Andrzej Fischer.

- To był wyjątkowo spokojny rok. 
W 2018 roku zanotowaliśmy łącznie 
1.226 interwencji. W pożarach zgi
nęły 2 osoby. Przed rokiem interwe
niowaliśmy 1.545 razy - powiedział.
- Ominęły nas tym razem niebez
pieczne anomalie pogodowe - infor
mował radnych, dodając, że wciąż 
zmorą strażaków jest wiosenne wy
palanie traw. Okazuje się, że Dolny 
Śląsk jest w tej kwestii niechlubnym 
liderem w kraju.

Komendant Fischer zwrócił uwa
gę, że rośnie liczba zdarzeń zwią
zanych ze niewłaściwą eksploatacją 
urządzeń grzejnych na paliwo stałe.
- Apelujemy o regularne sprawdza
nie stanu przewodów kominowych.

Przedstawiciele służb byli gośćmi na sesji
bo potem są tragiczne konsekwencje 
takich zaniedbań - zaakcentował.

Komendant gminny OSP Józef 
Kołomański wskazał, że większość 
interwencji dwóch jednostek OSP 
będących w Krajowym Systemie 
Ratowniczo-Gaśniczym (OSP Ligota 
Polska i OSP Ligota Mała), z uwagi 
na swoje położenie przy dwóch ru
chliwych szlakach komunikacyj
nych, dotyczy usuwaniu skutków 
zdarzeń drogowych.

Wszyscy trzej przedstawiciele 
służb mundurowych zwracali uwa
gę na dużą rolę działań prewen
cyjnych i informacyjnych, m.in. w 
szkołach i wśród słuchaczy Uniwer
sytetu Trzeciego Wieku. Podkre
ślali też kwestie szkoleń i zakupów 
sprzętu. Za pomoc w zakupie pojaz
dów służbowych i specjalistycznego 
wyposażenia dziękowali gminnym 
samorządowcom.

O co goście pytali radni?
Marta Barska, zwracając się do 

Artura Starmacha, zwróciła uwagę 
na problem z osobami spożywający

mi alkohol na wiejskich przystan
kach autobusowych. - Staramy się 
eliminować takie zjawiska, jednak 
są one dosyć powszechne. Może 
warto zastanowić się, czy np. nie 
zlokalizować w obrębie wiaty do
datkowego oświetlenia? - sugerował 
komendant.

Tadeusz Kunaj pytał o problem 
narkomanii w szkołach, o pijanych 
kierowców i kradzieże aut. Szcze
gólnie interesowało go, które marki 
najbardziej interesują.przestępców. 
- Liczba pijanych kierowców nie
znacznie się zmniejsza, bo i kary 
są bardziej surowe - komentował 
Artur Starm ach. - Mamy nowe, 
bardzo skuteczne oręże w walce 
z narkotykami - to specjalnie wy
szkolony pies, a problem w gminie 
jest marginalny. Co do kradzieży 
aut, to nie ma reguły. Policjant mó
wił, że giną auta wszystkich marek, 
a na terenie naszego powiatu zło
dzieje upodobali sobie samochody 
dostawcze.

Grzegorz Huk

OGŁOSZENIE
o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla ob

szaru położonego we wsi Kijowice - mpzp Kijowice II 
orażdla obszaru położonego we wsi Kijowice - mpzp Kijowice III 

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 
2018 r. poz. 1945) oraz następujących uchwał Rady Miejskiej w Bierutowie: uchwały nr XXIII/181/16 z dnia 22 września 2016 
r, uchwały nr XXVIII/237/17 z dnia 23 lutego 2017 r. i uchwały nr XXVIII/239/17 z dnia 23 lutego 2017 r. zawiadamiam o wy
łożeniu do publicznego wglądu:
. •  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/1) - 

mpzp Kijowice II wraz z prognozą oddziaływania na środowisko,
•  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/2) - 
mpzp Kijowice III wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, 

w dniach od 11 lutego 2019 r. do 13 marca 2019 r., w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bierutowie, ul. Moniuszki 12, 56 - 420 Bie- 
mtów, w budynku A, pok. nr 03, w godzinach od 7:30 do 14:30.
Dyskusja publiczna nad przyjętymi w ww. projektach rozwiązaniami odbędzie się w dniu 6 marca 2019 r. w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Bierutowie, ul. Moniuszki 12, 56 - 420 Bierutów, w budynku A, pok, nr 03, o godz. 14:00.
Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy, każdy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w ww. projektach planów miejscowych, może wnieść 
uwagi. Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza Bierutowa z podaniem imienia i nazwiska lub nazwy jednostki organi
zacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 29 marca 2019 r.

BURMISTRZ BIERUTOWA

OGŁOSZENIE
o wyłożeniu do publicznego wglądu prognoz oddziaływania na środowisko sporządzonych 

do projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice 
- mpzp Kijowice II oraz dla obszaru położonego we wsi Kijowice - mpzp Kijowice III

Zgodnie z art. 21 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale spo
łeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2018 r, poz. 2081) w publicznie 
dostępnym wykazie danych o dokumentach zawierających informacje o środowisku i jego ochronie zamieszczono informację o:

•  projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/1)
- mpzp Kijowice II,
•  projekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/2)
- mpzp Kijowice III,
•  stosownych opiniach uzyskanych na podstawie art. 54 ust. 1 przywołanej na wstępie ustawy,
•  prognozach oddziaływania na środowisko sporządzonych do ww. projektów planów miejscowych.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1 ww. ustawy zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowe
go planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/1) - mpzp Kijowice II wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko oraz projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego we wsi Kijowice (dz. nr 131/2) - mpzp Kijowice III wraz z prognozą oddziaływania na środowisko w dniach od 11 
lutego 2019 r. do 13 marca 2019 r, w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bierutowie, ul. Moniuszki 12,56 - 420 Bierutów, w budynku 
A, pok. nr 03, w ̂ z in a c h  od 7:30 do 14:30.
Zgodnie z art. 29 przywołanej na wstępie ustawy każdy ma prawo składać uwagi i wnioski. Organem właściwym do rozpatrzenia 
wniesionych uwag i wniosków jest Burmistrz Bierutowa. Wnioski i uwagi należy wnosić w siedzibie tut. urzędu w nieprzekra
czalnym terminie do dnia 29 marca 2019 r.

__________ BURMISTRZ BIERUTOWA

Radzą „elektronicznie"

http://www.olesnica24.com
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Mamy trzech nowych radnych
Czy ich wybór zmienił układ sił politycznych w trzech gminach?

W y b o ry  u z u p e łn ia ją c e  w 
trzech  okręgach gm in Syców, 
Twardogóra i Bierutów to efekt 
w ygrania wyborów na burm i
strza odpowiednio przez Dariu
sza Maniaka, Pawła Czulińskie- 
go i Piotra Sawickiego. Wszyscy 
trzej byli podwójnymi zwycięz
cami - zostali wybrani i burmi
strzami, i radnymi jednocześnie. 
M andat rajcy złożyli i dlatego  
m ieszkańcy musieli ponownie 
iść do urn.

•
Działosza, Nowy Dwór, Wielo

wieś - to okręg numer 13, w któ
rym uprawnionych do głosowania 
było 977 wyborców. Swój obywa
telski obowiązek spełniło 359 (nie
ważnych było 11 głosów). To daje 
frekwencję - 35,6 proc.

Walka była zacięta, ale były 
w iceburm istrz Jacek Przybył i 
tym razem nie dał rady. Jesienią 
przegrał z Maniakiem, zimą uległ 
Marciniakowi z komitetu burmi
strza. Slaby wyńik uzyskał sołtys 
Działoszy - Henryk Rogaliński.

Tym samym opozycja nie po
większyła swojego stanu posiada
na w Radzie Miejskiej. Koalicja ma 
9 radnych - 8 z komitetu Maniaka 
plus Jarosław Walczak. Nowy bur
mistrz może z poparciem samo
rządu wcielać w życie zmiany, za 
którymi opowiedzieli się sycowia- 
nie. Po raz kolejny 20 stycznia...

•
W tej gminie wybory zapowia

dały się najciekawiej. W okręgu 
numer 7 ponownie do urn poszli 
mieszkańcy sołectw Chełstówek,

Dąbrowa, Drogoszowice, Sądroży- 
ce. Sosnówka.

Ponownie o fotel w Radzie Miej
skiej ubiegali się Szymon Wlazło 
i Daniel Nicpoń. Obaj tym razem 
pod szyldami swoich indywidu
alnych komitetów. Rywalizowała 
z nimi Adrianna Gońda, córka 
starosty Jana Dżugaja,'kandydat
ka ugrupowania nowego burmi
strza, czyli Gmina Twardogóra z 
Pomysłem.

Zapowiadały się ogromne emo
cje, bo radni z komitetu byłego 
burmistrza Zbigniewa Potyrały, 
którzy tworzą obecnie opozycję, 
mieli przed wyborami 6 manda
tów. I teraz zdobyli siódmy, bo 
Nicpoń zdeklasował rywali. Tym 
samy większość Twardogóry z Po
mysłem będzie się opierała na jed

nym mandacie. Nomen omen rad
nego nie z komitetu TzP, bo ten ma 
7 rajców, ale Mieczysława Kowal
skiego, przewodniczącego Rady z 
komitetu Gospodarni Plus, który 
wszedł z TzP w koalicję. To będzie 
ciekawe 5 lat w samorządzie...

Frekwencja w wyborach uzu
pełniających wyniosła 34,44 proc.- 
Zagłosowało 311 osób (2 głosy 
były nieważne), na 903 uprawnio
nych.

•
W Bierutowie uprawnionych do 

głosowania było 538 osób. Do urn 
poszło ich zaledwie 91. To dało fa
talną frekwencję -17  procent.

Zdecydowanie w ygrał fawo
ryt - Ryszard Woźniak, kandydat 
komitetu Tak dla Zmian, czyli 
drużyny burm istrza Piotra Sa

wickiego. Tym samym ma ona już 
9 radnych i bezpieczną większość 
w 15-osobowej Radzie Miejskiej.

Woźniak jest absolwentem tech
nikum urządzeń telekomunika
cyjnych, pracuje w wyuczonym 
zawodzie. Jego pasją są biegi, jest 
członkiem Bierutowskiej Grupy 
Biegowej. Zdobył m.in. Koronę 
Polskich Maratonów oraz tytuł 
ultram aratoń czyk a. Obiecuje 
m.in. rewitalizacja nawierzchni 
ulicy Wrocławskiej (od Biersinu 
do komisariatu) i ogrodzenie na 
niej śmietników, zwiększenie 
bezpieczeństwa mieszkańców  
poprzez dofinansowanie OSP, 
podjęcie działań mających na celu 
utworzenie podstacji pogotowi# 
ratunkowego-w Bierutowie.

R om an R ybak

SYCÓW
D/larcin Marciniak (KWW Dariusza Maniaka) -131 
Jacek Przybył (własny komitet) -108
Zenon Sowiński (własny komitet) - 68
Henryk Rogaliński (własny komitet) - 41

TWARDOGÓRA 
Daniel Nicpoń (własny komitet) -162
Adrianna Gońda (Twardogóra z Pomysłem) - 89
Szymon Wlazało (własny komitet) - 58

BIERUTÓW  
Ryszard Wożniak (własny komitet) - 56
Mirosława Kociołek (Tak dla Zmian) - 22
Norbert Książak (własny komitet) -12

Fabryka Mebli - B O D Z IO  Zaprasza

Nowości
Sypialnia - Majorka

3542,-
Rabat

io<yd

kolor: dąb 8om.i pci*ła^#

Kolekcja 1000
artykułów 

Wyposażenia wnętrz!
‘TT:;’*:

^leśnicdW r Wrócławska 21, tel. 7113981903 
Goszcz ul. Sycowska 16, tel.7113997241^ y

3 -dniowy termin realizatjrzamówienia! Dostawa GRATIS powyHej óOÓzl -z

http://www.olesnica24.com


1 6  I  P A N O R A M A  G M I N w w w . o l e s n i c a 2 4 . c o m Panorama Oleśnicka nr 3 22-28 stycznia 2019

oM IN Y  W SKRÓCIE

Dobroszyce: Maja 
rekordzistka
Podczas WOŚP w Dobroszycach 
udało się zebrać 18.859, 85 zł, 
czyli ponad 4 000 więcej niż w roku 
ubiegłym. Największą kwotę spo
śród wolontariuszy zebrały Maja 
Powązka (na zdjęciu) - 1.824,23 zł 
oraz Wiktoria Florczak -1.717,26 zł.

Twardogóra: Rusza 
rekrutacja
Rusza rekrutacja do przedszkola 
miejskiego, oddziałów przedszkol- 
‘Sych w szkołach podstawowych i 
klas pierwszych szkół podstawowych 
na rok szkolny 2019/2020. Kryteria 
brane pod uwagę w postępowaniu 
rekrutacyjnym i postępowaniu uzu
pełniającym, a także liczbę punktów 
możliwą do uzyskania za poszcze
gólne kryteria precyzuje uchwała 
nr XXVI.286.2017 Rady Miejskiej w 
Twardogórze z 29 marca 2017 r.

Syców: Kosmos z Lego
Uczniowie z SP1 w Sycowie zajęli I 

jn iejsce w regionalnym etapie mię
dzynarodowego konkursu First Lego 
League Poland 2018/2019 w Pozna
niu. Wygrali kategorię „najlepsza 
praca grupowa”. Tematem przewod
nim konkursu był kosmos. Ucznio
wie wykonali pracę badawczą oraz 
skonstruowali robota z klocków 
Lego, który po samodzielnym opra
cowaniu programu wykonywał misje 
2 instrukcji. W klasyfikacji ogólnej 
uczniowie z SP1 zajęli 8 miejsce!

Międzybórz: Poczta dla 
Poczty
W postępowaniu na świadczenie 
usług pocztowych w obrocie kra- 
dwym i zagranicznym dla Urzędu 
Miasta i Gminy Międzybórz została 
wybrana oferta Poczty Polskiej 
S.A. Oferta była jedyną. Cena - 
72.687,50 zł.

Rozdali 
18 tysięcy
D Z IA D O W A  K ŁO D A  •  R oz
strzygn ięto  dwa konkursy z za- 
ifresu  upow szechniania kultury  
fizycznej i sportu w  2019 roku.

W konkursach z zakresu upo
wszechniania kultury fizycznej i 
sportu w 2019 roku zostały złożone 
dwie oferty.

Stowarzyszenie Sportowa Pa
sja „Struś" na zadanie kosztujące 
11.500 zł wnioskowało o dotację 
9.000 zł (środki własne -  2 500 zł. A 
Gmin^y Klub Sportowy Dziadowa 
Kłoda na swoją działalność 17.000 
ki chciał uzyskać 11.000 zł (środki 
własne -  6 000 zł).

Co zadecydowały władze gmi- 
^ y ?  Stowarzyszenie .Struś" dosta

nie 7.000 zł, a GKS -11.000 zł. (ror)

Rachityczne kikuty wokół obelisku

SYCÓW  •  K iedyś był tu cm en 
ta rz . To n ie  b y ło  o d p o w ie d n ie  
m iejsce na budowy.

Przed kilku  laty  drzew a na 
nieekshumowanym cm entarzu 
przy ulicy Komorowskiej, na któ
rym zbudowano przedszkole i 
plac zabaw, wyglądały wspaniale. 
Czy dzisiaj jest gorzej? Tak uwa
ża Anna Goś, sycowianka, której 
sprawy miasta i jego ekologii od 
lat leżą na sercu.

„Kiedy zaczęły zajmować się 
nimi profesjonalne firmy, zaczę-

W  tym miejscu problemy narastają

Przybudówka osiada

to obcinać coraz wyżej konary. 
Nie tylko na placu zabaw, ale i na 
reszcie cmentarza. Czy to dzia
łanie ma na celu jak najszybsze 
doprowadzenie do ich usunięcia? 
Energetyka i gazownicy nie cięli 
konarów w głębi cmentarza, ka
ble były prowadzone przez teren 
Spółdzielni Mieszkaniowej, tuż 
przy naszych blokach mieszkal
nych (ślady po głębokich rowach 
w których kładziono rury gazowe 
i kable energetyczne jeszcze nie 
zarosły trawą). Ponieważ kopane 
rowy były głębokie, nie odważono

Pęknięć jest coraz więcej

się na kopanie przez park" - zwra
ca uwagę nasza Czytelniczka.

P rzypom ina ona, że w pis o 
cm entarzu żydow skim  w tym  
m iejscu można jeszcze znaleźć 
w sieci. „W Syców W iki przez 
chwilę był wpis o cmentarzu przy 
ulicy Komorowskiej, a za chwilę 
został tylko wpis o cmentarzach 
historycznych „Syców (katolic
ki, św. Mikołaja, żydowski)" bez 
podawania ich położenia" - na
pisała.

I wskazuje, że „nasadzanie no
wych drzew może się skończyć

tak jak obsadzenie kamienia z ta
blicą pamiątkową i innymi nasa
dzeniami. A nasza młodzież jeź
dzi za wschodnią granicę ocalać 
mogiłę dziada od zapomnienia"...

Sycowianka zauważa, że w bu
dynku przedszkola widać coraz 
w ięcej pęknięć i są sym ptom y 
osiadania przybudówki. „Mam 
nadzieję że nadzór budowlany jest 
w temacie zorientowany dobrze. 
A można było zbudować nowe w 
bezpiecznym dla dzieci miejscu" - 
konkluduje Czytelniczka.

(OAI)

D ZIA D O W A  K ŁO D A  •  A kcję  
z b ió rk i p ie n ię d z y  d o  p u s z e k  
W O Ś P  p rz e p ro w a d z iło  20 w o 
lontariuszy z m iejscowej szkoły.

Jak co roku WOŚP grała rów
nież w Dziadowej Kłodzie. Swe 
serca otworzyło wielu mieszkań
ców, licytując wystawione przed
mioty na aukcji oraz wykupując 
błyskawicznie wszystkie fanty na 
loterii. Zgromadzeni dobroczyńcy 
mieli również okazję skorzystać z 
różnych atrakcji, jak malowanie

twarzy, nauka udzielania pierw
szej pomocy, występy artystyczne 
uczniów i przedszkolaków z Ze
społu Szkół, wysłuchanie koncer
tu kolęd zespołu Radzowiczanki 
oraz kółka wokalnego działającego 
przy Gminnym Ośrodku Kultury. 
Do dyspozycji gości była również 
kawiarenka oraz popcorn, któ
ry cieszył się wielkim wzięciem 
zwłaszcza u dzieci.

Akcję zbiórki pieniędzy do pu
szek prowadzili wolontariusze z 
miejscowej szkoły: Natalia Rosiek,

Mateusz Opatowski, Agata Kałuża, 
Zuzanna Fryt, Hanna Czarnasiak, 
Agata Jabłońska, Maja Dybul, Ma
ria Prusiewicz, Anna Prusiewicz, 
Julia Kowalczyk, Nadia Gazda, 
Katarzyna Pawelczyk, Jakub Czar
nasiak, Wiktoria Kapica, Amelia 
Jurowicz, Martyna Kupczak, Ma
ciej Kowalski, Filip Surdeł, Mikołaj 
Matecki, Miłosz Domagała. Młodzi 
ludzie, nie bacząc na pogodę, wy
trwale wspierali Orkiestrę.

Szefowa Sztabu Agnieszka Ko- 
ćwin poinformowała, że w tym

roku udało się zebrać 16. 514,47 
złotych. Mała gmina z wielkimi 
ludźmi o ogromnych sercach po
trafiła w ciągu 3 godzin nazbierać 
znaczną kwotę, która wspomoże 
najmłodszych.

Trzeba podziękować wszystkim 
zaangażowanym w akcję, wszyst
kim nauczycielom, zwłaszcza Pau
linie Zielonce, która prowadziła 
WOŚP, wolontariuszom, no i całej 
społeczności gminy Dziadowej 
Kłody za ogrom serca.

(OAI)

DO BRO SZYCE •  18 stycznia obchodzony jes t Dzień Kubusia 
Puchatka. Z tej okazji G m inne Centrum  Kultury zaprosiło  do biblioteki 
dzieci z klas zerowych Szkoły Podstawowej oraz Przedszkola G m in
nego w  Dobroszycach. Dzieci uczestniczyły w  zabawach, w  których 
głównym  bohaterem  był Kubuś Puchatek o raz jego  przyjaciele ze 
Stum ilowego Lasu. ( o a i )

Spowalniacze? Nie!
L IG O T A  M A ŁA  •  S p o w a ln ia 
cze  nie p om og ły . K ierow cy  nie  
Jeżdżą w o ln ie j, za  to  hałas  Jest 
coraz w iększy...

Na posiedzeniu Zarządu Powia
tu jego członek Jarosław Polański 
poruszył kwestię likwidacji spo- 
walniaczy poziomych zamonto
wanych na drodze powiatowej w 
Ligocie Małej na wysokości Szkoły 
Podstawowej. Skąd wziął się pro
blem?

Mieszkańcy wielokrotnie skła
dali wnioski o ułatwienie przejścia 
dla pieszych i ograniczenie pręd
kości w okolicach szkoły. W ich 
efekcie Zarząd Dróg Powiatowych 
zainstalował tam spowalniacze 
poziome. Mieszkańcy oceniają, że

nie powodują one zmniejszenia 
prędkości, lecz emitują duży ha
łas. Większość pojazdów wcale nie 
zwalnia. - Mieszkańcy pilnie pro
szą o zdemontowanie spowalnia- 
czy i zamontowanie innego urzą
dzenia. W przypadku niepodjęcia 
działań, gotowi są przeprowadzić 
protest na drodze powiatowej - 
mówił radny.

On sam ocenił, że najlepszym 
rozwiązaniem byłoby zainstalo
wanie sygnalizacji świetlnej na żą
danie przy przejściu dla pieszych.

Zarząd Powiatu po przeanali
zowaniu wniosku mieszkańców 
Ligoty Małej zwróci się do odpo
wiednich służb powiatu o zajęcie 
stanowiska.

(ror)
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Zabawa z Puchatkiem
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„Szczęśliwą być"
S Y C Ó W  •  C entrum  K ultury  in 
aug uru je  d z ia ła lno ść  w  now ym  
roku.

W sobotnie popołudnie w Cen
trum Kultury w Sycowie wystąpiła 
Teresa Werner.

- Zadebiutowała w wieku 16 lat w 
Zespole Pieśni i Tańca „Śląsk". Jako 
solistka zespołu występowała m.in. 
w Carnegie Hall i na Broadwayu, a 
także w Japonii i Chinach. W 1991 
reprezentowała „Śląsk" na Festiwalu 
Piosenki Ludowej w Republice Po
łudniowej Afryki, na którym zajęła 
pierwsze miejsce -  przedstawiał ją 
jej producent, jeszcze zanim wyszła 
na scenę.

Jed n ak  tłu m n ie  
przybyła publicz
ność d o sk o n a le  
z n a ła  b io g ra fię  
p io se n k a rk i. Do 
Sycowa p rzy
jechało sporo 
wiernych fa
nów z innych 
miast, ale dużo 
b y ło  te ż  s a 
mych sycowian 
-  na sali próż
no było szukać 
wolnych miejsc.
P u b l i c z n o ś ć  
mogła obejrzeć 
p o ś w i ę c o n e  
T eresie  W er
ner 4 strony z 
leksykonu naj
bardziej w pły
wowych kobiet w 
Polsce. Co ciekawe, 
udzielając wywia
du, wyznała, że w na

początku swej kariery chciała mieć 
więcej wiary w siebie, jakby wów
czas jeszcze nie do końca wierzyła 
w swe możliwości. Złote i platyno
we płyty, występy na kilku konty
nentach i odznaczenia od władz 
państwowych dowiodły jednak, że 
podążając za marzeniami można 
osiągnąć wielkie cele. Potrzebna 
jest jednak jeszcze pewna ważna 
cecha, do której z dumą przyznaje 
się artystka: waleczność. Istotnie, 
w czasie rozmów z publicznością 
zaprezentowała się jako „charak- 
terna śląska kobieta" i często nawet 
mężczyźni czuli się przy niej stre
mowani, nie wiedząc, co odpowie
dzieć! Jednak piosenki, które śpie
wała, utrzymane były przeważnie 
w łagodnym i pogodnym nastroju. 
Opowiadały głównie o miłości, choć 
czasem w humorystyczny sposób, a 
słuchacze kołysali się w rytm wal

czyków.
- Trzeba mieć serce otwarte dla 

innych ludzi, bo dobro zawsze do 
nas wraca -  mówiła.

Publiczność także okazywała 
piosenkarce ciepłe uczucia, wrę
czając wiele kwiatów. Prezent 
nie ominął także obecnych na 
scenie instrumentalistów (byli 
to Bogdan Kotowski grający na 
akordeonie i instrumentach kla

wiszowych i Marek Gorlitz grający 
na gitarach i mandolinie).

- Co tam dostaliście? Czyżby to 
flaszki? -  zapytała ich wokalistka. 
Jej przypuszczenia były trafne. I 
choć, jak wyjaśniła, na Górnym 
Śląsku sobota jest dniem porząd
ków, gdy głównie pije się żur, tym 
razem mogło być inaczej.

Z bign iew  N ow ak

Muzyka poderwała słuchaczy z foteli

Sąsiedzka wojna
RADZOWICE. Dotychczasowe władze wsi nie chciały dłużej znosić 
ataków i ustąpiły. Wybrano więc następców.

damy rezygnację. Zarówno ja nie 
będę kandydował na sołtysa, jak i 
cała rada nie będzie ubiegać się o 
powtórny wybór -  oświadczył.

- Ze sw ej strony chciałbym  
bardzo podziękować Mirkowi za 
cztery lata współpracy -  powie
dział wójt Robert Fryt. - Może 
czasem nasze drogi się rozcho
d ziły , czasem  sch o d ziły , ale 
współpracowałem z nim jeszcze, 
kiedy nie byłem wójtem i zawsze 
zazdrościłem, że Radzowice bar
dzo poszły naprzód. Sam miałem 
w tej sali swoje wesele i pamiętam, 
że to on się tą salą zajął. Myślę, że 
odchodzący wójt i Rada Sołecka 
dość wysoko zawiesili poprzeczkę 
swym następcom. Wierzę, że ten 
poziom zostanie utrzymany, bo 
kiedy trzeba, Radzowice potra
fią się zjednoczyć w myśl zasady 
„Wszystkie ręce na pokład" -  za
kończył optymistycznie. Jednak 
już po chwili okazało się, że po
działy są silne.

- Obecny sołtys pomówił nas 
o donos, nas, niewinnych ludzi. 
Na to nie mogę się zgodzić! -  
wystąpiła emocjonalnie jedna z 
mieszkanek. - Byłam tym pomó
wieniem tak zbulwersowana, że 
chciałam pana na środek kościoła 
za uszy wyciągnąć, żeby tam pan 
to wszystko odwołał! Przysięgam 
przed Bogiem, że nasza grupa nie 
pisała żadnego donosu -  kontynu
owała, kierując wzrok ku wiszące
mu na ścianie krzyżowi. -  I pro
szę nas nie oskarżać, bo oddam 
sprawę do sądu!

- Pani Danusiu, 12 lat temu, gdy 
startowałem na sołtysa, pokazała

pani, na co panią stać. Pani nawet 
podarła moją kartkę -  odparł Mi
rosław Ostry.

- Co pan opowiada? -  oburzała 
się oponentka, nadal zaprzecza
jąc, jakoby miała coś wspólnego z 
donosem do prokuratury. -  Mam 
wymienić osoby, które mi powie
działy, że pan nas o to oskarżał?

- Proszę w ym ienić, słucham
-  odparł sołtys. Jednak zamiast 
odpowiedzi w sali wiejskiej d jło  
się słyszeć tylko narastający, gwał
towny spór dwóch stronnictw.

- Plakaty wyborcze, które roz
wiesiliśmy, zostały w części znisz
czone w bardzo brutalny sposób
-  wypominała jedna z grup. - I 
wiemy, kto to robił, ale nie powie
my!

- My też wiemy, kto zdzierał 
Mirka plakaty i też nie powiemy!
-  ripostowała frakcja sołtysa.

Trudno się dziwić, że nie było
zbyt wielu chętnych do roli no
wego sołtysa i członków rady. Na 
czele wsi zgodził się stanąć tylko 
jeden kandydat: Krzysztof Łach, 
32-letni prezes firmy, znany w 
lokalnej społeczności jako zawod
nik klubu sportowego. Spośród 
84 obecnych poparły go 74 osoby. 
Nowy sołtys wskazał też ludzi, z 
którymi chciałby pracować w ra
dzie sołeckiej. Byli to: Sandra Po- 
wązka-Krowiarz, Piotr Powązka, 
Piotr Rogaliński, Sylwester Sęd- 
kowski i Paulina Strug. Wszyscy 
są młodzi, związani ze sportefn i 
strażą pożarną. Otrzymali podob
ne jak Krzysztof Łach poparcie.

Z bign iew  Now:r_k 
fot. Autor

Nowa reprezentacja Radowic

Atmosfera zebrania była wybuchowa

W minionym tygodniu w gmi
nie Dziadowa Kłoda rozpoczęto 
cykl spotkań wiejskich, których 
celem jest -  oprócz om ówienia 
bieżących spraw -  wybór sołty
sów i rad sołeckich. 11 stycznia 
takie właśnie spotkanie zorgani
zowano w świetlicy w Radzowi- 
cach. Przybyły na nie aż 84 osoby. 
Na początku podziękowano za 
dotychczasow ą pracę na rzecz 
wsi m.in. byłej pracownicy Urzę
du Gminy Malwinie Bochyńskiej, 
która pomagała mieszkańcom w 
w yp ełnieniu  w niosków  o róż
nego typu dofinansowania. Nie 
zapomniano również o paniach, 
które opiekowały się świetlicą. 
N ajw ażniejszym  punktem  był 
jed nak  w ybór w ładz. D otych
czasowy sołtys Mirosław Ostry 
ogłosił, że nie będzie ubiegał się 
o reelekcję.

- Wraz z Radą Sołecką robili
śmy wszystko, aby doprowadzić 
tę wieś do jak najwyższej kultury, 
aby zjednoczyć ludzi. Dziękuję 
za lata, gdy zawsze chętnie przy
chodziliście z pom ocą w orga
nizacji dożynek powiatowych i 
remontów przy sali wiejskiej oraz 
kościele, pan Witold Fuchs i pani 
Małwina zawsze jeździli z nami 
do urzędów. Jednak przed wybo
rami do Rady Gminy zdarzyły się 
sprawy niezwykle bolesne -  wy
jaśnił. -  Chodzi o list do prokura
tury na nasz temat. Zostaliśmy w 
nim tak zeszmaceni, że głowa boli. 
Napisano, że ukradliśmy 80 tysię
cy złotych! Z tego powodu, choć 
nie tylko z tego, zdecydowaliśmy, 
jak wszyscy tu jesteśmy, że skła-
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Z Sycowa 
Na Wspólną
Pochodzący z Sycowa aktor roz
poczyna wątek w popularnym 
serialu. Na ekranie zobaczymy 
go w tym tygodniu.

Aktor Łukasz Szczepanik uro
dził się w Sycowie w 1987 roku 
i mieszkał w tym mieście do 15. 
roku życia. Tutaj ukończył Pań
stwową Szkołę Muzyczną I stopnia 
w klasie gitary. Następnie przepro
wadził się do Opola, gdzie ukoń
czył liceum i uczył się wokalistyki 
estradowej w Opolskim Studiu 
Piosenki (założone przez Elżbietę 
Zapendowską). Później studiował

Łukasz Szczepanik w serialowej reklamie

filologię polską na Uniwersytecie 
Wrocławskim, następnie odbył 
studia na Wydziale Wokalno-Ak
torskim w Państwowej Wyższej 
Szkoły Teatralnej w Krakowie, 
zdobywając zawód aktora, a po
tem jeszcze ukończył studia po
dyplomowe z zarządzania kulturą 
na Uniwersytecie Jagiellońskim. 
Aktualnie mieszka w Warszawie.

Śpiewał w chórkach m.in. u Ma
ryli RoSowicz, Natalii Kukulskiej, 
Mietka Szczęśniaka, Marysi Sa
dowskiej. Jest półfinalistą progra
mu „Must Be The Musie". Uczest
niczył w programie „The Voice of 
Poland" (etap nokaut) w drużynie 
Tomsona i Barona, a później Justy
ny Steczkowskiej.

Główną jego pracą jest gra w 
teatrach, ale często pełni funkcję 
asystenta reżyserów teatralnych. 
Grał u boku Nataszy Urbańskiej 
w musicalu „Legalna blondynka" 
w reżyserii Janusza Józefowicza. 
Obecnie gra główną rolę męską 
w musicalu „Chicago" w K ra
kowskim Teatrze Yariete (główną 
żeńską gra Barbara Kurdej-Sza- 
tan). Koncertuje, a także prowadzi 
warsztaty wokalno-aktorskie dla 
młodzieży.

Od niedawna gra w serialu Na 
Wspólnej, gdzie partneruje w jed
nym z wątków Annie Korcz.

(kad)

CODZIENNIE
NOWE

IN FORM ACJE

TWARDOGÓRA •  Wtym roku 
po 20 latach zatańczył poloneza 
pierwszy rocznik tegorocznych 
absolwentów ośmioklasowej 
szkoły podstawowej.

W piątkowy wieczór w sali gim
nastycznej Szkoły Podstawowej 
nr 2 odbył się Bal Ósmoklasisty. 
W tym roku po 20 latach zatań
czył poloneza pierwszy rocznik 
tegorocznych absolwentów ośmio
klasowej szkoły podstawowej. W 
imieniu uczniów wszystkich przy
byłych na uroczystość powitała 
Marta Zuchowska. Przypomniała 
pierwsze dni w szkole, pełne obaw 
i strachu, podziękowała za zdobytą 
wiedzę, atmosferę, za to że szkoła

OGŁOSZENIE
o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania prze

strzennego Miasta i Gminy Bierutów dla terenów położonych 
we wsi Kijowice (dz. nr 131/1) oraz dla terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/2)

Na podstawie art. 11 pkt 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r. 
poz. 1945) zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów:

•  zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla terenów 
położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/1)wraz z prognozą oddziaływania na środowisko,
•  zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla terenów 
położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/2)wraz z prognozą oddziaływania na środowisko,

w dniach od 11 lutego 2019 r. do 13 marca 2019 r., w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bierutowie, ul. Moniuszki 12,56 - 420 Bie
rutów, w budynku A, pok. nr 03, w godzinach od 7:30 do 14:30.
Syskusja publiczna nad przyjętymi w ww. projektach rozwiązaniami odbędzie się w dniu 6 marca 2019 r. w siedzibie Urzędu 
Miejskiego w Bierutowie, ul. Moniuszki 12, 56 - 420 Bierutów, w budynku A, pok. nr 03, o godz. 14:00.
Zgodnie z art . 11 pkt 8 ustawy, osoby prawne i fizyczne oraz jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej mogą 
wnosić uwagi do projektów zmiany studium. Uwagi należy składać na piśmie do Burmistrza Bierutowa z podaniem imienia 
i nazwiska lub nazwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia nieruchomości, które] uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym 
terminie do dnia 5 kwietnia 2019 r.

BURMISTRZ BIERUTOWA

OGŁOSZENIE
o wyłożeniu do publicznego wglądu prognoz oddziaływania na środowisko sporządzonych 
do projektów zmian studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Bierutów dla terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/1) 
oraz d|a terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/2)

Zgodnie z art. 21 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale spo
łeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2018 r, poz. 2081) w publicznie 
dostępnym wykazie danych o dokumentach zawierających informacje o środowisku i jego ochronie zamieszczono informację o:

•  projekcie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla 
terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/1),
•  projekcie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla 
terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/2),
•  stosownych opiniach uzyskanych na podstawie art. 54 ust. 1 przywołanej na wstępie ustawy,
•  prognozach oddziaływania na środowisko sporządzonych do projektów zmiany studium.

Jednocześnie na podstawie art 39 ust. 1 ww. ustawy zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla terenów położonych we wsi Kijowice 
(dz nr 131/1) wraz z prognozą oddziaływania na środowisko oraz projektu zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospo
darowania przestrzennego Miasta i Gminy Bierutów dla terenów położonych we wsi Kijowice (dz. nr 131/2) wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko w dniach od 11 lutego 2019 r. do 13 marca 2019 r., w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bierutowie, 
•  Moniuszki 12, 56 - 420 Bierutów, w budynku A, pok. nr 03, w godzinach od 7:30 do 14:30.
Zgodnie z art. 29 przywołanej na wstępie ustawy każdy ma prawo składać uwagi i wnioski. Organem właściwym do rozpatrzenia 
wniesionych uwag i wniosków jest Burmistrz Bierutowa. Wnioski i uwagi należy wnosić w siedzibie tut urzędu w nieprzekra
czalnym terminie do dnia 5 kwietnia 2019 r.

BURMISTRZ BIERUTOWA

Francja, elegancja...

była drugim domem. Podzięko
wała za trud nauki i wychowania 
dyrekcji Dorocie Siemaszko-Babij, 
Renacie Gąsior Marii Lidii Gerus, 
Irenie Zarównej oraz wychowaw
com Marii Pecican, Joannie Jaż
dżewskiej, Barbrze Prane, Justynie 
Kalce, Alinie Zimniak-Plucie. W 
dowód w dzięczności delegacje 
przekazały kwiaty. Podziękowa
nia skierowano również do Ta
tiany Berkowskiej za stworzenie 
niezwykłej choreografii poloneza 
i cierpliwość podczas jego nauki. 
Natomiast Irenie Puchalskiej i Ra

dzie Rodziców podziękowano za 
pomoc w organizacji balu.

Zastępca dyrektora szkoły Rena
ta Gjąsior otwierając bal poprosiła o 
minutę ciszy, aby uczcić pamięć za
mordowanego prezydenta Gdań
ska Pawła Adamowicza.

Odświętnie ubrani uczniowie, 
podziwiani przez rodziców, krew
nych polonezem rozpoczęli swój 
bal, aby następnie bawić się do 
północy przed czekającymi ich no
wymi wezwaniami.

(AG)
fot. Andrzej Głowacz

Wcz^aj biały, biały welonu J

Pół w ieku przeżyli ze sobą M arianna i W ojciech Polka z Bystrego. Z 
tej okazji w  obecności gm innych sam orządow ców  przed sesją Rady 
G m iny O leśnica w ójt Marcin Kasina w ręczy ł jub ila tom  oko licznościo
we m edale i dyplom y od prezydenta RP A ndrze ja  Dudy oraz piękny 
bukiet kw iatów  od w ładz gminy. Kwiaty jub ila tom  w ręczyła  też radna z 
Bystrego M arta Barska. Byty brawa i serdeczne życzenia na następne 
w spólne pó ł w ieku! (hag)

Ich pierw szy bal...

RH Mm
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Hej kolęda, kolęda...

D Ą B R O W A  O L E Ś N I C K A  •  
In tegracyjn e  spo tkan ie  w  ś w ią 
tecznych  klim atach

Niedzielne popołudnie up>łynęło 
w Dąbrowie pod znakiem spotka
nia, na które mieszkańców zapro
sili w ieloletni sołtys Stanisław  
B arto sik  oraz Anna Choroszy, 
wspierani przez radę sołecką wsi.

Utrzymany w świątecznym kli
macie wieczorek był swoistym po
dziękowaniem Stanisława Bartosi
ka wszystkim, którzy przez dwie 
kadencje pomagali mu gospoda
rzyć Dąbrową.

Wśród zaproszonych gości zna
leźli się ksiądz proboszcz Mieczy-

sław Jaszczyszyn, przewodniczący 
Rady Gminy Tadeusz Kunaj oraz 
były burmistrz Oleśnicy Michał 
Kołaciński z małżonką.

Do w spólnego śpiewu obec
nych w sali bankietowej Zajazdu 
u Stefanii zachęcał młodzieżowy 
zespół wokalny w składzie; Pauli
na Reślińska, Martyna Reślińska, 
A nastazja Gomulska, Weronika 
Tomczyk, Klaudia Tomczyk i Ali
cja Wróbel, którym akompaniował 
Sebastian Skowroński.

Osobom aktyw nie wspierają
cym wieś ustępujący sołtys wrę
czył symboliczne prezenty i dy
plomy.

(hag)

J Vz  całego serca dziękuję wszystkim, którzy oddali na mnie swój 
głos w wyborach uzupełniających do Rady Gminy Twardogóry. Jest 
to dla mnie ogromne wyróżnienie i motywacja do pracy. Jako radny 

dołożę wszelkich starań, by nie zawieść Państwa zaufania. 
Serdecznie dziękuje kontrkandydatom.

Z wyrazami szacunku
D aniel Nicpoń

Nim przyjedzie karetka
SYCÓW •  Gdy system ratownic
twa szwankuje, każdy musi umieć 
wziąć sprawy w swoje ręce.

W minioną sobotę Urząd Miejski 
w Sycowie zaprosił wszystkich zain
teresowanych na bardzo przydatny 
pokaz, zrealizowany w miejscowym 
Centrum Kultury. Autorzy staran
nie budowali napięcie: najpierw salę 
widowiskową zaciemniono, by po 
chwili światło reflektora wyłoniło z 
mroku leżącego na scenie człowieka 
bez oznak życia. Podeszła do niego 
mała dziewczynka, próbując zrozu
mieć, co się stało i wzywając pomoc 
przez telefon. Publiczność usłyszała 
dramatyczną rozmowę z dyspozy
torem pogotowia. Na szczęście po 
chwili dziecku przyszły z pomocą 
nieco starsze dziewczęta (ze Szkoły 
Podstawowej nr 3), które potrafiły 
już sprawdzić, że poszkodowany 
człowiek nie oddycha i rozpocząć 
jego reanimację. Pewien czas póź
niej zjawił się też zespół ratowników 
i strażaków. Jakby dla rozluźnienia 
atmosfery w tym momencie z gło
śników rozbrzmiała humorystyczna 
piosenka, z przymrużeniem oka opi
sująca polską służbę zdrowia. Jednak 
w całym tym wydarzeniu nie cho
dziło o zabawienie widzów emocjo
nującą scenką z wesołym zakończe
niem. Miało to jedynie przyciągnąć 
uwagę przed głównym występem -  
swoistym wykładem prowadzonym 
przez Kamila Wawrzyniaka, szefa 
działającego na terenie okolicznych 
gmin (Syców, Międzybórz, Dzia
dowa Kłoda) zespołu ratownictwa 
medycznego. Jak wyjaśnił mówca, 
jego ekipa głównie działa jako „taxi 
ambulans", przewożąc chorych na

Trzeba stanąć na wysokości zadania... 
planowane zabiegi, a także zapew
nia opiekę medyczną uczestnikom 
masowych imprez. Dużą popularno
ścią cieszy się też usługa usuwania 
-skutków zatrucia alkoholowego (po
dobno w poniedziałkowy poranek 
zawsze można oczekiwać wielu zle
ceń od pechowców, którym syndrom 
dnia wczorajszego nie pozwala wy
brać się do pracy). Jednak przewrot
ny los sprawił, że skoro już medyczni 
fachowcy zdobyli odpowiednią wie
dzę i nieco sprzętu, ciągle zaczęli 
napotykać na dramatyczne wypadki 
(głównie drogowe), w których mogą 
sprawdzić swe umiejętności. Stąd 
zrodził się u nich pomysł, aby zebrać 
datki na motocykl z podstawowym 
wyposażeniem do ratowania ży
cia, który miałby stacjonować przy 
Ośrodku Zdrowia „Przychodnia" w 
Sycowie. Ta inicjatywa (pod nazwą 
„Akcja 36.6") powinna nieco wspo
móc kulejące w tym rejonie proce

dury udzielania szybkiej pomocy 
(jak wyjaśnił Kamil Wawrzyniak, te 
sprawy wyglądają kiepsko w każdej' 
okolicy, która kiedyś była powiatem, 
a potem spadła w hierarchii, co skut
kowało zawaleniem się jej lokalnego 
systemu ratownictwa). Przedstawie
nie tych zamierzeń i prośba o wspar
cie były tylko jednym z aspektów 
pokazu, głównym tematem były na
tomiast porady, jak rozpoznać zawał, 
udar i atak padaczki oraz jak udzielić 
pomocy osobie z taką przypadłością, 
zanim przyjedzie karetka. Publicz
ność mogła też przy okazji poznać 
nieco najnowszego sprzętu, który - 
służy fachowcom do ratowania ży
cia, choć niektóre z tych urządzeń 
(np. zakładany na palec pulsoksy- 
metr informujący o natlenieniu krwi) 
może obsłużyć każdy po krótkim 
szkoleniu, co istotnie zwiększa szan
se na skuteczną pierwszą pomoc.

Z bign iew  N ow ak

ProcessTeam
S T* łY  ItOZWOJ

zaprasza do uczestnictwa 

w  szkoleniach dofinansowanych 

ze środków Unii Europejskich

KARIERA MŁODEGO MENADŻERA 
wprowadzenie do zarządzania projektami

Bezpłatny 6-cio dniowy kurs PRiNCE2* + AgilePM* na poziomie Foundation

Kurs składa się z dwóch MIĘDZYNARODOWYCH akredytowanych szkoleń;

3 dniowe szkolenie PRiNCEZ* Foundation + akredytowany egzamin 
3 dniowe szkolenie AgHePM* Foundation + akredytowany egzamin

Każde szkolenie kończy się akredytowanym egzaminem pozwalającym zdobyć 
międzynarodowy certyfikat potwierdzający wiedzę na poziomie Foundation, 

który będzie cennym wpisem w  CV uznawanym w Polsce i na świede 
oraz realnym narzędziem w zdobyciu pracy na stanowisku Kierownika Projektu.

W projekcie mogą wziąć udziat osoby, które spełniają łącznie niżej wymienione kryteria:
- ukończyły 18 r, życia,
- nie prowadzą działalności gospodarczej,
- nie uczą się (tj. nie uczestniczą w kształceniu w zorganizowanych formach edukacji),
- zamieszkują (tj. w rozumieniu Kodeksu Cywilnego przebywają z zamiarem stałego pobytu) 
gminy Cieszków, Milicz, Krośnice, Zawonia, Dobroszyce, Twardogóra, Międzybórz, Syców, 
Dziadowa Kłoda, Bierutów.

TERMINY , 22-2:4.02.2019 o rai 01-03.03.2019

MIEJSCE SZKOLEŃ ' Centrum Edukacyjno-Turystyczno-SportoWe 
w  Krośnicach

Informacje na temat stkoleń pod nr tel. 71 38 46 041 orat na www.processteam.pt/kariera i www.krosnice.pl

Tańcowały księżniczki 
z piratami

Byłeś grzeczny? Tak? No to będzie prezent!

SOLNIKI M A Ł E *  Na półmetku za
bawy przybył Święty Mikołaj, który dla 
każdego dziecka przyniósł świąteczne 
paczki.

Najmłodsi mieszkańcy Solnik Małych w 
sobotnie popołudnie nie mogli narzekać 
na nudę. W miejscowej świetlicy odbyła 
się taneczna zabawa karnawałowo-mi- 
kołajkowa. Udało się zorganizować fajną, 
rodzinną imprezę, bo bawili się nie tylko 
najmłodsi. W sumie było około 50 osób. 
Dzieciakom towarzyszyli ich rodzice i 
dziadkowie.

Współorganizatorami wydarzenie byli: 
Agnieszka Karakuła (opiekun sali w Sol-

nikach Małych), sołtys wsi Piotr Niedziel
ski oraz Rada Sołecka.

Zabawa miała charakter balu przebie^  ̂
rańców, więc nie zabrakło małych księżni
czek, piratów, spidermanów, supermanów 
oraz innych postaci z bajek. Tańce, gry i 
zabawy dla maluchów prowadziła firma 
Ping-Pong. A na półmetku zabawy przy
był Święty Mikołaj, który dla każdego z 
dzieci przyniósł świąteczne paczki. A na 
stołach czekały ciasto, owoce i napoje, go
fry pieczone przez panie z koła gospodyń 
- Danutę Stęplowską oraz Zofię Golimow- 
ską. Nie zabrakło chrupek z oleśnickiego 
Boramexu.

(OAI)

olesnicaZĄ.com CODZIENNIE 
NOWE INFORMACJE

Kolędowali z sołtysem

http://www.olesnica24.com
http://www.processteam.pt/kariera
http://www.krosnice.pl
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Mirosława Mularczyka pożegnali też piłkarze Widawy Stradomia, 
której był obecnie trenerem. „Prowadził oraz inspirował naszych za 
wodników od kilku- sezonów. Bardzo dobry trener i wspaniały człowiek. 
W  tak trudnym momencie składamy najszczersze wyrazy współczucia 
dla rodziny. Dziękujemy trenerze...” - czytamy na klubowej stronie.

Do stołów!
O L A  po  ra z  s z ó s ty  z a p ra s z a  
pingpongistów  do rozgryw ek.

Rozgrywki VI Oleśnickiej Ligi 
Amatorskiej w tenisie stołowym 
zostaną podzielone na 6 lig. W każdej 
będzie sześciu zawodników, obo
wiązywał będzie system rozgrywek 
„każdy z każdym".

Podział do konkretnych lig zosta
nie ustalony na podstawie kolejki 
zerowej, która zostanie rozegrana 
w niedzielę 10 lutego od godziny 9.

T E R M IN Y  K O LE JE K
niedziela 17.02
niedziela 17.03
niedziela 24.03
sobota 6.04
niedziela 28.04
sobota 11.05

Od 1 do V kolejki ligi 4,5,6 rozgry
wają mecze od godz. 9. Natomiast 
ligi 1, 2, 3 od godz. 11. VI kolejkę

SPORT w  SKRÓCIE 
Rusiecki z kontuzją

17 stycznia treningu nie dokończył 
jeden z najbardziej doświadczo
nych zawodników Lotnika Twardo
góra - Zbigniew Rusiecki. Doznał 
on poważnej kontuzji - złamania 
czwartej kości sródręcza lewe
go. Jego przerwa potrwa około 6 
tygodni. A po ciężkiej kontuzji do 
zespołu wrócił Mateusz Ławniczak.

wszystkie ligi rozpoczynają od godz. 
9. Po każdej kolejce osoby z dwóch 
pierwszych miejsc mają zagwaran
towany awans do ligi wyższej, nato
miast osoby zajmujące dwie ostatnie 
pozycje spadają do ligi niższej.

- Zawodnicy zajmujący miejsca 
I-VIII otrzymują: nagrody rzeczo
we, medale, dyplomy, a wszyscy 
uczestnicy OLA upominki. Liga 
będzie rozgrywana bez podziału 
na płeć i wiek, w hali Atola - infor
muje Paulina Szczepanek z klubu 
Ajde Oleśnica.

Warunki uczestnictwa: wysłanie 
zgłoszenia na adres mailowy ajde. 
olesnica@gmail.com (podanie imienia 
i nazwiska, numer telefonu), wysłanie 
potwierdzenia uiszczenia opłaty w 
kwocie 60zł (opłata za cały sezon 
Ligi) na konto: Klub Sportowy Ajde 
Bank Millenium nr konta: 83 1160 
2202 0000 0002 3755 4735.

Zgłoszenia przyjmowane są do 3 
lutego. (is)

Oskar w raca
Indywidualne treningi wznowił 
Oskar Rek z Wiwy Goszcz. Młody 
zawodnik w rundzie jesiennej 
doznał poważnej kontuzji kola
na. Oskar ma jednak charakter 
wojownika, walczy dzielnie o jak 
najszybszy powrót na boisko. Po 
otrzymaniu zielonego światła od 
lekarzy na zajęciach pracuje ciężko 
i wytrwale.

Drużyny siatkarskie dziewcząt i chłopców Szkoły Podstawowej nr 3 w 
Sycowie wygrały XII Turniej Młodzika w Piłce Siatkowej, który odbył się 
w Domaszowicach. W  zawodach wzięły udział zespoły z województw 
opolskiego, wielkopolskiego i dolnośląskiego. Jak przystało na mistrzów 
powiatu, sycowskie drużyny okazały się bezkonkurencyjne! (ws)

Nie zaskoczyli Team-Plastu
Ekipa z  S iechnic  potrafiła  w  tym  
sezo n ie  zas k o c zy ć  n ie jed nego  
ryw a la . A le  n ie o leśn ick ich  ko 
szykarzy...

T e a m -P la s t KK O leśnica - 
KKS S iechn ice  66:47

(21:15, 13:8, 18:12, 14:12)

KKO: Siworski 14, Janiszewski 12, Ludwi- 
siak 9, Narolski 8, Gac 8, K. Zakrzewski 6 
(2 X 3), M, Zakrzewski 5, Bylina 2, Woźny 2, 
Banaszak, Cepuch, Mika.

Po porażce z liderem podopieczni 
Piotra Gliniaka wrócili na zwycięską 
ścieżkę. Zmobilizowani i zmotywo
wani nie dali się zaskoczyć zespołowi 
KKS Siechnice. Siworski i spółka za
grali skutecznie w ataku i uważnie w 
defensywie. Gospodarze od I kwarty 
kontrowali mecz, przewagę wypra
cowali sobie już do długiej przerwy, 
a potem ją spokojnie powiększali.

W drużynie KKO zadebiutował 
rozgrywający Wojciech Gaca. Były za
wodnika wrocławskiego Gimbasketu 
spisał się bardzo dobrze, notując na

„w  związku ze śmiercią Miro
sława Mularczyka na prośbę 
wszystkich zawodników, a 
także sztabu klubu, wspólnie 
podjęliśmy decyzję, że dla 
upamiętnienia naszej klubowej 
legendy zastrzeżony zostaje 
w pierwszym zespole numer 
8. W  Pogoni Oleśnica numer 8 
już zawsze będzie należał do 
Mira, który pozostanie w naszej 
pamięci” - taki komunikat wydała 
oleśnicka Pogoń. (ws)

Sportowe echo gminy^*
w  ten weekend gminne rozgryw

ki sportowe zostały poprzedzone 
minutą ciszy ku pamięci zmarłego 
w piątek Mirosława Mularczyka.

Trwają Mistrzostwa Gminy Oleśni
ca w halowej piłce nożnej seniorów. 
Za nami trzecia kolejka.

Grupa A (Sokołowice): Cieśle - 
Zarzysko 6:6, Boguszyce Os. - Ligota 
Polska 1:11, Boguszyce - Wszech- 
święte 3:7.

TABELA
1. Zarzysko 3 7- 28:16
2. Ligota Polska 2 6 16:4
3. Cieśle 3 4 16:18

|4. Poniatowice 2 3 12:7
; 5. Boguszyce Os. 3 3 12:27
6. Wszechświęte 3 3 16:18
7. Boguszyce 2 . 0 4:14

W sobotę 26 stycznia przeprowa
dzona zostanie IV kolejka.

Grupa A (Sokołowice): Boguszyce 
Os. - Boguszyce godz.l6, 

Zarzysko - Ligota Polska 16.50, 
Poniatowice - Wszechświęte 17.40. 
Grupa B (Ligota Mała): Nowoszyce
- Bogusławice godz.l6, Świerzna
- Piszkawa 16.50, Nieciszów - Grę- 
boszyce 17.40, Smardzów - Soko
łowice 18.30.

W ramach Mistrzostw Gminy 
Oleśnica w siatkówce kobiet w 
niedzielę 27 stycznia w sali w So
kołowicach o godz. 10 odbędzie się 
kolejny turniej pań.

Drużyna Dąbrowy została wycofana z 
rozgrywek.

Grupa B (Ligota Mała): Smardzów- 
Gręboszyce 1:7, Piszkawa - Sokoło
wice 7:11, Nowoszyce - Świerzna 
5:7, Nieciszów - Bogusławice 20:2.

SIATKÓWKA PANOWIE

TENIS STOŁOWY
1. Sokołowice 7 12 15:6
2. Nowoszyce 7 8 11:7
3. Boguszyce 7 6 11:10
4. Krzeczyn 7 4 8:13
5. Bogusławice 4 0 0:9

SPORT W SKRÓCIE
TUrniej coraz bliżej 
Przypominamy, że 2 lutego w hali 
Atola odbędzie się coroczny turniej 
ku pamięci Sebastiana Musialka - 
przedwcześnie zmarłego dzien
nikarza Panoram)^ Oleśnickiej, 
propagatora sportu, inicjatora come 
backu popularnej „zakładówki” i

wielkiego przyjaciela Pogoni Ole
śnica. Obok piłkarskich rozgrywek 
odbędzie się zbiórka krwi oraz 
rejestracja dawców szpiku dla Fun
dacji DKMS. Przewidziano również 
zbiórkę pieniędzy oraz licytację 
rzeczy dla potrzebującego pomocy 
Jasia Filipiaka i jego rodziny.

lBlesnica^.CDni CODZIENNIE NOWE 
INFORMACJE!^

ósemka i 
zostanie 
z Mirem

Syców pany!

TABELA 
1. Nieciszów 3 9 41:9
2. Sokołowice 3 6 32:20
3. Świerzna 3 6 23:26
4. Gręboszyce 3 4 15:16
5. Piszkawa 3 4 15:16
6 Nowoszyce 3 3 15:17
7. Smardzów 3 3 12:24
8. Bogusławice 3 0 5:30

Drużyna Bogusławie została 
wycofana z rozgrywek.

Artur Koziara

1. Gręboszyce 5 10 10:0
2. Cieśle 5 9 9:2
3. Poniatowice 5 6 6:5
4. Świerzna 5 5 5:5
5. Zarzysko 5 2 . 2:8
6. Nieciszów 5 0 0:10

4. Wschowa 17 291398-1317
5. Kobierzyce 18 27 1474-1398
6. Świdnica 16 26 1247-1110
7. Szczawno : 17 251270-1239
8. Siechnice 17 25 1227-1291
9. Lubin 17 25 1168-1271
10. Śląsk Wr. 18 24 1251-1308
11. Ziębice 18 24 1472-1677
12. Kłodzko 16 22 989-1103
13. Legnica 1618 943-1338
14. Złotoryja 17 17 1087-1405

Panowie, interesuje nas tylko zwycięstwo!

swoim koncie 8 punktów. W zespo
le seniorów po raz pierwszy zagrał 
Paweł Mika. Na pierwsze punkty 
musi jeszcze poczekać...

(ars)
TABELA
1. BasketBall Wr. 17 33 1502-1089
2. WKK Wrocław 17 29 1601-1165
3. O le śn ica 17 291259-1177

http://www.olesnica24.com
mailto:olesnica@gmail.com
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Wierzyłam, że podołam
- Staram się być osobą zdecydowaną, a w kontaktach z męską częścią 
Monika Szewczyk-Gierszon, prezeska Wiwy Goszcz.

Kiedy zaczęło  się Pani za in te
resowanie piłką nożną? Czy  
to jakaś jeszcze  m łodzieńcza  
pasja?

Jeszcze w młodości jeździłam na 
mecze z moim bratem Grzegorzem, 
a tata był prezesem kłubu, więc siłą 
rzeczy zainteresowanie futbolem 
oczywiście było. Moja pasja do tego 
sportu rozwija się bardzo intensywnie 
w zasadzie równoległe od momentu 
rozpoczęcia przeze mnie prezeso
wania klubu.
Kiedy po raz pierwszy przyszła  
Pani na m ecz piłkarski? Pamięta  
Pani, co to było za spotkanie, 
kto je  wygrał?

Nie pamiętam szczegółowo swojego 
pierwszego udziału w meczu, ani tym 
bardziej wyniku, ale z pewnością był 
to mecz z udziałem Granitu Goszcz! 
A od kiedy zaczęło  się kibicowa
nie W iw ie, wcześniej Bodziowi 
Goszcz? Pam iętam  Panią już  
przed laty przy bocznej linii... Ile 
to  już  lat?...

Jeszcze jako nastolatka kibicowa
łam naszemu klubowi, więc z du
żym prawdopodobieństwem można 
przyjąć, iż musiało to być ponad 25 
lat temu...
Kto z łoży ł Pani propozycję pre
zesow ania klubowi i kiedy? Co  
Pani sobie w tedy pom yślała?

Kiedy mój tata złożył rezygnację 
z prezesowania klubowi Wiwa, 
uznałam, że ja przejmę stery po 
nim, traktując to jako naturalną kolej 
rzeczy. Postanowiłam, że podejmę 
to wyzwanie, mając świadomość 
odpowiedzialności, jaka się z tym 
wiąże.
Długo się Pani zastanawiała  
nad tym , czy taką propozycję  
przyjąć? Czy czegoś się Pani 
obawiała? Jakie argum enty  
przew ażyły za tym , żeby decyzja  
była jednak na „tak”?

Nie miałam wątpliwości, czy objąć 
fotel prezesa, chociaż obawy oczywi
ście były, zwłaszcza jak będę przyję
ta przez środowisko zdominowane 
głownie przez mężczyzn. Chciałam 
się sprawdzić w tej roli i to przewa
żyło. Wierzyłam, że podołam temu. 
Na czym polegają obowiązki 
prezeski klubu, który gra na

poziom ie IV ligi lub okręgówki?  
To żm udna, codzienna praca?  
Czy tylko czas zajęty jes t przed  
weekendem , kiedy zespół gra?

Tak naprawdę bardzo wiele obo
wiązków ciąży na mnie jako prezesce 
klubu. Poza bieżącym administrowa
niem, muszę czuwać nad polityką 
kadrową klubu, dobierać transfery 
zawodników itp. W zasadzie jest to 
praca na cały tydzień, gdyż staram 
się być osobą w pełni dyspozycyjną 
dla całego zespołu.

Czym  się  Pani obecnie zajm uje  
zawodowo? No i ja k  udaje się  
Pani dzielić  obow iązki prezeski 
klubu, zajęcia zaw odow e, rolę 
m am y i żony?

Jestem członkiem zarządu i jednym 
z dyrektorów w naszej rodzinnej fir
mie. Generalnie zajmuję się między 
irmymi finansami oraz administracją 
spółki. W kwestii obowiązków staram 
się pogodzić swoją pracę zawodową 
i funkcję prezeski klubu. Rodzina 
jest dla mnie zawsze na pierwszym 
miejscu i to jej poświęcam najwięcej 
czasu. Dzieciom staram się zaszcze
piać różne formy spędzania wolnego 
czasu, także te związane ze sportem. 
Kto należy do grona Pani naj
b liższych w spółpracow ników  w  
klubie?

Z pewnością jest to mój mąż Rafał 
oraz kadra szkoląca. To grupa ludzi, 
których należy uznać za moich naj
bliższych współpracowników. Cieszy 
mnie również, że cały zarząd klubu 
działa konstruktywnie, a współpra
ca między nami układa się bardzo 
dobrze.
Radzi się Pani czasem  taty przy  
podejm owaniu jak iś  decyzji?

Niejednokrotnie zdarza mi się 
rozmawiać z tatą na temat piłki 
nożnej i różnych problemów z tym 
związanych, ale wszelkie decyzje 
związane z prowadzeniem klubu 
podejmuję samodzielnie i czuje się 
za nie w pełni odpowiedzialna.
Z  czego utrzym uje się taki klub  
ja k W iw a?

Obecnie utrzymujemy się z pry
watnych środków sponsorskich. 
Pani Moniko, jak  to  jes t - kil
kunastu m ężczyzn, często o

Z piłką nożną miała styczność od dziecka 

niełatw ych charakterach, a 
na pewno bardzo różnych, no 
i Pani jedna. Jak taka delikat
na kobieta radzi sobie z  taką  
grupą?

Staram się być osobą zdecydowa
ną, a w kontaktach z męską częścią 
klubu preferuję partnerski model 
wzajemnych relacji. Kluczem do 
wszystkiego jest jednak budowa
nie własnego autorytetu i na tym 
buduję swój wizerunek.
Często trzeba dyscyplinować  
zaw odników? W oli Pani m etodę  
m archewki czy jednak i przy
słow iow y „kij” bywa czasem  w  
użyciu?

Każdy z zawodników to zupełnie 
inny charakter, stąd też muszę sto
sować różne metody współpracy z 
nimi. Znam ich wszystkich bardzo 
dobrze i wiem, że aby dotrzeć do 
nich, muszę stosować indywidualne 
sposoby współpracy. Jak na razie me
toda ta sprawdza się bardzo dobrze.

klubu preferuję partnerski model - mówi

Staram się być na wszystkich 
meczach, także tych wyjazdowych, 
jeśli tylko nic nie stoi przeszkodzie 
i nie koliduje to z moimi innymi 
obowiązkami.
Jest Pani kibicem W iwy, który  
na zim no obserw uje mecze, czy  
em ocje też się Pani udzielają?

Emocje towarzyszą mi bardzo czę
sto, ale staram się zawsze mieć nad 
nimi kontrolę, chociażby z powodu 
funkcji, jaką zajmuję w klubie. Muszę 
na chłodno analizować każdy mecz 
i wszystko, co jest z tym związane. 
Co daje Pani największą satys
fakcję w  tej przygodzie z piłką?

Przede wszystkim sam fakt, że 
prowadzę klub, który przyciąga 
dzieci i młodzież, które właśnie u 
nas znajdują sposób na spędzenie 
wolnego czasu. Cieszą oczywiście 
także sukcesy, które odnosimy jako 

*  drużyna. To budujące, że praca 
• całego klubu przynosi takie po- 
> zytywne efekty.

J  Zna Pani jakieś inne preze- 
^  ski polskich klubów?

Oczywiście, że tak. Takich ko
biet jest zresztą coraz więcej w 

polskiej piłce, także na stanowiskach 
kierowniczych. Bardzo pozytywne 
jest to, że mają one coraz większy 
wpływ na sport kojarzony dotychczas 
głównie z męskim środowiskiem. 
Jakim  klubom, poza W iwą, Pani 
kibicuje? Których piłkarzy w  
Polsce, Europie, na św iecie ceni 
Pani najbardziej?

Uwielbiam ligę hiszpańską na czele 
z FC Barceloną, angielską oraz Ligę 
Mistrzów. Co do piłkarzy to jest ich 
naprawdę wielu, ale w gronie moich 
faworytów znajdą się na pewno Leo 
Messi, Kylian Mbappe i Cristiano„ 
Ronaldo
Jak ie  cele stawia sobie Wiwa  
w  tym  sezonie? Interesuje Was 
tylko awans?

Relatywnie jesteśmy młodym ze
społem z wielkim zapałem i poten
cjałem, a także motywacją do walki 
o awans, ale mamy w sobie także 
odrobinę pokory i jesteśmy gotowi 
na każdy scenariusz. Myślę, że liga 
zweryfikuje nasze możliwości i po
każe, na co nas obecnie stać.

R o zm aw ia ł R om an R ybak

Jakie klubowe problemy najczęściej 
spędzają sen z powiek prezeski? 
Jest ich sporo i m ają zróżn ico
w any charakter, m im o to staram  
się je  rozw iązywać na bieżąco. 
Pani M oniko - szczerze - miewa 
Pani swoje sugestie co do sk ła 
du, które podsuwa Pani trenero 
wi Klepakowi?

Pan Klepak to bardzo doświad
czony i kompetentny trener. Mam 
do niego pełne zaufanie i dobrze 
wiem, że ustalając skład na mecz, 
podejmuje najbardziej korzystną 
decyzję z punktu widzenia interesu 
i możliwości kadrowych naszego 
klubu.
A kto decyduje o transferach  
i - szerzej - polityce kadrowej?  
Pani? Trener? Oboje?

Wspólnie podejmujemy decyzje 
w tym zakresie.
Kibicuje Pani w ciąż na m eczach  
sw ojegp zespołu? Jeździ na 
wyjazdy?

Kwintet na Ślęży
A u to r  b ie g o w e g o  b ło g a  n a p i
sa ł o s tarc ie  zaw od n ikó w  now o  
p ow s ta łe g o  klubu  s p o rto w e g o  
„B ieg iem  po m arzenia  Team ”.

IV Górski M araton Ślężański 
przeszedł do historii, a wraz z 
nim pierwszy górski sprawdzian 
zawodników naszego teamu. W 
sobotę 12 stycznia na dystansie 43 
kilometrów swoich sił spróbowali: 
Cezar, Łysy, Rasałka, Małgorzata i 
Cody. Trzeba przyznać, że fniłość do 
Ślęży jest kapryśna i wymagająca. 
Tym razem górska pani przywitała 
nas deszczem, błotem po kolana i 
wiatrem, a w wyższych partiach 
mgłą i śnieżną zmarzliną. Lubimy 
takie warunki, więc nie sprawiło 
nam to większej trudności.

Punktualnie o godz. 9 wyruszyli
śmy na trasę szlakami turystycznymi 
dookoła góry, przez partie podszczy
towe i sam szczyt. Pierwsza pętla

okazała się być bardziej wymaga
jąca. Prowadziła początkowo czar
nym szlakiem przez Trakt Bolka, a 
następnie przez kolejne szlaki do 
Skalnej Perci i Olbrzymków, które 
zostały profesjonalnie zabezpieczone 
linami wspinaczkowymi. Bez nich 
zejście byłoby niemal niemożliwe, 
a na pewno wiązałoby się z bole
snym śródlądowaniem. Pierwszy 
punkt żywnościowy znajdował się 
na Przełęczy Tąpadła - na nim każdy

WYNIKI TEAMU
47. Dawid Gajlusz 1985
M 30-18. -4:23:11
86. Karolina Rasała 1993
K20 - 2. -4:39:34
179. Mirosław Skóra 1972
M40 - 76. - 5:23:21
213. Konrad Wolszczak 1985
M30 - 72. - 5:48:46
235. Małgorzata Wojtczak 1979
K40 -18. -6:11:31

znalazł coś dla siebie. Rasałka jak 
zwykle pochłonęła niezliczone ilości 
pomarańczy....

Drugą pętlę rozpoczynało morder
cze podejście pod Wieżycę. Niewielu 
zdecydowało się na podbieg, mają 
w nogach ponad 25 górskich kilo
metrów. Szlak, okrążający szczyt, 
ponownie kierował nas na Prze
łęcz, następnie czarnym szlakiem 
w kierunku wschodnim do Rozdro
ża Sulistrowickiego i ponownie do 
Przełęczy pod Wieżycą na metę.

Każdy z nas podczas tego wyścigu 
zmierzył się ze swoimi demonami 
lub/i odkrył ponowną radość z bie
gania.

Cezar wyciągnął wnioski na ko
lejne starty, zwolnił i zaczerpnął 
powietrza, które przyniesie pozy
tywne rezultaty podczas nadcho
dzących ultradystansów. Rasałka 
nabiera stopniowej pewności siebie, 
poznaje swoje możliwości i braki.

.Rasałka” czyli Karolina Rasała

które należy nadrobić na kolejnych 
treningach. Łysy przypomniał so-. 
bie, że nawet człowiek ze stali musi 
czasami odpocząć i zregenerować 
organizm. Cody niezmiennie robi

Mirosław Skóra na trasie -■

swoje, sukcesywnie, do celu. A MaU. 
gorzata? Wiecie, że to był jej pierwszy 
maraton? Zaczęła z „grubej rury". 
Czapki z głów!

D aw id  G ajlusz

http://www.olesnica24.com
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DAMY PRACĘ
Jedn orazow y w pis do tej rubryk i kosztu je  5 z ł

■  OSOBA DO OBSŁUGI SPRZEDAŻY INTERNETO 
W EJ - 2 osoby ■  Świerk. Oleśnica, ul. Wojska Polskiego 
47a. Tel. 501-608-457.

PRACA
■ Zatrudnimy RECEPCJONI
STĘ. Praca lekka, łatwa, przy
jemna i bardzo ciekawa. Oferu
jemy umowę o pracę oraz dobre 
wynagrodzenie CV na adres: 
hotel@hotelamber.pl
■ Zatrudnię pracowników z 
Ukrainy - mężczyzn. Tel. 601- 
951-678.
■ Biuro Rachunkowe Bilans, 
zatrudni pracownika na sta
nowisko KADRY-PŁACE w 
Sycowie oraz Oleśnicy. Wy
magane: minimum 3 lata sta
żu pracy na w/w stanowisku, 
umiejętność samodzielnego 
prowadzenia dokumentacji 
kadrowej,wykonywania list 
płac, rozliczania ZUS jak rów
nież znajomość obowiązują
cych przepisów Firma zapew
nia dodatkowe ubezpieczenie 
na leczenie w  najlepszych  
placówkach, różnego rodzaju 
dopłaty, możliwość dalszego 
podnoszenie kwalifikacji na 
szkoleniach opłacanych przez 
pracodaw cę, oraz bardzo  
dobre warunki pracy. CV ze 
zdjęciem prosimy przesyłać 
na adres: bilans_romaniuk@ 
interia.pl
■ Biuro Rachunkowe Bilans 
zatrudni księgowych w  Sy
cowie oraz Oleśnicy. Wyma
gane: minimum 3 lata stażu 
pracy w księgowości, umie
jętność samodzielnego pro
wadzenia Podatkowej Księgi 
Przychodów  i Rozchodów  
oraz Pełnej Księgowości jak 
również znajomość obowią
zujących przepisów. Firma 
zapewnia dodatkowe ubezpie
czenie na leczenie w  najlep
szych placówkach, różnego 
rodzaju dopłaty, możliwość 
dalszego podnoszenie kwali

fikac ji na szkoleniach opłaca
nych przez pracodawcę, oraz 
bardzo dobre warunki pracy. 
CV ze zdjęciem prosimy prze
syłać na adres: bilans_roma- 
niuk@interia.pl
■ Zatrudnię mężczyzn (praca 
fizyczna). Tel. 880-577-649.
■ Poszukujemy pracowników 
do tartaku w Sokołowicach. Tel. 
536-276-506.
■ Apteka w Oleśnicy zatrudni

technika farmaceutycznego  
tel.:601-723-780,
■ Przyjmę technika budowla
nego lub inżyniera budowy. Mile 
widziane doświadczenie w kiero
waniu przy pracach ziemnych. 
Praca na terenie Wrocławia. 
Kontakt w godz. 7.00 do 15.00. 
Tel. 71 398 39 43, 605 246 269.
■ Przyjmę pracownika fizyczne
go do prac na budowie. Kontakt 
w godz. 7.00 do 15.00. Tel. 71 
398 3943,605 246 269.
■ Przyjmę do pracy na sta
nowisku kasjer-sprzedawca w 
Oleśnicy. Sklep spożywczy i 
monopolowy. Tel. 667-991-106.
■ Firma STRAM A zatrudni 
osobę na stanowisko pracownik 
ochrony/dozorca. Miejsce pracy 
- Nowosiedlice. Mile widziane 
orzeczenie o niepełnosprawno
ści. Kontakt: telefon 71 700 02 93 
lub praca@strama.net,pl
■ Zatrudnię kierowcę kat. D na 
1/2 etatu. tel. 608-429-309.

SPRZEDAM
■ Pralki, lodówki, zmywarki z 
Niemiec - 220 zł/szt. Tel. 790- 
883-249.
■ Sprzedam  tan io  kamień  
ogrodowy (granit) na skalniak 
lub aranżację ogrodu. Tel. 601- 
785-163.
■ Sprzedam lub wynajmę ta
blicę reklamową przy ruchli
wej trasie Oleśnica - Spalice. 
Tel. 606-874-272.
■ Tanio kamień do aranżacji 
ogrodu (granit, nieregularne 
bryły). Tel. 601-785-163.
■ Sprzedam drewno opałowe, 
tel. 536-230-187.

grzewcze, gazowe i wodno- 
-kanalizacyjne, montaż i ser
wis kolektorów słonecznych 
renomowanych firm. Klimaty
zacja i wentylacja oraz roboty 
ziemne. Tel. 604-406-519.

WESELA 18-TKI
komunie, przyjęcia, noclegi. 

K rys zta ło w y  D w ór 
Tel. 602-459-919

■ Awaryjne otwieranie samo
chodów i mieszkań. Tel. 601-76- 
12-82,
■ Okna PCV. Naprawa i ser
wis. Dobroszyce. Tel. 602-381- 
937, W W W . oknanapokolenia. 
Pl.
■ Okna PCV, żaluzje. RATY. 
Wykonujemy posadzki z mixo- 
kreta. Oleśnica, ul. Wrocławska 
30B. Tel. 71/314-95-49, 606- 
874-272.
■ Pranie dywanów i tapicerki 
meblowej. Tel. 604-511-683.

S K U P  Z ILO M U

[wrwdz cRBziî
4ggJ

Tel. 71 788 91 50

■ Pranie dywanów, kanap, aut. 
Tei. 535-679-346.
■ ELEKTRYK. Tel. 537-393- 
225.

FIN A N SE

UBEZPIECZENIA

KUPI
■ Kupię książki, płyty. Dojazd, 
gotówka 509-675-586, 508- 
245-450.

USŁU G I
■ Rem onty m ieszkań, do 
mów, malowanie, gładzie, pa
nele, regipsy. Tel. 603-795-542.
■ Rozniosę każdą ilość ulotek 
reklamowych. Tylko poważne 
oferty. Tel. 698-242-632.
■ Naprawa pralek Waldemar 
Płaneta, ul. Chopina 7. Tel. 314- 
49-33, 0-601-78-86-87.
■ N ow oczesne ins ta lac je

Biuro; Oleśnica 
ul. Młynarska 7 
lok. nr 7 parter

■ Biuro Rachunkowe „De
kret”. Oleśnica, ul. Wiśniowa 
5. Dla nowych firm 1. miesiąc 
gratis. Tel. 605-418-580.

 r r r m r m ? ^
■ gotówkowe, 

konsolidacyjne,
■ bankowe i pozabankowe
■ bez BIK
Oleśnica, ul. Młynarska 

7/7, parter 
Tel. 71-721-81-67.

TURYSTYKA
■ Centrum  M iędzynarodo
wych Przewozów Autokaro
wych, w yjazdy codziennie

z O leśnicy, Sycow a, W ro 
cławia. BILETY LOTNICZE, 
PROMOW E-zniżki do 90 %. 
OPAL-Rzemieślnicza 10, tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki). Tel. 71-399- 
93-22 . R ezerw u j na ww w . 
OPAL.olesnica.pl.
■ Egzotyka-przedsprzedaż  
2018/19. Rabat do 1000 zł. 
OPAL Oleśnica Rzemieślni
cza 10 (obok PKS,w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 
7 1 -398 -14 -06 ,Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), Tel.71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Wyspy Zielonego Przylądka 
3700 zł. OPAL Oleśnica Rze
mieślnicza 10 (obok PKS,w  
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71-398-14-06,Kilińskiego 4, 
(koło Biedronki). Tel.71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Lato 2018,40% zniżki,parking 
za 1 zł, zaliczka 10%, dziecko 
690 pin. OPAL Oleśnica Rze
mieślnicza 10 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71 398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), tel. 71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl
■ Codziennie last minutę - ty
dzień 999 zł, wszystko w cenie. 
OPAL Oleśnica, Rzemieślni
cza 10 (obok PKS,w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel. 
7 1 -398 -14 -06 ,Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), Tel.71-399-93- 
22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Gruzja 1999 zł. OPAL Ole
śnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS,w Galerii, przy postoju tak
sówek). Tel. 71-398-14-06,Kiliń- 
skiego 4 (koło Biedronki). Tel. 71- 
399-93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Rejs po Karaibach - Barba
dos, Dominikana, Martynika, 
Saint Lucia 4463 zł wszystko w 
cenie OPAL Oleśnica Rzemieśl
nicza 10 (obok PKS, w Galerii, 
przy postoju taksówek). Tel.71 
398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), tel.71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.ole- 
snica.pl.
■ Pielgrzymka do Ziemi Świętej 
1999 zł, bilety wstępu w cenie. 
OPAL Oleśnica, tel. 71-398-14- 
06, 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl.
■ Albania, Chorwacja, Czarno
góra 12 dni z Oleśnicy, 1659 zł. 
OPAL Oleśnica Rzemieślnicza

Instalacja system u, naprawa, w ym iana ekranu laptopów  w  
24 godziny! O leśnica, ul. Kopernika 10 

(teren byłego POM-u).
M 602-771-432,71-399-39-53, W godz. 8-16

“ i "LTI
_nJ[?u§©[i](kMr

- szkolenia bhp
- kursy operatorów 

wózków widłowych
- uprawnienia SEP, paiaczy CO

Tel. 507-823-846

NARZĘDZIOWNIA

Praca dla operatorów  
CMC, e lektrodrążarek , 

ślusarza narzędziowego.
^Praca w  Oleśnicy, tel. 606 930 757.

Z D JĘ C iA  N ATYCH M IASTO W E
• Z D JĘC IA  DO DOWODÓW,
. PASZPORTÓW, LEGITYM ACJI
• PORCELANKI NAGROBKOWE:

- CZARNO-BIAŁA -155 ZŁ
- KOLOROWA ■ 180 ZŁ

100 LAT GWAP-  ̂ L
SUPER JAKOŚĆ, -SL.________

Oleśnica, ul. 3 Maja. Tel. 71-314-24-26

Znasz język  niem iecki?  
Szukasz pracy jako  

opiekunka osób starszych?
Wyjazdy na umowę 

Opieka koordynatora na miejscu

Biuro czynne pn-pt. godz. 9-16 
ul. Lwowska 2 3 ,1 p.

(wejście naprzeciwko przedszkola) 
Tel. 690-967-999

10 (obok PKS, wGalerii, przy po
stoju taksówek). Tel. 71 398-14- 
06, Kilińskiego 4 (koło Biedronki), 
tel. 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olenica.pl.
■ Bułgaria-wszystko w cenie, 
7 dni, 886 zł. OPAL Oleśnica 
Rzemieślnicza 10 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). 
Tel. 71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl.

M IE S ZK A N IA
SPRZEDAM

Ogłoszenia osób 
fizycznych o sprzedaży  

m ieszkań kosztują 
1 zł/słowo

SPRZEDAM
MIESZKANIE
DWUPOZIOMOWE

1 27m 2  
GOTOWE DO 

ZAM IESZKANIA
Tel: 603 848 905

■ Sprzedam mieszkanie 90
w pałacu w Bogusławicach, I p., 
2 garaże, 2 piwnice, 108.000 zł 
do negocjacji. Tel. 608-116-023.
■ Sprzedam mieszkanie o pow. 
50 w Dobroszycach ul. Ry
nek, część do zamieszkania, 
druga część do remontu, cena 
120.000 zł do uzgodnienia. 
tel.713-141-869, 733-682-251.

WYNAJMĘ
■ Do wynajęcia dom w środko
wej szeregówce 120 m̂ , garaż, 
ogródek, ogrzewanie gazowe i 
piecowe, Oleśnica, ul. Kościusz
ki 32. Tel. 882-067-492.
■ Do wynajęcia pokój dla pana 
w Oleśnicy. Tel. 71-314-72-58.
■ Do wynajęcia kawalerka w 
Oleśnicy. Tel. 71-398-44-27.
■ Do wynajęcia mieszkanie 
2-pokojowe w Oleśnicy. Tel. 
785-461-481.

KUPIĘ
■ Kupię 2-pokojowe mieszkanie 
(może być do remontu) 40 mL 
Tel. 601-906-979.

LOKALE
■ Do wynajęcia hala 150 m ,̂ 
Oleśnica, ul. Reymonta. Tel.

797-285-641.
■ Sprzedam sklep spożywczy o 
pow. 200m^, na działce 16 arów 
w Siekierowicach, 380.000 zł. 
Tel. 500-237-218.
■ Do wynajęcia hala 116 + 
plac, Oleśnica, ul. Kopernika 14 
B. Tel. 601-194-752.
■ Poszukuję do w ynajęcia  
ogrzew anego pom ieszcze
nia (parter) o pow. ok. 50 m  ̂
na cichą działalność. Tel. 502- 
677-474.

DOMY
■ Sprzedam dom o pow. ok. 
130 przy ul. Przyjaźni w  
Oleśnicy na działce 611 m^ 
po generalnym remoncie w  
środku podzielony na 2 miesz
kania ze wspólnym wejściem, 
z możliwością połączenia w  1. 
Tel. 661-895-195.

DZIAŁKI BUDOWLANE
■ Kupię działkę budowlaną w 
Oleśnicy. Tel. 603-848-915.
■ Sprzedam działkę budowla
ną w Oleśnicy przy ul. Przyjaź
ni/Krzywoustego o pow. 1008 
mT Tel. 661-895-195.
■ Sprzedam działki usługowo- 
-budowlane i budowlane, media 
na granicy działek w Sokołowi- 
cach. Tel. 609-065-559.
■ Kupię działkę budowlaną w 
Oleśnicy lub okolicy. Tel. 792- 
560-913.
■ Sprzedam lub zamienię na 
mieszkanie atrakcyjną działkę 
budowlaną na Ratajach, 10 arów 
(wym. 40m x 25m), cena do 
uzgodnienia. Tel. 602-459-919.
■ Sprzedam działkę budow
laną 4.800 m^ okolice Borowy 
Oleśnickiej, 159.000 zł Tel. 533- 
808-087.
■ Działka, usługi, przemysł 2 ha, 
obrzeże Oleśnicy, 44 zł netto/rrń. 
Tel. 533-808-087.

■ Do wynajęcia garaż ul. Rze
mieślnicza. Tel. 600-638-129.
■ Kupię garaż murowany na 
terenie Oleśnicy, własnościo
wy, suchy, bez przeciekające
go dachu, w  dobrym stanie. 
Tel. 601-785-165.

ROLNICZE
■ Sprzedam humus. Tel. 601- 
975-633.

Firma LAMAR zatrudni

Miejsce pracy: Smardzów 
Zadania:
•  segregacja odpadów poprodukcyjnych,
•  utrzymanie porządku na terenie zakładu
•  przeprowadzanie drobnych napraw i konserwacji

Mile widziane osoby z niskim stopniem niepełnosprawności 
Tel. 713-967-200, mail. rekrutacja@lamar.com.pl lub kontakt 
osobisty w siedzibie firmy Lamar Smardzów 30c

OGŁOŚ SIĘ NA CAŁY POWIAT!

w w w .a m -fo l.p l
G raw ero w an ie  

i cięcie laserem  CO2
N A  IW iA T E R łA « .A C H  

I A R T Y K U Ł A C H  W Ł A S N Y C H  
O R A Z  P O W IE R Z O N Y C H

- papier - aluminium anodowe
- skóra - szkło
• guma - pieksi
- drewno - laminaty grawerskie
- długopisy • oraz wiele innych

,f yr-.. ■■-.tiUżrniyanie iję

m m m
R E K L A M O W E
- PIECZĄTKI od ręki
- v7ł^r»ki wkitoformatBwe
- wizytówki, siyłdy 

wydfUT i oprawa prac
- znaaió oifdia.

http://www.olesnica24.com
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mailto:niuk@interia.pl
http://www.OPAL
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http://www.OPAL
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mailto:rekrutacja@lamar.com.pl
http://www.am-fol.pl
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■ Skup zboża. Ferma Drobiu 
Sokołowice 90a. Tel. 601-774- 
867 71-314-88-92.
■ Sprzedam pole w Poniato- 
wicach, dwie działki 5 i 6 ha, 
obsiane pszenżytem. Tel. 692- 
032-877
■ Sprzedam działkę ogrodową 
4 ary, altana, drzewa owocowe, 
krzewy, ul. Wileńska. Tel. 501- 
714-137

IZWIERZETA
■ Chcesz mieć czworonożnego 
przyjaciela? Zaadoptuj jednego 
z bezdomnych psów lub kotów 
wyłapanych z terenu powiatu 
oleśnickiego na zlecenie Urzędu 
Miasta. Tel. 71-798-21-90.

I I I I I I I
■ Psychodietetyk. Tel. 887-048- 
156.
■ Gabinet Rehabilitacji ZDRO- 

VIT  - Pałacyk, ul. Wojska Pol
skiego 12 piętro I - Tel. 664-054- 
817 Terapia manualna, masaż, 
elektroterapia, magnetoterapia, 
krioterapia, laser, fala uderze
niowa.

D I E T E T Y K
- Z I E L A R Z  

mgr Marta Kmiecik-Drzazga
„P ałacyk” w  O leśnicy  

re jestracja  725-236-447  
www.dietoterapia- 

praktvczna.pl

L E K A R S K IE
■ ZBIGNIEW OLEJNIK specja
lista chirurg ortopeda-traumato- 
log, Oleśnica, ul. Krzywoustego 
3c, wtorek i czwartek 16-18,

Twardogóra, ul. Krzywoustego 
2, piątek 9-11. Rejestracja tel. 71- 
398-60-23.
■ Maria Tarnawska - pediatra, 
neonatolog, poniedziałek, czwar
tek 17-19. Ul. Ceglana Ib. Tel. 
314-99-55, 601-459-308.
■ G ABINET STO M ATO LO 
GICZNY - lekarz dentysta Grze
gorz Masternak. Oleśnica, ul. 
Żytnia 28. Tel. 503-155-095.
■ KATARZYNA HORNUNG - 
lekarz chorób wewnętrznych, 
specjalista reumatolog przyj
muje w poniedziałki i czwartki od 
16 do 18 przy ulicy Wschodniej 
7 Tel. 314-43-53.
■ Lek. med. Andrzej Bana
szak - specjalista ginekolog- 
-położnik, wtorki - piątki od 
godz. 16; USG - poniedziałki 
16-17. C entrum  M edyczne  
Omed. Oleśnica, ul. Krzywo
ustego 2 a. Tel. 71-396-21-70, 
602-131-992.
■ UROLOG - lek. Stanisław  
Pawlak, konsultacje, USG we 
wtorki i czwartki od godz. 17. 
Centrum Medyczne Daszyńskie
go, Oleśnica, ul. Daszyńskiego 2 
A, tel. 71-396-21-70, kom. 603- 
953-465.
■ Protezy zębowe - wykonaw
stwo, naprawy. Leszek Pastu- 
ła. Oleśnica, ul. Mickiewicza 3,

K A R D IO -D E N T A L  
SPECJALISTYCZNA STOMATOLOGIA 

I KARDIOLOGIA 
P E ŁN A  D IA G N O S T Y K A  

K A R D IO L O G IC Z N O -N A C Z Y N IO W A  
• O R TO D O N TA
• C H IR U R G  S T O M A T O L O G IC Z N Y  na
• P R O T E T Y K A  na N F Z

O leśn ica, ul. W ojska Polskiego 56e/5 
Tel. 888-148-930, www.kardio-dental.com.pl

NFZ, LUXMED - bezpłatnie 
oraz wizyty prywatne 

Dermatolog bez kolejki
C.M. Hipokrates. Oleśnica, 

ul. Wrocławska 41. Tel. 71-398-33-23. 
h ip o k ra t e s -o le s n ic a .p l

I p. Tel. 603-934-901.
■ Lek. med. TADEUSZ MA- 
CIEJCZYK - prywatny gabinet 
internistyczny, wizyty domo
we. Oleśnica, ul. Kopernika 12. 
Tel. 506-213-536.

ALERGOLOG
Jolanta Hołda 

Oleśnica. Laboratorium 
PROMED 

ul. Krzywoustego 3C 
Syców, ul. Daszyńskiego 4 

rejestracja: 604 19 19 91 
szczegóły; 

www.alergolog-holda.pl

GABINET UROLOCICZNO- 

-CHIRURGICZNY 
lek. m ed. Tom asz Piskozub

środy 15 .30  - 18 .30
 so b o ty  10 .0 0 -1^ .0 0 _______

Oleśnica Bystre, ul. W rzosow a 2. 

Rejestracja: 71-75-75-210 ,500 22 28 28,
 www.urolQgQlesnica.pl_____

T w ardogóra, ul. Gdańska 16 
(Przychodnia WAMED) 

czw artki 15 :30-17 :30

O G Ł O S Z E N IE
Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zacisze” w Oleśnicy, 

ogłasza nabór na stanowisko Inspektora ds. nadzoru technicznego

I. Wymagania kwalifikacyjne:
•  pełna zdolność do czynności prawnych oraz korzystanie z pełni praw publicznych,
•  wykształcenie co najmniej średnie w zakresie budownictwa ogólnego
•  brak skazania prawomocnym wyrokiem sądu za umyślne przestępstwo ścigane z oskarżenia 

publicznego lub umyślne przestępstwo skarbowe,
•  stan zdrowia pozwalający na zatrudnienie na ww. stanowisku.

II. Wymagania dodatkowe:
•  umiejętność kosztorysowania, w tym obsługa programu kosztorysującego NORMA,
•  urńiejętność obsługi komputera praca w programie WINDOWS, Microsoft Office (Word, Excel),
•  doświadczenie zawodowe, poparte zatrudnieniem w budownictwie w specjalności 

konstrukcyjno-budowlanej,

III. Zakres zadań wykonywanych na ww. stanowisku, obejmować będzie w szczególności:
•  Pełnienie nadzoru podczas prowadzenia remontów w zakresie budownictwa ogólnego w 

zasobach Spółdzielni.
•  Udział w odbiorach technicznych robót budowlanych.
•  Kompletowanie dokumentacji rozliczeniowej robót budowlanych, dotyczących remontów tj. 

kosztorysów, protokołów odbioru, faktur.

IV. Wymagane dokumenty:
1. List motywacyjny wraz z wnioskiem o zatrudnienie na ww. stanowisku,
2. CV z informacjami o wykształceniu i opisem dotychczasowego przebiegu pracy zawodowej,
3. Kserokopie świadectw pracy z dotychczasowych miejsc pracy,
4. Kopie dokumentów potwierdzających wykształcenie i dodatkowe kwalifikacje,
5. Oświadczenie kandydata o:
a) posiadaniu pełnej zdolność do czynności prawnych oraz korzystania z pełni praw publicznych;
b) braku skazania prawomocnym wyrokiem sądu za umyślne przestępstwo ścigane z oskarżenia 
publicznego lub umyślne przestępstwo skarbowe,

V. Termin i miejsce składania dokumentów:
Ofertę zawierającą wymienione w pkt. IV dokumenty należy złożyć do dnia 15 lutego br. w sekre
tariacie Spółdzielni Mieszkaniowej „Zacisze” przy ul. Kochanowskiego 5, pok. 103 w godzinach 
pracy Spółdzielni tj. pon., wt., śr., pt od 7:00 do 15:00, czw. od 8:00 do 16:00.

CAPPUCINO- 
psi kawaler liczy 
sobie okoio 3 lat. 
Cappucino jest ła
godny, towarzyski 
i zdrowy. Obecnie 
przebywa w domu 
tymczasowym.

MEA- młoda kot
ka która będzie 
idealną towarzysz
ką dla każdego. 
Uwielbia towarzy
stwo innych kotów. 
Mea jest zdrowa, 
odrobaczona.

POSZUKUJE
MY W Ł A Ś C I
CIELA- pies śred
niej wielkości. Ten 
samiec również 
został wyłapany w 
naszym mieście na 
ulicy Leśnej.

M A K L E R -  to 
duży pies o_ jesz-' 
cze większym ser
cu, którym pokocha 
bezgranicznie. Jest 
zdrowy. W najbliż
szym czasie będzie 
poddany kastracji.

KONTAKT W  S PR A W IE  A D O PC JI: 531-111-336, 517-076-620

REJESTRAOA -  71 314 3111
Przychodnia Sp«^li»tyczna

DOKTOR*
www.|anaczko.pl *-* 

Oleśnica, (4. Lqkowo 15
CHIRURGIA-F USG

dr n. med. Andrzej Janeczko 
specjalista chirurgii ogdlnei

'  ORTOPEDIA
Jacek Kowcriskl 

spocjolisto ortepeda, łraumotolog

use + BIOPSJE TARCZYCY
Łukasz Joneczko

SPECIAUSTYCZNY GABINET 
MEDYCYNY RODZINNEJ

Kotorzyna Janeczko-Pussok 
specjcMsta medycyny mdzkinej

DIAGN(»TYKA I LECZENIE 
OZKO ORAZ OOROStYCH 
BADANA USG JAMY BRZUSZNEJ 
o o m m  TETNC DOGŁOWOWYCH

KARDIOLOG
Wioletta Braciszewicz 

przyjmuje 
w poniedziałki 

od godz. 12 
i środy od godz. 15
przy ul. Paderewskiego 7H 

Rejestracja codziennie 9 do 11 
Tel. 071-314-47-01, 0-603-740-985

P ryw a tn y G abinet O n kolo giczny 

D r m ed. M ariusz K raw czyk 

Specjalista chirurg-onkolog
- pełna diagnostyka gruczołu 

piersiowego, USG piersi, biopsje, 
zabiegi operacyjne

- USG tarczycy, węzłów chłonnych, 
ślinanianek,jęder-biopsJe

-badanie znamion 
barwnikowych - dermatoskopia

- konsultacje onkologiczne 
i ogólnochirugiczne

Q-M ed Oleśnica ul. Daszyńskiego zA
Środy godz. 16 -18 . Rej tel. 71/396-21-70

Oleśnica, ui. Łąkowa 2 
Tel. 71-314-95-10, 693-395-448

AUTO-MOTÔ

OPEL
■ Opel corsa D 2007 
r., 1,2 benzyna + LPG, 
217.000 km, zadbany. 
Cena 14.000 zł. Tel. 881- 
055-334.
NISSAN
■  Q u a s h a i,  2 ,0  d ie s e l ,  
2 009 , p e łn e  w yp o sa że n ie .

1. w ła ś c ic ie l, n o w e  o p o n y  
le tn ie , 3 2 .8 0 0  zł. Tei. 5 0 9 - 
4 4 9 -4 3 2 .

VOLVO
■  V o v lo  S 6 0 , 2 ,4  b e n z y 
na, 2003, czarny, autom at, 
skó ra , 14 .500  zł. Tel. 5 0 0 - 
6 9 0 -4 2 0 .

olesnica?(.coiii
URZĘDOWE 

ZŁOMOWANIE POJAZDÓW

- wystawiamy zaświadczenia do wydziałów  
komunikacji oraz firm ubezpieczeniowych 
przy odbiorze pojazdu

- za każdy pojazd płacimy gotówką
- pojazdy odbieramy własnym transportem - GRATIS

S tacja  D em ontażu  Pojazdów  C ieś le  k. O leśnicy.
Tel. 601-725-681, 726-202-020.

Oleśnica, ul. 3 Maja 22/11

Ukazuje się od 29 marca 1990 r. II nagroda w Ili Konkursie dla 
Prasy Lokalnej 1994, Nagroda Miasta Oleśnicy 1998. nagroda w 
IV Konkursie dla Prasy Lokalnej 1998, III nagroda w V Konkursie 
dla Prasy Lokalnej 2000. Wydawca; .OLPRESS". Adres redakcji: 
.Panorama Oleśnicka', ul. Młynarska 4 B. 56-400 Oleśnica. Tel./fax 
71 314-94-28, e-mail: panorama@dyskietka.pl, panoramaolesnicka@ 
poczta.onet.pl, www.olesnica24.com. Redaguje kolegium: Krzysztof 

Dziedzic (redaktor naczelny). Andrzej Furmanek (redaktor techniczny), Grzegorz Huk, Roman 
Rybak oraz zesp6ł. Redakcja nie odpowiada za treść ogloszerl. reklam i nie zwraca materiałów 
nie zamówionych, zastrzega sobie prawo skracania i adiustacji tekstów, opracowań redakcyj
nych oraz zmiany tytułów. Publikowane listy i stanowiska nie muszą być zgodne z poglądami 
redakcji. Druk: Drukarnia Agora Tychy.

Ogłoszenia przyjmuje Biuro 

Ogłoszeń w Oleśnicy, ul. Młynarska 4B. Czynne od poniedziałku do piątku 
w godz. 10-13,15-17.

W izy ty  p ryw atn e , 
dom ow e, konsultac je . 

O leśn ica , ul. H a llera  25  
g a b in e t n r 28 parter.

W ULKANIZACJA

mmmm
Stępin 72 A. Tel. 697-917-614.

POSZUKUJE
MY W Ł A Ś C I
C IE LA - piękna 
suczka w typie 
rasy owczarek nie
miecki została zna
leziona w Oleśnicy.

POSZUKUJEMY
I WŁAŚCICIELA-
■ pies, który został 
wyłapany w Oleśni-

■ cy na ulicy Leśnej. 
Jest przyjazny jed
nak stresuje go roz
łąka z właścicielem.

i c  71 715 68 7a

http://www.olesnica24.com
http://www.kardio-dental.com.pl
http://www.alergolog-holda.pl
http://www.urolQgQlesnica.pl
mailto:panorama@dyskietka.pl
http://www.olesnica24.com
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ZESTAW MEBLI 
KUCHENNYCH ROMANTICA II 

DŁUGOŚĆ 2.4 m. KOLOR DĄB SONOMA

S K U P U J  ONLINE 
RÓWNIEŻ W

WOLNE NIEDZIELE

castorama.pl ^

Castorama Wrocłow Korona 
51-421 Wrocław, ul. Krzywoustego 12^A 

tel.: 7132 08100, fox: 7132 08 200 
Sklep czynny w  godzinach: 

Pon-sob: 6:30 -  21:00, Nd: 9:60 -  20:00*
^ ^ ^ y lk p  w  nisdzitis tioB|8owe» jEaprwMińfy Uo-misaego akiepe intepetew ego czynnego 24/7

castorama

http://www.olesnica24.com

